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 معاون فنی و مهندسی سازمان انرژی های تجدیدپذیر و بهره وری برق ایران )ساتبا( 
گفت: با امضای تفاهم نامه با وزیر انرژی چین و توافق های انجام شده با چندین شرکت 
بزرگ این کشور، امکان حضور آنان برای همکاری با ایران در زمینه تأمین منابع مالی 

و ساخت نیروگاه های تجدیدپذیر ایران فراهم شده است.
به  وزیر  معاون  و  نیرو  وزیر  اخیر  سفر  در  خاطرنشان کرد:  مطلق«  پرنده  »علیرضا   
چین برای حضور در سومین اجلاس وزرای انرژی مجمع »یک کمربند - یک راه«، 
مذاکرات موثری با مقام های چینی در راستای رفع بخشی از ناترازی با کمک توسعه 
در  سرمایه گذاری  برای  چینی  شرکت های  طریق جذب  از  تجدیدپذیر  نیروگاه های 

طرح های نیروگاهی تجدیدپذیر انجام شد.
وی با اشاره به تلاش های ایران برای توسعه نیروگاه های تجدیدپذیر، ادامه داد: ظرفیت 
نصب شده نیروگاهی کشور در حوزه انرژی تجدیدپذیر تاکنون حدود یک هزار و ۳۰۰ 
مگاوات بوده است و ایران در تلاش است بتواند در مدت زمانی کوتاه و از مسیرهای تازه 

در این بخش تحول ایجاد کند تا بخشی از ناترازی از این مسیر رفع شود.
معاون فنی و مهندسی ساتبا گفت: امضای قرارداد ساخت نیروگاه ۱۰۰ مگاواتی بادی 
توسط مپنا با همکاری یکی از شرکت های چینی و نیز امضای تفاهم نامه ساتبا با یک 
شرکت چینی برای همکاری مشترک در بخش خدمات انرژی های تجدیدپذیر برای 
تحقق موضوعاتی همچون انتقال تکنولوژی و آموزش از دستاوردهای سفر وزیر نیرو 

به چین بوده است.
پرنده مطلق با تاکید بر اینکه برای ایجاد تحول در بخش انرژی های تجدیدپذیر باید 
از مسیرهای تازه عبور کرد، گفت: امید است با اقدام ها و رایزنی های انجام شده امکان 
استفاده از توان مالی و اجرایی شرکت های چینی مورد مذاکره با هدف احداث پنج 
هزار مگاوات در بازه زمانی کوتاه و تا قبل از پیک )اوج( برق سال آینده به وجود آمده 

و بتوان بیشترین ظرفیت قابل دستیابی برق تجدیدپذیر را در سال آتی داشته باشیم.
وی درباره راه اندازی سامانه مشترک میان ساتبا و وزارت صمت برای امکان یافتن 
ثبت سفارش تجهیزات نیروگاهی تجدیدپذیر، افزود: بانک مرکزی ۲۰۰ میلیون دلار 
سهمیه ارزی برای تخصیص ارز به سرمایه گذاران حوزه انرژی های تجدیدپذیر در نظر 
گرفته که علاوه برآن ۵۰۰ میلیون دلار به این مبلغ اضافه کرده و در صورت جذب 
این میزان اعتبار از سوی سرمایه گذاران، امکان تخصیص بیشتر در جهت رفع ناترازی 
انرژی وجود دارد. معاون ساتبا خاطرنشان کرد: همچنین موانع موجود برای اختصاص 
تسهیلات از سوی صندوق توسعه ملی برطرف شده و اعتبارسنجی چند شرکت در 
از  تا  اینکه دولت چهاردهم هدف گذاری کرده است  قرار دارد، ضمن  پایانی  مرحله 
مسیر خط اعتباری چین، منابعی برای تامین تجهیزات مورد نیاز توسعه انرژی های 

تجدیدپذیر اختصاص دهد.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

عراقچی: آمریکا بیشترین همکاری 

را در حمله به ایران داشت

وزیر کشور: اولویت استانداران 
جذب سرمایه گذار باشد

 وزیــر کشــور گفــت: تنهــا بــا منابــع دولتــی امــکان پیشــرفت 
وجــود نــدارد و اولویــت اســتانداران بایــد جــذب ســرمایه گذار 

. شد با
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همتی: وزارت اقتصاد در حال 

پیگیری اف  ای  تی  اف است
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عارف: دولت با تمام توان در 
خدمت راهبرد توسعه فناوری است
4

قائم مقام رییس کل دادگستری استان تهران: 

دستگاه قضایی باپیگیری حق مردم موجب 

امنیت روانی درجامعه می شود

آموزش و پرورش مسیر اصلی 

توسعه و اقتدار کشور است
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تورم سال آینده ۳۰ درصد 
در نظر گرفته شد

3

دنیامالی: رفتار ما در حوزه 
جوانان و ورزش بر مبنای کار 

فرهنگی باید باشد
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استان ها 5

فرهنگی  انقلاب  شورای عالی  در  رئیس جمهور: 

باید به زبان مشترک برسیم
ــورای عالی  ــد در ش ــه بای ــر اینک ــد ب ــا تاکی ــور ب ــس جمه رئی
ــرد:  ــح ک ــیم، تصری ــترک برس ــان مش ــه زب ــی ب ــلاب فرهنگ انق
ــن دوره از فعالیــت  ــن اســت کــه در طــول ای ــن ای پیشــنهاد م

ــم و  ...... ــرار دهی ــت ق ــئله را در اولوی ــا دو مس ــک ی ــورا ی ش 8 4

به  اشاره  با  کشاورزی  جهاد  وزیر   
محدودیت منابع آبی و تغییر اقلیم در 
جهان اعلام کرد: ترویج و توسعه کشت 
محصولات گلخانه ای برای تولید انبوه 
محصولات کشاورزی و غلبه بر کم آبی 
از برنامه های اولویت دار این وزارتخانه 

است.
حاشیه  در  قزلجه   نوری  غلامرضا 
هیبریدی  بذور  ارقام جدید  از  رونمایی 
کاهو در استان البرز به خبرنگاران گفت: 
می  متراکم  و  ای  گلخانه  های  کشت 
تواند در این شرایط اقلیمی تاثیر بسزایی 
در تامین نیازهای داخلی به محصولات 

کشاورزی و امنیت غذایی داشته باشد.
 ، دانشگاهی  افزود: مشارکت جهاد  وی 
محققان بخش خصوصی و بانک گیاهی 
مرکز ملی ذخایر ژنتیکی ایران در تولید 
بذور هیبریدی حرکت مبارکی در کشور 
است که وزارت جهاد کشاورزی از این 

گونه اقدامات حمایت خواهد کرد.
کرد:  بیان  کشاورزی  جهاد  وزیر 
دستاوردهای جدید محققان کشاورزی 
بهره  اختیار  در  انبوه  تولید  از  پس 
خواهد  قرار  کشاورزی  بخش  برداران 
گرفت که البته کشاورزان خود نیز طالب 
برای  علمی  دستاوردهای  جدیدترین 
ارتقای سطح کمی و کیفی محصولات 

هستند.
نوری قزلجه از تلاش و همت محققان 
به  خصوصی  بخش  و  جهاددانشگاهی 
هیبریدی  بذور  تولید  در  خاطر جدیت 

سبزی و صیفی قدردانی کرد.
بذور هیبریدی کاهو حاصل  هفت رقم 
تلاش مشترک محققان جهاد دانشگاهی 
، بخش خصوصی و بانک گیاهی مرکز 
ملی ذخایر ژنتیکی ایران با حضور وزیر 

جهاد کشاورزی در البرز رونمایی شد.
بذور  درصد   ۹۸ کشاورزی:  جهاد  وزیر 

کشاورزی کشور تولید داخل است
اینکه  بیان  با  کشاورزی  جهاد  وزیر 
نهاده  ترین  گذار  اثر  و  مهمترین  بذر 
با  محصولات  تولید  برای  کشاورزی 
کرد:  شود،اعلام  می  محسوب  کیفیت 
۹۸ درصد بذور کشاورزی کشور تولید 

داخل است.
غلامرضا نوری قزلجه در آیین رونمایی 
محققان  تولید  کاهو  هیبریدی  بذور  از 
استان  در  که  کشور  دانشگاهی  جهاد 
البرز برگزار شد، افزود: میزان تولید بذور 
کشور  داخل  در  کشاورزی  محصولات 

سالانه ۷۰۰ هزار تن برآورد شده است.
این  کرد:  تاکید  کشاورزی  جهاد  وزیر 
روزها با تغییرات اقلیمی در دنیا مواجه 
هستیم که در این شرایط بذر مناسب 
تولید  برای  کشاورزی  نهاده  مهمترین 

محصولات با کیفیت به شمار می رود.
وی تاکید کرد: در این وضعیت اقلیمی 
قابلیت  و  ها  ظرفیت  و  بذر  به  توجه 
و  کشاورزی  محصولات  ژنتیکی  های 
باغی خیلی مهم است که بتوان به یک 
محصول با عملکرد مطلوب و مقاوم به 
زنده  غیر  و  زنده  محیطی  های  تنش 

دست یافت.
محدودیت  با  امروز  گفت:  قزلجه  نوری 
مواجه  خاک  و  آب  عرصه  در  هایی 
هستیم؛ نیاز به تولید محصول بیشتر با 
توجه به ر شد جمعیت ایجاب می کند 

که به مقوله بذر توجه بیشتری شود.
وی بیان کرد: امروز بذور تولیدی داخلی 
یک میلیارد یورو ارزش دارد که به همت 
تحقیقات  سازمان  در  ایرانی  محققان 
سایر  و  کشاورزی  ترویج  و  آموزش   ،
سازمان های پژوهشی محقق شده است.

وزیر جهاد کشاورزی تاکید کرد: با تکیه 
بر توانمندی ها و ظرفیت ها می توان 
۹۹.۹ درصد کالاهای اساسی مورد نیاز 
به  باید  کرد؛  تامین  داخل کشور  در  را 
سمتی برویم که نیازها را در این حوزه 

تامین کنیم .
در  ظرفیت  این   : گفت  قزلجه  نوری 
کشور وجود دارد که در آینده به سمت 
صادر کننده بذور محصولات کشاورزی 
با ارزش بالا پیش برویم و در این حوزه 

ها مصمم هستیم .
که  اکنون ۴۵۰ شرکت  کرد:  بیان  وی 
در  هستند  خصوصی  آنها  درصد   ۹۰
عرصه تولید بذور محصولات کشاورزی 
بخش  که  دارند  فعالیت  کشور  در 
خصوصی چابک تر، اقتصادی تر و دقیق 

تر کار می کند.
تمام  افزود:  کشاورزی  جهاد  وزیر 
ظرفیت وزارت جهاد کشاورزی و جهاد 
دانشگاهی در خدمت همه فعالان عرصه 

تمام  و  است  بذر  اصلاح  و  تهیه  تولید، 
داخل  غذایی  امینت  برای  ها  بخش 

کشور پای کار هستند.
و  دانشگاهی  جهاد  امروز   : گفت  وی 
این وزارتخانه  بخش خصوصی در کنار 
برای تامین نیازهای غذایی کشور تلاش 
می کنند؛ جهاد دانشگاهی یکی از نهاد 
و  دارد  جهادی  روحیه  که  است  هایی 
این نوع کار کردن باید در همه عرصه 

ها وارد کنیم .
با   : کرد  بیان  کشاورزی  جهاد  وزیر 
می  که  است  کارهای جهادی  نوع  این 
توان عقب افتادگی ها را جبران کرد و 
کارهای بزرگی را انجام داد به خصوص 
جاهایی مانند تولید سبزی و صیفی که 

نیاز ضروری داریم.
را  مقدمات  داد:  ادامه  قزلجه  نوری 
و صیفی  بذور سبزی  انبوه  تولید  برای 
فراهم خواهیم کرد و در این زمینه به 
طور کامل از تولید کنندگان و محققان 
روحیه  با  همه  ؛  کنیم  می  حمایت 
جهادی باید دست به دست هم بدهیم و 
برای تامین نیازهای کشور تلاش کنیم.

وی گفت : امروز شاهد آن هستیم که 
هفت رقم بذر هیبریدی در یک محصول 
)کاهو( را که حاصل تلاش ها ، زحمات 
دانشگاهی  جهاد  همکاری  و  تعامل  و 
نتیجه  به  است  تحقیقاتی  موسسات  با 

رسیده است.
در این آیین از هفت رقم بذر هیبریدی 
کاهو محصول محققان جهاد دانشگاهی 
زیستا  های  نام  به  خصوصی  بخش  و 
وینا  و  آترا  مانا،  روشا،  روما،  رستا،   ،

رونمایی شد.
بهنام مندک مجری بذر هیبریدی جهاد 
با   : گفت  ایرنا  خبرنگار  به  دانشگاهی 
توجه به نیاز کشور به تولید بذور سبزی 
و صیفی ، جهاد دانشگاهی با کمک بانک 
گیاهی ملی ذخایر ژنتیکی ایران پروژه 
تولید بذور هیبریدی کاهو ، خیار، گوجه 
فرنگی و فلفل را از سال ۹۸ کلید زد که 
اکنون شاهد ثبت ورونمایی از هفت رقم 

بذر هیبریدی کاهو هستیم .
وی ادامه داد: البته ۲۰ رقم دیگر کاهو 
هیبریدی نیز در نوبت ثبت و رونمایی 
محصولات  آنکه  ضمن  دارد  قرار 
هیبریدی به سرما و گرما مقاومت دارند.

این محقق افزود: تلاش ها بر این است تا 
محصولات مورد پسند مشتریان داخلی 
برای  زمینه  و  گیرد  قرار  خارجی  و 

صادرات این محصولات فراهم شود.

وزیر جهاد کشاورزی : ترویج کشت گلخانه ای از اولویت ها است امکان حضور سرمایه گذاران چینی در توسعه 
انرژی های تجدیدپذیر ایران فراهم شد

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با صدور پیامی به بیست و نهمین جشنواره  بین المللی تئاتر 
کودک و نوجوان در خطه  تاریخی و فرهنگی همدان آورده است: برگزاری این جشنواره بی 

تردید موجب عزّت مندی و اعتماد به نفس و توانایی فرزندان ایران زمین می شود.

به گزارش از روابط عمومی بیست و نهمین جشنواره بین المللی تئاتر کودک و نوجوان، سید 
عباس صالحی در آستانه برگزاری این جشنواره آورده است: فرهنگ و هنر ایرانی بر بنیان 
دیرپای منظومه  اخلاق و ارزش های انسانی استوار است و از آغاز تا انجام زندگی در تکاپوی 

سازگاری با فطرت پاک انسان غور می کند.
در پیام وزیر فرهنگ و ارشاداسلامی آمده است: برای نهادینه شدن این نگاه و عمق بخشیدن 
باور، کدام زمینه و بستر مستعدتر و آشناتر از فطرت پاک و باطراوت کودکی و  به این 
نوجوانی سراغ داریم؟ بدین اعتبار چه نیکوست که بهره مندان از فرهنگ ایرانی و آینه داران 
هنرمند دغدغه آن داشته باشند که »تئاتر کودک و نوجوان« تراز درخوری از این ساحت و 
عمق حساسیت  این حوزه و نیز حرمت جهان بی بدیل کودکی و حریم پرمهر خانواده را به 
درستی و راستی بشناسد و جهانی را فرادید خود به تصویر بکشد که جلوه گاه کاشته های 

امروزمان باشد.
صالحی در این پیام افزوده است: بی تردید مولفه های گرانسنگی همچون آگاهی، عزّت مندی 
و اعتماد به نفس و توانایی، در پیمودن این مسیر موجب تحقّق مشارکت و توسعه پذیری 
اجتماعی کودکان و نوجوانان مان می شود و چه بهتر و ماندگارتر  که این همه را از مجرای 
هنر تئاتر بیابند که در عین سادگی زبان و بیان، عمیق ترین و مفاهیم رابه قلب و نگاه ایشان 

هدیه می کند.
وزیر فرهنگ و ارشاداسلامی در این پیام می افزاید: برگزاری »بیست و نهمین جشنواره ی 
بین المللی تئاتر کودک و نوجوان« در خطه  تاریخی و فرهنگی همدان، بی تردید نشانه های 
امیدوارکننده ای از توجّه به اهمیت والای ارتباط با کودک و نوجوان و ارائه آثاری دارد که 
بینش و نگرش و منش پایدار و نقش آفرینی های اساسی در زندگی سازنده شان را نوید 
می دهد. وی در این پیام ادامه داده است: برگزاری »بیست و نهمین جشنواره  بین المللی تئاتر 
کودک و نوجوان« در خطه  تاریخی و فرهنگی همدان، بی تردید نشانه های امیدوارکننده ای از 
توجّه به اهمیت والای ارتباط با کودک و نوجوان و ارائه آثاری دارد که بینش و نگرش و منش 

پایدار و نقش آفرینی های اساسی در زندگی سازنده شان را نوید می دهد.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در این پیام آورده است: با قدردانی از همه دست اندرکاران 
این رویداد فرهنگی، سربلندی و توانمندی روزافزون تمامی حاضران را آرزومندم و تلاش و 

کوشش سامان دهندگان این مهم را در نهایت صمیمیت ارج می نهم.«
صالحی در این پیام اظهار کرده است: »تحقق مشارکت اجتماعی کودکان و نوجوانان«، 
نسل ها«،  ارتباط  و  خانواده  اصیل  بنیان های  »تقویت  عمومی«،  فرهنگ  سطح  »ارتقای 
با ایجاد زمینه مشارکت فعال کودکان و  افزایش مسئولیت پذیری  »آموزش شهروندی و 
نوجوان ایران زمین در تولید آثار نمایشی« به عنوان بخشی از حقوق قشر پویا و اثرگذار جامعه 
بخش دیگری از اهداف ستاد برگزاری بیست و نهمین جشنواره بین المللی تئاتر کودک و 

نوجوان است.

وزیر فرهنگ: تئاتر کودک و نوجوان موجب 
اعتمادبه نفس فرزندان ایران می شود



سیاسی
خبر

 وزیر آموزش و پرورش گفت: آموزش 
و پرورش مسیر اصلی اقتدار و توسعه 
چهاردهم  دولت  در  و  است  کشور 
نشانده  صدر  در  پرورش  و  آموزش 

شده است.
علیرضا کاظمی در آیین بهره برداری 
اظهار  اردبیل  دارالفنون  مدرسه  از 
کرد: راه برون رفت از مشکلات کنونی 
کشور توجه به آموزش و پرورش است 
و در این مسیر ما انتظار کمک و یاری 

از سوی مجلس را داریم.
به  اشاره  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
پیچیده  و  متعدد  مشکلات  انباشت 
در  اظهار کرد:  پرورش  و  آموزش  در 
دوره جدید همه مشکلات آموزش و 
پرورش را پیگیری کرده و برای حل 
خواهیم  تلاش  جدی  شکل  به  آن 

کرد.
و  پرورش  آموزش  ادامه  در  کاظمی 
دولت  اصلی  اولویت   ۲ را  بهداشت 
فرهنگ  گفت:  و  برشمرد  چهاردهم 
اصلی توجه به نظام آموزش و پرورش 
مسیر خوبی را طی می کند و در این 
در  کشور  تربیت  و  تعلیم  نظام  راه 

مسیر دقیقی قرار گرفته است.
کانکسی  مدارس  برچیدن  به  مصمم 

بالای ۱۰ دانش آموز هستیم
و  آموزشی  فضاهای  توسعه  وی 
از  را  آموزشی  عدالت  برقراری 
اولویت های وزارت آموزش و پرورش 
طی  راه  این  در  گفت:  و  کرد  عنوان 
سال جاری مصمم به برچیدن تمامی 
دانش   ۱۰ بالای  کانکسی  مدارس 

آموز در کشور هستیم.
به  اشاره  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
زیر  مدرسه  هزار  پنج  از  بیش  وجود 
اظهار  در کشور  آموز  دانش  نفر  پنج 
آموزشی  تحقق عدالت  برای  ما  کرد: 
تامین  و  آموزشی  فضای  به  نیاز 
کشور  در  محروم  مناطق  نیازهای 

هستیم.
انسان  تربیت  چهاردهم  کابینه  عضو 
ماموریت  را  اسلامی  و  قرآنی  های 
وزارت آموزش و پرورش عنوان کرد و 
گفت مکلف هستیم باورهای دینی و 
انقلابی دانش آموزان را تقویت کرده 
و  ملی  روحیه  ارتقای  به  نسبت  و 

دینی آنها تلاش کنیم.
وزیر آموزش و پرورش در ادامه تزکیه 
نظام  در  موازی  امر   ۲ را  تربیت  و 
تعلیم و تربیت عنوان کرد و افزود: ما 
در این مسیر اگر درست گام برداریم 
دست  کشور  در  رفیعی  قله های  به 

خواهیم یافت.
 ۵۰۰ احداث  و  تامین  وعده  با  وی 
بیان  اردبیل  استان  در  درس  کلاس 
کرد: علاوه بر برچیدن تمامی مدارس 
تا سه سال  استان  این  نیاز  کانکسی 
آینده در فضای آموزشی رفع خواهد 

شد.
همچنین  پرورش  و  آموزش  وزیر 
امروز به صورت همزمان  اضافه کرد: 
کلاس  هزار   ۱۲ بازسازی  و  مرمت 
سازی  استاندارد  همراه  به  درس 

بیش  سرمایشی  و  گرمایشی  سامانه 
کشور  در  درس  هزار کلاس  از ۱۰۰ 

افتتاح می شود.
دارالفنون  آموزشی  بزرگ  مجتمع 
جریان  در  پنجشنبه  روز  اردبیل 
و  آموزش  وزیر  کاظمی  علیرضا  سفر 
به  آیینی  استان طی  این  به  پرورش 

بهره برداری رسید.
بانک  توسط  که  عمرانی  طرح  این 
 ۱۰ و  درس  کلاس   ۳۰ با  پاسارگاد 
آموزشی،  فضای  مربع  متر  هزار 
شده،  احداث  ورزشی  و  فرهنگی 
شهر  آموزشی  مجموعه  بزرگترین 

اردبیل محسوب می شود.
سه  با  پروژه  این  ساخت  مراحل 
سرمایه گذاری  ریال  میلیارد  هزار 
مسئولیت  ایفای  در  پاسارگاد  بانک 
از  اقتصادی  موسسه  این  اجتماعی 
در  و  شده  آغاز   ۱۴۰۱ سال  پاییز 
مدت کمتر از ۲ سال به مرحله نهایی 

ساخت و بهره برداری رسیده است.
اردبیل  دارالفنون  آموزشی  مجتمع 
غرب  آموزشی  واحد  بزرگترین  که 
کشور به شمار می رود، با ۳۰ کلاس 
درس دخترانه مجهز به سالن ورزشی، 
آمفی تئاتر، کتابخانه، سالن مطالعه و 
آزمایشگاه بوده و بخش مهمی از نیاز 
مرکز استان اردبیل به فضای آموزشی 

دوره دوم متوسطه را رفع می کند.
آیین  در  پاسارگاد  بانک  مدیرعامل 
آغاز عملیات اجرایی این پروژه وعده 
داد که این واحد آموزش را در مدت 
این  امروز  و  کند  افتتاح  آماده  کوتاه 

وعده محقق شد.
تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  مدیرکل 
آیین  در  اردبیل  استان  مدارس 
کرد:  اعلام  طرح  این  از  بهره برداری 
مدت  در  بزرگ  آموزشی  واحد  این 
کمتر از ۲ سال احداث شده و علاوه 
از  ریال  میلیارد  هزار  سه  صرف  بر 
 ۱۵۰ پاسارگاد،  بانگ  منابع  محل 
دولتی  منابع  محل  از  ریال  میلیارد 

برای تجهیز آن هزینه شده است.
این  گفت:  خلفلو  محمدی  بهزاد 
مدرسه با ۳۰ کلاس درس هم اینک 
اول  پذیرای دانش آموزان دختر دوره 
و دوم متوسطه بوده و فعالیت رسمی 
آموزشی خود را از مهر ماه امسال آغاز 

کرده است.
وی دارالفنون اردبیل را اولین مدرسه 
ذکر  اردبیل  استان  هوشمند  تمام 
این  کلاس های  همه  افزود:  و  کرد 
مدرسه مجهز به لپ تاپ و پروژکتور 

و آزمایشگاه و سایت رایانه ای است.
تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  مدیرکل 
مدارس استان اردبیل در ادامه با اشاره 
استانداردسازی  همزمان  افتتاح  به 
سامانه گرمایشی ۱۵ هزار کلاس در 
آموزش  وزیر  حضور  با  کشور  سراسر 
اردبیل  استان  کرد:  اظهار  پرورش  و 
در این زمینه جزو استان های پیشتاز 
 ۲۵۰ استانداردسازی  تنها  و  بوده 

کلاس درس باقی مانده است.
پایدار  توزیع  دنبال  به  کاظمی: دولت 

شیر در مدارس است
 وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه 
در  شیر  توزیع  برای  نیاز  مورد  اعتبار 
بینی  امسال پیش  بودجه  در  مدارس 
تبصره های  در  گفت:  است،  نشده 
کشور  کل  سال ۱۴۰۴  بودجه  لایحه 
اعتبار لازم در نظر گرفته شد و دولت 
در  توزیع شیر  پایدار کردن  دنبال  به 

مدرسه ها است.
علیرضا  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
کاظمی در حاشیه نشست هیات دولت 
در جمع خبرنگاران درباره برنامه توزیع 
شیر رایگان در مدارس اظهار داشت: با 
بودجه  این کار در  اینکه منابع  وجود 
سال ۱۴۰۳ دیده نشده بود، اما رئیس 
جمهور دستور ویژه ای در این خصوص 
آن  بودجه  که  هنگامی  و  است  داده 
توزیع  مدارس  در  شیر   ، شود  تامین 

 می شود.
تبصره های لایحه  البته در  افزود:  وی 
شیر  برای  منابعی  آینده  سال  بودجه 
برنامه  تا  است  شده  دیده  مدارس 
مدارس  در  شیر  توزیع  برای  پایداری 

وجود داشته باشد.
به  پاسخ  در  پرورش  و  آموزش  وزیر 
دانش آموزان  نام  ثبت  درباره  سوالی 
گفت:  تحصیلی  جاری  سال  در  اتباع 
اتباع  دانش آموزان  وضعیت  تقریبا 
همانند سال گذشته است و تعداد آنها 

حدود ۵۰۰ تا ۶۰۰ نفر است.
داوطلبان  اعتراض  درباره  کاظمی 
پذیرفته  نتایج  به  فرهنگیان  دانشگاه 
شدگان و اعمال کد ۶ برای برخی از 
اند،  شده  رد  مصاحبه  در  که  کسانی 
فرایند  در  ها  اعتراض  داد:  توضیح 
خودش رسیدگی می شود؛ فرایند کار 
و  بررسی  ارزیابان  که  بوده  طور  این 
نمره می دهد و احتمال خطا و اشتباه 

در این روش بسیار پایین است.
وی با بیان اینکه ظرفیت های پذیرش 
مورد  در  افزود:  است،  شده  تکمیل 
زیادی  فاصله  آنها  امتیاز  که  افرادی 
دارد، احتمال خطا پایین است اما اگر 
باشند،  مرزی  لب  و  باشد  کم  فاصله 

اعتراض بررسی مجدد می شود.
وزیر آموزش و پرورش با یادآوری اینکه 
داوطلبان  مصاحبه  به  مربوط   ۶ کد 
است و تقریبا نتایج قطعی است، افزود: 
امکان اینکه فرآیند مصاحبه ۳۰ تا ۴۰ 
هزار نفر دوباره انجام و یا فیلم ها دوباره 
نمی  و  نیست  ممکن  شود،  بازبینی 
توان این چرخه را تکرار کرد و باید به 

ارزیابان اعتماد کرد.
کاظمی درباره وضعیت پرداخت پاداش 
پایان خدمت فرهنگیان بازنشسته در 
نیز گفت:  سال های ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ 

پیگیر هستیم.
مبنی  شده  مطرح  ادعای  درباره  وی 
دانشگاه  از  دانشجو  تعدادی  اخراج  بر 
این  در  کسی  گفت:  رجایی  شهید 
است؛  نگفته  موردی  من  به  خصوص 
دانشگاه شورا دارد و رسیدگی می کند؛ 
در  تا  کنید  اعلام  را  افراد  اسامی 

چارچوب قانون موارد رسیدگی شود.
وزیر آموزش و پرورش: رییس جمهور 
به جد پیگیر نهضت مدرسه سازی در 

کشور است 
 وزیر آموزش و پرورش گفت: رییس 
موضوع  ها  نشست  تمام  در  جمهور 
و  سازی  مدرسه  نهضت  های  طرح 
محرومیت زدایی را با جدیت پیگیری 

می کند.
علیرضا کاظمی روز سه شنبه در آیین 
حضرت  کلاسه   ۲۴ مدرسه  افتتاح 
افزود:  کرج  خرمدشت  )س(  خدیجه 
این پیگیری ها بصورت هفتگی و حتی 

روزانه است.
مدارس  ساماندهی  به  اشاره  با  وی 
در  گفت:  کشور  سطح  در  کانکسی 
کشور  جای  هیچ  در  هستیم  تلاش 

نفر وجود  بالای ۱۰  کانکسی  مدرسه 
نداشته باشد.

تعیین  افزود:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
را  سنگی  مدارس  وضعیت  تکلیف 
دولت ابلاغ می کند و استانداران نیز 

در این زمینه مسوول هستند.
کاظمی در بخش دیگری از سخنانش 
گفت : سال تحصیلی جدید در شرایط 
که  حالی  در  شد  آغاز  کشور  در  آرام 

کلاس بدون معلم نداشتیم .
و ۸۰۰  هزار  از یک  برداری  بهره  وی 
در  را  در سطح کشور  آموزشی  پروژه 
سال جدید تحصیلی مورد اشاره قرار 
داد و بیان کرد: با افتتاح این پروژه ها، 
هشت هزار کلاس درس با بیش از سه 
همت اعتبار به سرانه آموزشی کشور 

اضافه شد.
کرد:  اضافه  پرورش  و  آموزش  وزیر 
بیشترین پروژه ها در این بخش مربوط 
به استان البرز است و امروز یک مورد 
خدیجه  حضرت  مدرسه  افتتاح  آن 

)س( خرمدشت کرج را شاهد بودیم.
البرز  استاندار  اینکه  بیان  با  کاظمی 
بالاترین سطح مشارکت در همه بخش 
ها را رقم زده است ، گفت: برای ادامه 
مسیر توسعه فضاهای آموزشی نیاز به 

همراهی بیشتری داریم.
ترین  پایین  البرز  استان  افزود:  وی 
سرانه آموزشی و بالاترین تراکم دانش 
اما کارها و فعالیت ها  آموزی را دارد 
با  البرز  آموزشی  مشکلات  حل  برای 

سرعت و به خوبی پیش می رود.
خیز بزرگ برای تعادل در سرانه های 

آموزشی برداشته شده است
اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
خیز بزرگ برای تعادل در سرانه های 
آموزشی برداشته شده است، یادآورشد: 
به  باید  که  است  هدف  نقاط  از  البرز 
میانگین کشوری در این زمینه برسد 
پا به پای مسوولان  و قول می دهیم 
این استان حرکت کنیم بطوریکه ۲۲۰ 
مدرسه در دوره جدید در این استان 

ساخته شود.
و  همکاری  به  نیاز  کرد:  اضافه  وی 
انتظار  و  داریم  بیشتری  ریزی  برنامه 
البرز  استان  های  شهرداری  رود  می 
را  آموزشی  فضاهای  نیاز  مورد  زمین 

تامین کنند.
اولویت نخست دولت آموزش و پرورش 

است
را  دولت  نخست  اولویت  کاظمی 
آموزش و پرورش خواند و افزود: یکی 
توسعه  اولویت های رییس جمهور  از 
ساخت  زیر  که  بوده  آموزشی  عدالت 

تمام عدالت ها است.
های  کلاس  مشکل  حل  گفت:  وی 
بالای ۳۵ نفره در افق دولت چهاردهم 
طراحی شده که نیاز به برنامه در این 

زمینه داریم.
و  البرز  افزود:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
تهران بیشترین سهم در تراکم دانش 
آموزی را دارند که با الگوی نقطه ای، 
الحاقی و احتمالا تغییر کاربری ها حل 

خواهیم کرد.
از  بازنشستگان  همسان سازی حقوق 

دغدغه های دولت است
حقوق  سازی  همسان  کاظمی، 
دولت  های  دغدغه  از  را  بازنشستگان 
برشمرد و بیان کرد: این مهم در دولت 
مصوب و ابلاغ شده و تمام تلاش دولت 
بر این است تا به گنجینه های علمی 

توجه بیشتری شود.
مفصلی  های  برنامه  کرد:  تاکید  وی 
در این بخش از جمله اختصاص بسته 

های مختلف در دست اقدام است .
وزیر آموزش و پرورش گفت: تمام این 
اقدامات در حال انجام است تا دانش 
به  هستند  جامعه  تصویر  که  آموزان 

خوبی تربیت شوند.
در  گذاری  سرمایه  کرد:  تاکید  وی 
سرمایه  بالاترین  پرورش  و  آموزش 
گذاری است و جلوی بسیاری از هزینه 
ها را می گیرد؛ بنابراین در نظام تعلیم 
 ، انتقال سنن  اول  ماموریت  تربیت  و 
به  دستیابی  و سپس  باورها   ، ارزشها 
قله های پیشرفت در عرصه رقابت های 

علمی جهانی است.
وزیر آموزش و پرورش گفت: امروز به 
پیشرفت  های  قله  به  ها  تحریم  رغم 
رسیده ایم و رتبه سوم المپیاد علمی 
امر  این  کردیم؛  را کسب  دنیا   ۲۰۲۴
با  توانیم  می  ما  که  است  آن  بیانگر 
پرورش  و  آموزش  در  گذاری  سرمایه 

به قله های رفیع برسیم.
برای  روش   ۲ کرد:  بیان  کاظمی 
جهش علمی کشور طراحی شده که 
یکی مسیر نخبگان که موفقیت هایی 
داشتیم و این مسیر ادامه دارد؛ توسعه 
آموزش عمومی مسیر دیگری است که 

مورد توجه جدی قرار دارد.

آموزش و پرورش مسیر اصلی توسعه و اقتدار 
کشور است

خبر
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وزیر نیرو در جمع فعالان بخش خصوصی صنعت برق:

وزارت نیرو رقیب بخش خصوصی نیست/ 
مصارف برق بالای الگو با قیمت آزاد 

محاسبه می شود

 وزیر نیرو با بیان اینکه وزارت نیرو رقیب بخش خصوصی نیست و با آن رقابتی 
و  محاسبه می شود  آزاد  قیمت  با  الگو  بالای  برق  مصارف  کرد:  تاکید  ندارد، 
مشترکان پرمصرف لازم است مصارف بالای خود را از طریق تابلوی سبز بورس، 

مولدهای خورشیدی و یا ذخیره سازها تأمین کنند.
 »عباس علی آبادی«  در حاشیه بیست و چهارمین نمایشگاه بین المللی صنعت 
برق در نشستی صمیمی با نمایندگان تشکل ها و فعالان بخش خصوصی صنعت 
چالش های  و  مشکلات  از  بسیاری  می دهد  نشان  تاریخی  سوابق  افزود:  برق 
صنعت برق ایران توسط بخش خصوصی حل شده است و در شرایط کنونی نیز 
که این صنعت با مشکل ناترازی مواجه است، همراهی و کمک بخش خصوصی 

در کنترل و کاهش ناترازی نقش بسزایی خواهد داشت.
وزیر نیرو با اشاره به اینکه صنعت برق ایران یک صنعت پرافتخار و پیشرو در 
جمهوری اسلامی ایران است، ادامه داد: بیست و چهارمین نمایشگاه بین المللی 
برق که با حضور بسیاری از شرکت های نوآور، دانش بنیان و توانمند صنعت 
برق در حال برگزاری است، بخشی از توانمندی ها و دستاوردهای این صنعت 

بزرگ به ویژه در بخش خصوصی را به نمایش گذاشته است.
وی با ابراز رضایت از برگزاری نشست های تخصصی با فعالان بخش خصوصی 
و تأثیر مثبت آن بر اصلاح روندها خاطرنشان کرد: جلسات تخصصی با فعالان 
بخش خصوصی به صورت هفتگی برگزار می شود و خروجی این جلسات نیز با 
هدف رفع ایرادهای موجود و بهتر کردن شرایط برای فعالیت بخش خصوصی 

در صنعت برق به صورت جدی تا حصول نتیجه پیگیری می شود.
علی آبادی با تأکید بر لزوم تعامل و همکاری بخش خصوصی با وزارت نیرو 
برای حل مشکل ناترازی در صنعت برق ادامه داد: وزارت نیرو پشتیبان و حامی 
بخش خصوصی است و با این بخش در مسیر حل مشکلات صنعت برق به ویژه 

مشکل ناترازی رقابت نمی کند.
با مردم و فرهنگ سازی در خصوصی مصرف  بر لزوم گفت وگو  ادامه  وی در 
صحیح انرژی تاکید کرد و افزود: به واسطه پدیده تغییر اقلیم و شکل گیری 
زمستان های بسیار سرد و تابستان های بسیار گرم، تأمین انرژی و سوخت کافی 
لزوم  بر  علاوه  موضوع  این  که  است  رو  به  رو  فراوانی  مشکلات  با  کشور  در 
مشارکت عمومی در حوزه صرفه جویی نیازمند کاهش شدت مصرف انرژی و 

بهینه سازی مصرف انرژی است.
علی آبادی در همین زمینه اظهار داشت: با وجود اینکه در هفته آغازین ماه 
آبان قرار داریم، در برخی نقاط کشور بارش یک متری برف را شاهد هستیم که 
پیش از این سابقه نداشته است و بیانگر این است که به لحاظ اقلیمی با شرایط 

جدید و دشواری رو به رو هستیم.
اجرای ۱۴ مگاپروژه برای عبور از پیک بار سال آینده

وزیر نیرو در بخش دیگری از سخنان خود به آغاز عملیات اجرایی ۱۴ مگاپروژه 
توسط وزارت نیرو برای عبور موفق از اوج بار سال ۱۴۰۴ اشاره کرد و گفت: 
وزارت نیرو برای عبور موفق از اوج بار سال آینده ۱۴ مگاپروژه را در دستور کار 
قرار داده است که شامل اقدامات گسترده ای مانند افزایش بازدهی و تعمیرات 
دوره ای نیروگاه ها، احداث نیروگاه های جدید، نصب کنتورهای هوشمند، اصلاح 
و نوسازی شبکه برق سراسری می شود و در اجرای کامل این پروژه ها به کمک 

بخش خصوصی نیاز است.
وی، مدیریت و بهینه سازی مصرف برق را یکی از اصلی ترین راهکارهای موجود 
برای حل مشکل ناترازی برق کشور دانست و در همین زمینه افزود: شدت 
مصرف انرژی در ایران بسیار بالاست و علاوه بر آن بخش محدودی از مشترکان 
به واسطه مصارف بسیار بالاتر خود نسبت به الگو ناترازی برق را تشدید می کنند 

که باید در دو حوزه اقدامات اصلاحی ویژه ای صورت بگیرد.
علی آبادی با تأکید بر اینکه وزارت نیرو بر اساس قانون تنها به مصارف برق تا 
سطح الگو یارانه پرداخت خواهد کرد، اظهار داشت: آن دسته از مشترکانی که 
مصارف بالایی دارند، یا باید با اقدامات مدیریتی مصرف برق خود را به سطح 
الگو نزدیک کنند و یا برق مازاد خود را از طریق روش های جایگزین ماننده 

ذخیره ساز، مولدهای خورشیدی و بورس انرژی تأمین کنند.
همچنین در این نشست، »یزدان رضایی« معاون برنامه ریزی و اقتصادی وزارت 
نیرو اقدامات و برنامه های وزارت نیرو به منظور تسهیل فعالیت بخش خصوصی 
در صنعت برق را تشریح کرد و در بخشی از سخنان خود گفت: وزیر نیرو از 
روز آغازین شروع به کار خود نسبت به لزوم حل مشکل و دغدغه های بخش 
خصوصی فعال در صنعت برق تأکید کرده است و وزارت نیرو در دوره جدید 
مصمم است مشکلات پیش روی بخش خصوصی مانند تأمین مالی در تعامل با 

دیگر نهادها مانند بانک مرکزی و وزارت اقتصاد حل کند.
»مصطفی رجبی مشهدی« مدیرعامل شرکت مادر تخصصی توانیر نیز در این 
نشست و در سخنانی از آمادگی این شرکت برای استفاده حداکثری از ظرفیت 
بخش خصوصی خبر داد و گفت: شرکت توانیر با هدف بهبود بسترهای موجود 
در  برق  مانند عرضه  اقداماتی  برق  در صنعت  فعالیت بخش خصوصی  برای 
بورس، اصلاح تعرفه، توسعه ظرفیت استفاده از مولدهای خورشیدی در بخش 
مصرف و حمایت از تولید با کیفیت کالا و تجهیزات برقی داخلی را در دستور 

کار قرار داده است.
در این نشست »علیرضا پرنده مطلق« معاون فنی و مهندسی سازمان انرژی های 
تجدیدپذیر و بهره وری انرژی برق )ساتبا( نیز در این نشست آخرین اقدامات 
به منظور توسعه  به منظور حل مشکلات پیش روی بخش خصوصی  ساتبا 
انرژی های تجدیدپذیر را تشریح کرد و ضمن ارائه توضیحاتی در خصوص فرایند 
تخصیص زمین و ارز برای احداث نیروگاه تجدیدپذیر گفت: طبق هماهنگی 
صورت گرفته با بانک مرکزی، به نیروگاه های تجدیدپذیر با اولویت بالا خارج از 

نوبت و در سریع ترین زمان ممکن ارز تخصیص داده خواهد شد.
تشکل ها  نمایندگان  با  نیرو  وزیر  نشست صمیمی  در  می افزاید،  گزارش  این 
تخصصی  کمیته  رئیس  عنانی،  یاور  برق،  صنعت  خصوصی  بخش  فعالان  و 
زمینه  در  فعال  نماینده ۸۱ شرکت  و  برق  تجدیدپذیر سندیکای  انرژی های 
انرژی های تجدیدپذیر،  امیرحسین طاهرزاده، رئیس کمیته تخصصی پیمانکاران 
زمینه  در  فعال  نماینده ۱۲۳ شرکت  و  برق  سندیکای  توزیع  فوق  و  انتقال 
پیمانکاری حوزه انتقال و فوق توزیع برق، مازیار جوانی، رئیس کمیته تخصصی 
تولید  زمینه  در  فعال  شرکت   ۱۷۷ نماینده  و  سندیکا  تجهیزات  سازندگان 
تجهیزات صنعت برق، محمود فتوره چی، رئیس کمیته تخصصی سازندگان 
دکل فلزی سندیکا و نماینده ۱۸ شرکت فعال در زمینه تولید انواع دکل، آریا 
صادق نیت حقیقی، رئیس کمیته تخصصی سازندگان سیم و کابل سندیکا و 
باقری، رئیس  نماینده ۱۲۵ شرکت فعال در زمینه تولید سیم و کابل، پیام 
هیأت مدیره سندیکای برق و نماینده ۷۵۰ شرکت خصوصی فعال در صنعت 
برق، حسنعلی تقی زاده، رئیس هیأت مدیره سندیکای تولیدکنندگان برق و 
صالحی،  حمیدرضا  و  خصوصی  بخش  برق  تولیدکننده  شرکت   ۵۸ نماینده 
نماینده سندیکای انرژی های تجدیدپذیر دیدگاه ها و نظرات خود را در خصوص 
چالش ها و راهکارهای حل مشکلات صنعت برق با وزیر نیرو در میان گذاشتند.

وزیر کشور: اولویت استانداران جذب 

سرمایه گذار باشد

 وزیر کشور گفت: تنها با منابع دولتی امکان پیشرفت وجود ندارد و 
اولویت استانداران باید جذب سرمایه گذار باشد.

معارفه  منظور  به  بجنورد  فرودگاه  به  ورود  بدو  در  مومنی  اسکندر   
وضعیت  گفت:  خبرنگاران  جمع  در  شمالی  خراسان  جدید  استاندار 

امنیت کشور در کمال آرامش است.
وی افزود: روز یکشنبه جاری در جلسه هیات دولت در خصوص توسعه 
خراسان شمالی بحث شد و رییس جمهور تاکید خاصی بر روی توسعه 

استان داشت.
وزیر کشور بیان کرد: بر اساس فرمایشات مقام معظم رهبری دولت 
با  گذشته  کارهای  ادامه  جدید  استاندار  محوریت  با  می کند  تلاش 
استفاده از ظرفیت های خراسان شمالی در کوتاه مدت ارتقا یابد و این 

استان در شاخصه های توسعه از رتبه های پایین به بالا صعود کند.
وی یادآور شد: خراسان شمالی هم  مرز با کشور ترکمنستان است و با 

حمایت سرمایه گذاران روند پیشرفت را طی خواهد کرد.
استانداران  مابقی  دیگر  هفته  تا سه  گفت: ظرف ۲  ادامه  در  مومنی 

معرفی خواهند شد.
وزیر کشور ادامه داد: چند استاندار در استان خود و یا استان های دیگر 

به کار گرفته می شوند و در چرخه استانداری می مانند.
به گزارش ایرنا، اسکندر مومنی صبح امروز به منظور شرکت در آیین 
تکریم و معارفه استاندار خراسان شمالی وارد بجنورد شد و در بدو ورود 
از سوی استاندار سابق خراسان شمالی، نمایندگان استان در مجلس 
شورای اسلامی و جمعی از مسوولان استانی مورد استقبال قرار گرفت.

استاندار  معارفه  و  تودیع  مراسم  در  شرکت  برای  سپس  کشور  وزیر 
خراسان شمالی به سالن شهدای دولت استانداری خواهد رفت.

»بهمن نوری« که در جلسه یکشنبه ۶ آبان ماه هیات وزیران به عنوان 
دوازدهمین استاندار خراسان شمالی رای اعتماد گرفت، امروز ۹ آبان 

ماه با حضور وزیر کشور در بجنورد معرفی می شود.
بهمن نوری متولد ۱۳۴۱ در قائم شهر مازندران است و مسوولیت های 
های  استان  در  عمرانی  و  اجرایی  مختلف  های  در حوزه  را  مختلفی 

مازندران و تهران تجربه کرده است.
ارشد  کارشناسی  و  افزار(  )نرم  کامپیوتر  مهندسی  مدرک  دارای  وی 
پیشینه  و  است  تهران  صنعت  و  علم  دانشگاه  از  تکنولوژی  مدیریت 
تدریس در مرکز استعدادهای درخشان و برخی مراکز آموزشی را در 

کارنامه علمی خود دارد.
توسعه  و  برنامه ریزی  بابل، مدیرکل  و  قائم شهر  فرمانداری شهرستان 
شهری امور فنی و عمرانی شهرداری تهران و شهردار منطقه هشت 
تهران از سوابق اجرایی نماینده عالی دولت چهاردهم در استان خراسان 

شمالی است.
نوری همچنین مدیریت هسته گزینش سازمان بهزیستی مازندران و 
مدیرکل سازمان فنی و حرفه ای مازندران و تهران را نیز در کارنامه 

اجرایی خود دارد.
پیش از این محمدرضا حسین نژاد استانداری خراسان شمالی بود.

وزیر کشور: انتخاب استانداران بر اساس تخصص و شایستگی است 
 وزیر کشور گفت: تخصص و شایستگی اولویت نخست وزارت کشور در 
انتخاب استانداران است و در این خصوص تلاش های زیادی می شود.

 اسکندر مومنی در آیین تکریم و معارفه استاندار خراسان شمالی اظهار 
این استان  اقتصادی دارد و  کرد: دیار قومیت ها ظرفیت های بالای 
مستعد پیشرفت و ظرفیت های عظیمی در بخش معادان و تجارت با 

کشور همسایه ترکمنستان دارد.
وی با بیان اینکه خراسان شمالی مظهر وفاق و این وحدت در تمامی 
بخش ها حاکم است افزود: تعبیر من از استان این است که ظرفیت 

های اقتصادی زیادی دارد اما در سختی زندگی می کنند.
نبود  بیکاری،  های  چالش  با  شمالی  خراسان  کرد:  بیان  کشور  وزیر 
اساس شاخص  بر  و  مواجه  و گردشگری  ارتباطی  مناسب  زیرساخت 

های اقتصادی در رتبه های پایین کشور واقع است.
وی عنوان کرد: تمام مناطق مرزی، شهری و روستایی این استان را 
این منطقه  ارتفاعات شاه جهان در  با  به خوبی  و  بازدید کردم  بارها 

آشنا هستم.
مومنی در ادامه افزود: وسواس زیادی برای انتخاب استاندار خراسان 
شمالی انجام شد تا به بهترین انتخاب برسیم چرا که معتقدم توسعه در 

این استان باید روند صعودی داشته باشد.
وی بیان کرد: استاندار جدید خراسان شمالی چند ویژگی برجسته دارد 

و ایشان دارای دانش و تخصص لازم است.
وزیر کشور خاطرنشان کرد: نوری فرماندار چند شهر، شهردار و مدیرکل 
خراسان  استاندار  انتخاب  در  تا  کردیم  را  خود  تلاش  تمامی  و  بوده 

شمالی آزمون و خطایی صورت نگیرد.
وی یادآور شد: استاندار جدید خراسان شمالی همواره در مسوولیت 
های خود موفق بودند و در شهرداری در جذب سرمایه گذار رتبه برتر 

داشتند.
مومنی اضافه کرد: نوری همچنین رزمنده و در گردان تخریب دفاع 
مقدس فعال بودند و یک پای خود را از دست دادند و یکی از بهترین 

برنامه ها در هیات دولت توسط ایشان مطرح و رای اعتماد گرفت.
جذب سرمایه گذار در اولویت قرار دارد

وی در ادامه عنوان کرد: صرفا با اعتبارات دولتی برنامه ها محقق نمی 
شود و اگر مایل به ارتقای جایگاه استان هستیم باید در جذب سرمایه 

گذار کوشا باشیم.
وزیر کشور خاطرنشان کرد: منابع دولتی حق این استان است اما هیچ 
استانی تنها با منابع دولتی توسعه نیافته و باید این سرمایه را از بخش 

خصوصی جذب کرد.
وی بیان کرد: ما در آغاز برنامه هفتم توسعه قرار داریم و باید از همه 

ظرفیت ها برای پیشرفت برنامه هفتم استفاده کرد.
مومنی با تقدیر از استاندار سابق خراسان شمالی افزود: آقای حسین 

نژاد را سال ها می شناسم و ایشان سال ها خدمت صادقانه کردند.
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اقتصاد
اخبار

همتی: وزارت اقتصاد در حال پیگیری 
اف  ای  تی  اف است

 وزیر امور اقتصادی و دارایی با بیان اینکه این وزارتخانه مسئول پیگیری 
سازمانی اف  ای  تی  اف است، گفت: ما بر اساس رهنمود رئیس جمهور، 

درحال پیگیری این موضوع هستیم.
عبدالناصر همتی در حاشیه مراسم رونمایی از دستورالعمل تامین مالی در 
زنجیره تامین به پشتوانه اسناد اعتباری در بورس های کالایی موضوع »بند 
الف ماده ۲۰ قانون تامین مالی تولید و زیرساخت« در جمع خبرنگاران 
افزود: براساس منافع ملی این موضوع را به پیش خواهیم برد و از طریق 

مبادی قانونی آن را به انجام خواهیم رساند.
وی در بخش دیگری در خصوص زیاندهی شرکت های دولتی گفت: باید 
زیاندهی شرکت های دولتی کاهش پیدا کند و سودآور شوند، البته نخست 

باید از مدیریت ها شروع کرد.
کمک وزارت اقتصاد به رفع ناترازی بانک ها با پرداخت بدهی دولت به آنها

همتی در خصوص وضعیت بانک های ناتراز گفت: بانک های ناتراز به دو گروه 
وظیفه  دولتی  بانک های  درخصوص  می شوند،  تقسیم  و خصوصی  دولتی 
وزارت اقتصاد است که مساله را پیگیری کند و برای افزایش سرمایه آنها و 

پرداخت بدهی های دولت به آنها اقدامات لازم صورت گیرد.
وی تصریح کرد: به طور مثال در بودجه سال آینده ۲۰۰ هزار میلیارد تومان 
اوراق پیش بینی شده است تا دولت از این طریق بدهی خود به بانک ها را 
پرداخت کند، برای بانک های خصوصی اختیار در دست بانک مرکزی است 
و طبق اطلاعاتی که دارم بانک مرکزی برنامه هایی برای آنها دارد و ما هم در 
این زمینه اقدام و کمک خواهیم کرد تا بخشی از بانک ها که ناترازی بالایی 

دارند و آسیب به اقتصاد کشور می زنند از این وضعیت خارج شود.
درحال بررسی عملکرد سامانه نان هستیم

وزیر اقتصاد در خصوص سامانه نان نیز گفت: موضوع این سامانه معایب و 
محاسنی داشته است و در حال بررسی آن هستیم.

موضوع صدور ۱۶۰ هزار مجوز در طول یک ماه بررسی می شود
همتی در خصوص ۱۵۰ هزار مجوز صادر شده در طول یک ماه در انتهای 
دولت قبل که توسط یکی از خبرنگاران مطرح شد، گفت: تیرماه بنده وزیر 
اقتصاد نبودم، اجازه بدهید بررسی کنیم و اگر به جمع بندی رسیدیم، اعلام 

خواهیم کرد.
اختلاف نرخ ارز تنها باعث رانت، فشار تورمی و سفته بازی می شود

وی در پاسخ به پرسش ایرنا در خصوص سیاست دولت برای ارز تک نرخی 
گفت: ارز تک نرخی نیاز به لوازمی دارد چرا که شرایط تحریمی و فشارها 
باعث شده که ما بخواهیم از ارز ترجیحی برای کالاهای اساسی و دارو و 
تجهیزات پزشکی استفاده کنیم، این موضوع ادامه خواهد داشت و دولت 
هم باید این روند را ادامه دهد و حمایت کند اما ارز مابقی کالاها باید تک 
نرخی شود چرا که معنا ندارد اختلاف نرخ های مختلف داشته باشیم و 
تجربه نیز نشان داده است که اختلاف نرخ ارز تنها باعث رانت، فشار تورمی 

و سفته بازی می شود.
تغییرات اندکی در راس بانک ها خواهیم داشت

وزیر اقتصاد در خصوص تغییر احتمالی مدیران عامل بانک ها گفت: تغییر 
همه مدیران در دستور کار نیست چرا که خیلی از آنها هستند و کار خواهند 

کرد و تغییرات در این حوزه خیلی اندک خواهد بود.
ارز نیمایی سیگنال به بازار نمی دهد/مخالفان نگران از بین رفتن رانت ها 

هستند
همتی در پاسخ به پرسشی در خصوص سیگنال ارز نیما به بازار آزاد ارز 
گفت: کاملا این اظهارات اشتباه است و این افراد برای نگه داشتن فاصله 
قیمت ارز و رانت آن این مسائل را مطرح می کنند در حالی که همه می دانیم 
حوادث این روزها و انتظارات تورمی و بحث نیمه جنگی که در سه هفته 
گذشته در کشور بود اثر روانی بر بازار گذاشت و هیچ ربطی به قیمت ارز 
نیمایی نداشت چرا که اول مرداد ماه که ارز نیما در حال افزایش بود، ارز در 
بازار کاهش یافت و تجربه نیز نشان داده است هرچقدر ارز نیما و بازار آزاد 

به هم نزدیک شوند، قیمت ها پایین تر می آید.
وی توضیح داد: مخالفان می خواهند از این خبرها استفاده کرده و بگویند 
با توجه به بالا رفتن قیمت ارز نیمایی، قیمت ارز در بازار بالا رفته است، 
در حالی که اگر ارز نیمایی هم بالا نمی رفت قیمت ارز در بازار با توجه به 

شرایط روانی بالا می رفت.
مخالفان لایحه بودجه ۱۴۰۴ از برنامه خود بگویند که ۸۵۰ هزار میلیارد 

تومان کسری دارد
وزیر امور اقتصاد و دارایی در خصوص لایحه بودجه ۱۴۰۴ نیز گفت: آنهایی 
که می گویند بودجه استقراضی است حداقل بروند نگاهی به بودجه امسال 
که خودشان نوشته اند، بیندازند و ببینند که ۸۵۰ هزار میلیارد تومان کسری 

دارد.
مهمترین شاخص لایحه بودجه ۱۴۰۴ جامعیت و شفافیت آن است

وی گفت: مهمترین شاخص اصلی بودجه جامعیت و شفافیت آن است و 
موضوعات مختلف از جمله هدفمندی و هم بودجه نیروهای مسلح و مابقی 
ما شرایط  البته  است  بودجه  ویژگی  مهمترین  که  می شود  دیده  آن  در 
کرده  پیدا  تحریم ها کاهش  فشار  به  توجه  با  درآمد کشور  داریم،  خاصی 
است و ما نیز نمی توانیم همش به مالیات فشار آوریم و تمهیداتی دیده ایم 
و امیدواریم بودجه متعادلی داشته باشیم و برای شروع کار دولت به نظر 
کاهش  برای  اقداماتی  تدریج  به  امیدواریم  و  است  بوده  من خیلی خوب 

ناترازی های مختلف داشته باشیم.

اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر   
»شفافیت« و »صداقت« را میثاق دولت و 
وزارت ارتباطات با مردم عنوان و خطاب 
به معاونان و مدیران این وزارتخانه تاکید 
کرد که از ارائه آمارها و گزارش هایی که 

منطبق با واقعیت نیست، پرهیز کنند.
فناوری  ارتباطات و  از وزارت  به گزارش 
در  هاشمی«،  ستار  »سید  اطلاعات، 
و  معاونان  شورای  مشترک  جلسه 
همچنین مدیران کل ادارات ارتباطات و 
فناوری اطلاعات استان ها که به صورت 
آنلاین حضور داشتند، به دیدارهای خود 
و  اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان  با 
وضعیت  به  نسبت  آنان  های  دغدغه 
ارتباطات  حوزه  در  ویژه  به  ارتباطات 
انطباق  خواستار  و  کرد  اشاره  روستایی 

گزارش های ارائه شده با واقعیات شد.
آمار  اگر  اینکه  بیان  با  ارتباطات  وزیر 
و  شهرها  اتصال  خصوص  در  ارقامی  و 
و  مردم  به  ارتباطی  شبکه  به  روستاها 
اصل  می شود،  ارائه  مجلس  نمایندگان 
مهم جلب رضایت مردم است و نه ارائه 
آمار و ارقام، تاکید کرد: این موضوع باید 
قرار  مدنظر  نخست  اولویت  عنوان  به 

گیرد.
از  پاره ای  در  کرد:  خاطرنشان  هاشمی 
اوقات آمارهایی در حوزه اتصال روستاها 
با  که  شده  ارایه  ارتباطی  شبکه  به 
به  ندارد  انطباق  میدانی  واقعیت های 
]مشاور  زهی  بلوچ  آقای  از  دلیل  همین 
فناوری  و  ارتباطات  توسعه  در  وزیر 
مجری  و  روستایی  مناطق  در  اطلاعات 
 ])USO( طرح خدمات عمومی اجباری
خواسته شده است که بار دیگر در تعامل 
مجددی  پایش  استانی  کل  ادارات  با 
اتصال  به  مربوط  آمارهای  خصوص  در 
در  تا  باشند  داشته  روستاها  و  شهرها 
روستاها  درصدی   ۱۰۰ اتصال  زمینه 
بزرگی  قدم هایی  کیفیت،  با  پوشش  و 

برداریم.
و  معاونان  به  خطاب  همچنین  وی 
مسئله  به  استان ها  کل  ادارات  مدیران 
به  توجه  ضرورت  بر  و  اشاره  انتصاب 
بهره  بر  مبنی  جمهوری  رییس  بیانات 
گیری از ظرفیت جوانان، بانوان و تمرکز 

بر اصل تخصص گرایی تاکید کرد.
از  بهره مندی  ادامه  در  هاشمی 
حوزه  در  خصوصی  بخش  ظرفیت های 
اصل  یک  را  ارتباطات  وزارت  اقدامات 
تاکید  مسئله  این  بر  و  دانست  اساسی 
تحول  شاهد  می خواهیم  اگر  که  کرد 
به  باید  باشیم  و بخش خاصی  در حوزه 

ظرفیت بخش خصوصی اتکا کنیم.
در  خدماتی  امروز  اگر  شد:  یادآور  وی 
ارایه  اسلامی  جمهوری  تراز  و  شان 
کنار  در  که  است  آن  از  ناشی  می شود، 
توانمندی بخش های دولتی از توانمندی 
خصوصی  بخش  سکوهای  و  اپراتورها 

استفاده شده است.
وزیر ارتباطات همچنین در آیین تکریم 
سازمان  رئیس  و  وزیر  معاون  معارفه  و 
جلسه  حاشیه  در  که  اطلاعات  فناوری 
برگزار  ارتباطات  وزارت  معاونان  شورای 
خوانساری«،  »محمد  از  تقدیر  با  شد، 

واسطه  به  سازمان  این  پیشین  رئیس 
دوران  در  فراوان  های  تلاش  و  زحمات 
خوشفکری  و  توانمند  مدیر  را  او  کاری، 
دانست که در دوران حضور منشا خدمات 

و اثرات فراوانی بوده است.
وی در ادامه با تشکر از »محمد محسن 
این  در  مسوولیت  پذیرش  بابت  صدر« 
برنامه هفتم پیشرفت  با اجرای  دوره که 
کرد:  تصریح  است،  شده  همزمان  کشور 
اساس برنامه های دولت چهاردهم مبتنی 
توسعه  هفتم  برنامه  تکالیف  تحقق  بر 

است که گستردگی بسیار زیادی دارد.
قوت  با  پیگیری  بر  ارتباطات  وزیر 
تکالیف مندرج در برنامه هفتم پیشرفت 
تاکید  دارد،  وجود  آن  تحقق  امکان  که 
و  برنامه ها  که  شد  آن  خواستار  و  کرد 
تکالیفی که امکان تحقق آن با استفاده از 
ظرفیت های حاکمیتی و بخش خصوصی 
وجود ندارد، با صراحت و شفاف اعلام و 

تبیین شوند.
دیپلماسی فناوری؛ راهبرد وزارت ارتباطات 

ایران برای شکستن انحصار دیجیتال
 جهان در سال های اخیر، جهش بی سابقه 
میان  فناورانه  تعاملات  و  ارتباطات 
گسترش  است.  کرده  تجربه  را  کشورها 
حیرت انگیز این پدیده، همانند هر فناوری 
نوظهور دیگری، آمیخته ای از فرصت ها و 
تهدیدهای متنوعی را به دنبال آورده است.

به ویژه  و  اینترنت  درهم تنیدگی  به دلیل 
شبکه های اجتماعی و نیز ماهواره ها با تار 
و پود زندگی خصوصی و اجتماعی اکثریت 
در  آینده  و  کنونی  فرصت های  انسان ها، 
همان  به  و  ارزشمند  بسیار  حوزه،  این 
نسبت، تهدیدهای موجود و آتی آن بسیار 

خطرناک شده است.
هدف  به  دستیابی  نیست،  تردیدی 
از  حداکثری«  »بهره برداری  ارزشمند 
خروجی تحولات حوزه ارتباطات و فناوری 
چالش زای«  »آفت های  مهار  و  اطلاعات 
حتی  و  نهاد  چند  یا  یک  توان  از  آن، 
یک یا چند کشور، خارج است. در واقع، 
به  تی«  سی  »آی  حوزه  ذات  و  ماهیت 
گونه ای است که بدون گسترش همکاری 
و  دولت ها  با  مشارکت  و  بین المللی  های 
شرکت های چندملیتی پیشرو، توسعه این 
همین  به  است؛  غیرممکن  تقریباً  بخش 
پیمان های  تقویت  و  شکل گیری  علت، 
به  حوزه،  این  در  بین المللی  و  منطقه ای 
است  شده  تبدیل  گریزناپذیر  ضرورتی 
و  ارتباطات  واقعیت،  برهمین  باتکیه  و 
در  کلیدی  جایگاهی  فناورانه،  تعاملات 
دیپلماسی  اجرایی  و  نظری  ساختارهای 
اختصاص  خود  به  را  تیزبین  دولت های 
داده تا جایی که کمتر دولت عمل گرایی را 
می توان یافت که »دیپلماسی فناوری« را 
در زمره اولویت های اصلی خود قرار نداده 

باشد.
فناوری  دیپلماسی  شکل گیری  فلسفه 
تحولات   )۱ شامل  محوری،  پایه  سه  بر 
دیجیتال و توزیع مجدد قدرت در روابط 
انواع جدید چالش ها  بین الملل ۲( ظهور 
حکمرانی  تقویت   )۳ و  درگیری ها  و 
دیجیتال کشورها ، استوار است که بیش 
از ۵۰ موضوع و چالش حیاتی در روابط 
بین الملل و حکمرانی دیجیتال را پوشش 
این  برجسته ترین  از  برخی  می دهد. 

چالش ها عبارتند:
چالش های حکمرانی سایبری

مداخلات برخی دولت ها در امور اقتصادی، 
اجتماعی، فرهنگی و امنیتی دیگر کشورها 
از طریق تولید گسترده اطلاعات نادرست، 
آنلاین  رادیکال سازی  توطئه،  تئوری های 
و انتشار اخبار جعلی در بستر شبکه های 
اجتماعی و پیام رسان ها گرفته تا حملات 
هکری و ایجاد سلاح های سایبری همچون 

استاکس نت و ...
و  فرامرزی  ارائه دهندگان  پدیده  ظهور 

ماهواره ای اینترنت از شرق تا غرب عالم
برخی  تعیین  و  فرکانسی  تداخلات  رفع 
استانداردهای جدید بین المللی در عرصه 

ارتباطات
و  مصنوعی  هوش  شتابان  گسترش 

چالش های جهانی آن
ارایه کنندگان  و  فروشندگان  افزایش 
خدمات و محصولات از خارج از مرزهای 

مرسوم کشورها بر بستر فضای مجازی
بین المللی  توسعه  و  رشد  از  حمایت 

شرکت های خصوصی عرصه دیجیتال
و  رمزارزها  انواع  مستمر  افزایش 

رمزدارایی ها
حریم  سایبری،  امنیت  چالش های 
و  سایبری  وابستگی های  رفع  خصوصی، 

تقویت توان بومی کشورها
برای  فراگیر  تهدیدهایی  چالش ها،  این 
ارتباطات  در حوزه  فعال  همه کشورهای 
و  می شوند  محسوب  فناورانه  تعاملات  و 
کشوری  هیچ  که  است  آن  تلخ  واقعیت 
نیست،  امان  در  چالش ها  این  گزند  از 
آسیب پذیری  ضعف  و  شدت  هرچند، 
اما  است.  متفاوت  گوناگون،  به دلایل  آنها 
علت  به  عمدتا،  ایران،  آنکه  تاسف بارتر 
غیرقانونی  و  نامشروع  سیاسی  انگیزه 
حملات  هدف  رقیب،  کشورهای  برخی 
فزون تری  سایبری،  گسترده  و  هدفمند 
قرار گرفته و تحریم های متعدد فناورانه در 
سطح کاربران و نیز تحریم غیرقابل توجیه 
کسب وکارهای خصوصی و برخی نهادهای 
رسمی، بیشتری به آن تحمیل شده است.

مشارکت  شدن،  جهانی شدن  عصر  در 
منظور  به  بین المللی  نهادسازی های  در 
تعیین استانداردهای حوزه »آی تی سی«، 
امری بسیار مهم است زیرا دولت هایی که 
استانداردها را تعیین می کنند، برای دیگر 
دولت ها دستورکار تعیین خواهند کرد و از 
این طریق به تدریج بر آنها مسلط خواهند 

شد.
اخیر  سال های  در  جهت  همین  به 
جمهوری اسلامی ایران، از طریق نهادهای 
المللی  بین  اتحادیه  همچون  بین المللی 
مخابرات و سازمان ملل متحد، پیمان های 
و  بریکس  شانگهای،  همچون  منطقه ای 
مختلف  کشورهای  با  جانبه  دو  تعاملات 
همچون چین، روسیه، کوبا و ونزوئلا پیگیر 
هم افزایی با هدف بسترسازی جمعی برای 
زدودن کارشکنی ها و اقدامات غیرقانونی و 
کارشکنی های برخاسته از اهداف سیاسی 
فعالان  مانور  عرصه  کردن  تنگ تر  و 
امن تری  مجازی  فضای  تا  است  سایبری 
کارها  و  کسب  و  شهروندان  همه  برای 

فراهم شود.
در  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزارت 
برنامه ریزی  و  تلاش  با  چهاردهم  دولت 
درصدد نزدیک و هم سو کردن اولویت های 
و  است  شهروندان  اولویت های  با  خود 
نظام،  در چارچوب سیاست های  هم زمان 
عنوان  به  خود،  ماموریت  ایفای  برای 
همان  از  فناوری«،  »دیپلماسی  پیشران 
ابتدای آغاز فعالیت رسمی، توجه ویژه ای 
به  هم افزایی و هم یاری با سایر کشورها را 
در فهرست برنامه های برتر خود قرار داده 

است.
روند رفع فیلترینگ رو به جلو است

 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: 
حال  در  و  جلو  به  رو  فیلتر  رفع  روند 
پیشرفت است. نگاه ما وفاق و همدلی است 

و از تصمیمات هیجانی پرهیز می کنیم.
»ستار هاشمی«  در حاشیه نشست هیات 
دولت در جمع خبرنگاران درباره موضوع 
رفع فیلترینگ افزود: دومین جلسه شورای 
گزارش  هم  ما  و  شده  تشکیل  قوا  سران 
دوم خود که با حضور نمایندگان سران قوا 

برگزار شده بود را ارائه دادیم.
وی تصریح  کرد: تصمیماتی اتخاد می کنیم 
آنها  از  برگشت  تقریبا  و  بوده  پایدار  که 

ممکن نباشد.

مشکل  رفع  درباره  همچنین  هاشمی 
کرد:  تاکید  آیفون،  گوشی  رجیستری 
نگاه مردمی،  ارتباطات  وزارت  ما در  نگاه 
بتوانیم  تا  است  علمی  و  کارشناسی 

همگرایی و وفاق را ایجاد کنیم.
ادامه   اطلاعات  فناروی  و  ارتباطات  وزیر 
این  در  مخلتف ذی نفع  دستگاه های  داد: 
آنها  حضور  با  جلساتی  و  دعوت  موضوع 

برگزار شد.
وی خاطرنشان  کرد: با نمایندگان وزارت 
نهادهای  و  حقوقی  معاونت های  صمت، 
در  موضوع  و  کردیم  همفکری  نظارتی 

هیات دولت مطرح و تصویب شد.
هیات  از  که  مجوزی  اینکه  بیان  با  وی 
آیفون  گوشی  رجیستری  برای  وزیران 
گوشی های  همه  شامل  شده،  دریافت 
اجرایی  کار  و  ساز  درباره  است،  آیفون 
برخی  گفت:  آیفون  گوشی  رجیستری 
در  که  دارند  آیفون  تلفن  گوشی  افراد 
شبکه رجیستر نشده است، باید سازوکار 
اینکه آنها به کجا مراجعه و چه فرایندی را 
طی کند و چقدر زمان می برد تا در شبکه 

فعال و قابل استفاده شود، اعلام شود.
گزارش  اینکه  بیان  با  ارتباطات  وزیر 
آسیب شناسی وضعیت موجود گوشی های 
ارائه  وزیران  هیات  در  رجیستری  بدون 
بود  تحلیلی  گزارش  یک  این  افزود:  شد، 
که  موضوع  این  سر  بر  مسئولان  همه  و 
این مساله مشکلاتی را ایجاد می کند، به 

جمع بندی رسیدند.
رجیستری  بحث  در  کرد:  تاکید  هاشمی 
مورد  مختلف  موضوعات  آیفون،  گوشی 
بررسی قرار گرفت. یکی از موضوعات مهم 

بحث قاچاق این گوشی ها بود.
وی ادامه داد: سابق بر این رجیستری یکی 
از طرح های موفق بود و بعد از محدودیتی 
این بودیم  ایجاد شد، شاهد  که برای آن 
که تعداد قابل توجهی گوشی آیفون بدون 
شبکه  در  باشند،  شده  رجیستر  اینکه 
راهکارهای  از  استفاده  با  و  شدند  روشن 
باعث  که  بودند  در شبکه حاضر  مختلف 

بروز مشکلات در شبکه می شد.
این عضو کابینه دولت چهاردهم اضافه کرد: 
بتوانیم یک سازوکار  که  بود  این  ما  نگاه 
منطقی ارائه کنیم. در نهایت به این مرحله 
شدن  رجیستر  برای  را  فضا  که  رسیدیم 
سازوکار  و  کنیم  مهیا  آیفون  گوشی های 
این فرایند در آینده به مردم اعلام می شود.

وزیر ارتباطات درباره مشکلات آنتن دهی 
بعضی  در  که  کشور  در  همراه  تلفن 
اپراتورها  گفت:  می شود،  مشاهده  موارد 
نشود  چنین  اگر  و  باشند  پاسخگو  باید 
این مساله ورود  به  سازمان تنظیم مقررات 

می کند.
بحث  در  نکته  چند  داشت:  اظهار  وی 
آنتن دهی وجود دارد که آنها را به شکل 
جدی دنبال می کنیم؛ یکی از موضوعات 
این است که برخی نقاط کور هستند و ما 

در حال احصای آنها هستیم.
که  جدیدی  کار  خاطرنشان کرد:  هاشمی 
تا  زدیم  رقم  مقررات  تنظیم  سازمان  در 
برای همه حوزه مختلف و حتی روستاها 
به  مربوط  کنیم،  اجرایی  را  آن  بتوانیم 
بررسی  به منظور  پایش  میدانی  پایش 
کمبود پوشش و عدم کیفیت است تا آنها 
را شناسایی و رفع کنیم و خروجی آن را به 

شکل مرحله ای اعلام خواهیم کرد.
وی گفت: در برخی موارد، شهروندان اقدام 
به نصب تجهیزاتی برای تقویت آنتن دهی 
می کنند که باعث ایجاد تداخل فرکانسی 
بهبود  باعث  تنها  نه  و یک جاهایی  شده 
کیفیت شبکه نشده، بلکه آن  را بدتر کرده 

است.

چهاردهم  دولت  کابینه  عضو  این 
بیان داشت: توسعه شبکه فیبرنوری بخش 
دیگری از کار است و امیدواریم با توسعه 
بار  از  بخشی  بتوانیم  فیبر،  ثابت  شبکه 
شبکه موبایل را تخلیه کنیم که این نیز 

منجر به بهبود کیفیت خواهد شد.

مخابرات،  بازنشستگان  خصوص  در  وی 
به شرکت مخابرات  گفت: مسائل مربوط 
وزارت  در  ما  دغدغه های  از  یکی  ایران 
است  این  بر  ما  مشی  است.  ارتباطات 
که  می کنیم  صحبت  مردم  با  وقتی  که 
که  چرا  باشد  شده  حاصل  نتیجه ای 

فرایندها پیچیدگی خاص خود را دارند.

هاشمی تاکید کرد: خبری که امروز درباره 
کردیم، حاصل جلسات  اعلام  رجیستری 
نیز  مخابرات  بحث  درباره  بود.  متعددی 
به  که  زمان  هر  و  شده  برگزار  جلساتی 
بازنشستگان  نتیجه برسد، آن را به اطلاع 
ارتباطات  از خانواده  شرکت مخابرات که 

هستند خواهیم رساند.
وی درباره قانونمند کردن فضای مجازی، 
خاطرنشان کرد: موضوع رفع فیلترینگ در 
اقدام  این  و  شده  دنبال  جدیت  با  دولت 
جدی  دولت  عزم  که  دارد  این  از  نشان 

است.

وزیر ارتباطات: میثاق ما با مردم »شفافیت« و 
»صداقت« است

گزارش

تورم سال آینده ۳۰ درصد در نظر گرفته شد/ 
پیش بینی رشد ۴.۴ درصدی با اجرای بودجه

 رئیس سازمان برنامه و بودجه اعلام کرد که در لایحه بودجه سال ۱۴۰۴ تقدیمی به مجلس 
شورای اسلامی، تورم سال آینده ۳۰ درصد در نظر گرفته شده است.

 سید حمید پورمحمدی با حضور در صحن علنی مجلس شورای اسلامی در دفاع از لایحه 
بودجه سال ۱۴۰۴ این مطلب را بیان کرد و گفت: به صراحت اعلام می کنم این لایحه 
پیشنهادی دولت است و پس از بیرون آمدن از مجلس به قانون کشور تبدیل خواهد شد؛ 
بنابراین دولت آمادگی تعامل دارد، ضمن اینکه معتقدیم باید تمام توان خود را جمع کنیم تا 

مجلس و دولت با همدیگر بهترین سرنوشت را برای کشور رقم بزنند.
وی افزود: کتابی تحت عنوان گزارش اقتصادی تهیه و تقدیم شده است که از نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی تقاضا دارم آن را مطالعه کنند. در این کتاب یادآور شده ایم که 
اگر لایحه بودجه پیشنهادی دولت برای سال ۱۴۰۴ اجرا شود وضعیت متغیرهای اقتصادی 

مختلف چه خواهد شد.
پورمحمدی تاکید کرد: استمرار وضعیت موجود، رشد ۲.۵ درصدی را برای کشور در برخواهد 

داشت، در حالی که با اجرای لایحه بودجه، رشد به ۴.۴ درصد خواهد رسید.
به گفته رئیس سازمان برنامه و بودجه، رشد نقدینگی در این لایحه کنترل خواهد شد و 
از ۲۹.۵ درصد فعلی به ۲۶.۵ درصد کاهش خواهد یافت و تورم نیز از ۳۳ به ۳۰.۲ درصد 

خواهد رسید.
وی با بیان اینکه صادرات نیز از ۶۵ میلیارد دلار به ۷۷ میلیارد دلار خواهد رسید، گفت: ما 
همه موارد را لحاظ کرده ایم، با این وجود آماده تعامل با مجلس هستیم ضمن اینکه بودجه را 

به شکلی بسته ایم که بیشترین کمک به تولید و اشتغال در کشور انجام شود.
وی در پاسخ به انتقادهای مطرح شده در خصوص میزان انطباق لایحه بودجه پیشنهادی 
دولت با برنامه هفتم پیشرفت کشور گفت: در گزارشی که به پیوست برنامه هفتم تقدیم 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی شده است ارتباط نزدیک یک به یک احکام برنامه با تک 

تک تبصره های بودجه نوشته شده است و نمایندگان می توانند آن را بررسی کنند.
پورمحمدی افزود: روز گذشته ۶۸ مورد تناظر یک به یک را به کمیسیون تلفیق اعلام کردیم 
بنابراین بهترین بودجه ای که می شد انطباق حداکثری با برنامه هفتم داشته باشد را تقدیم 

مجلس شورای اسلامی کردیم.
وی با بیان اینکه ۱۶۰ مورد، در ردیف ها مورد نظر قرار گرفته است، گفت: معتقدیم به بهترین 

شیوه لایحه بودجه ۱۴۰۴ را تهیه کرده ایم.
رئیس سازمان برنامه و بودجه با بیان اینکه برخی منتقدان می گویند که هنوز این برنامه 
را اجرا نکرده اید ، اظهار داشت: برنامه دولت در حال اجراست و نماینده ای از مجلس در 
شورای عالی راهبری حضور دارد که گویا گزارش خود را به نمایندگان ارایه نکرده است؛ 
تاکنون سه جلسه شورای عالی به ریاست معاون اول رئیس جمهور تشکیل شده است و تمام 
احکام برنامه در آن کوچک شده و مورد بررسی قرار گرفته است و تک تک به اطلاع رئیس 

جمهور رسیده است.
وی گفت: علاوه بر اینها سامانه ای در نظر گرفته شده است و نمایندگان مجلس می توانند 
با اتصال به آن تمامی عملکرد کوچکترین دستگاه دولتی در مسیر برنامه هفتم حرکت را 

رصد کنند.
پورمحمدی در خصوص انتقاد برخی نمایندگان به تصویب نشدن برخی آئین نامه ها برای 
ابلاغ و اجرا به دستگاه ها نیز گفت: اقدامات در این خصوص به فراخور زمان به تصویب هیات 

دولت رسیده است که قابل طرح در کمیسیون تلفیق است.
وی انتقاد دیگر را ادعای بزرگ شدن ارقام بودجه عنوان کرد و گفت: برخی می گویند چرا 
منابع و مصارف بودجه زیاد شده است؟ حال آنکه این اقدام دولت، نهایت احترام به مجلس 
شورای اسلامی بوده است چرا که طبق قانون برنامه، مجلس از دولت خواسته که دست به 

اصلاحات ساختاری در بودجه کل کشور بزند و آن را یکپارچه و شفاف کند.
رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: از طرف دیگر مجلس از دولت خواسته تا بدهی های دولت، 
اوراق بهادارساز شود که در همین زمینه ۲۰۰ همت در نظر گرفتیم به عبارت دیگر ما با این 

اقدامات، تکالیفی که مجلس برعهده دولت گذاشته بود را اجرا کردیم.
پورمحمدی گفت: نمایندگان در خصوص تامین اجتماعی همواره دغدغه داشتند چرا که 
هیچگاه در بودجه نمی آمد و وضعیت در سال جاری به گونه ای است که تنها ۳۰ هزار میلیارد 
تومان توانستیم در این خصوص عمل کنیم در حالی برای سال آینده ۲۰۰ همت برای آن 
دیده شده است با این وجود اگر نمایندگان فکر می کنند بودجه بزرگ شده می توانند این 

بند را حذف کنند.
رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: برای شرکت های دانش بنیان در بودجه های قبلی عدد 
یک می گذاشتیم و در انتهای سال می دیدیم که هیچی وصولی در این زمینه وجود ندارد اما 
در بودجه سال آینده برای آن ردیف گذاشته شده است، برای متناسب سازی بازنشستگان هم 
که ۵۰ همت بود، ۱۰۴ همت برای سال آینده در نظر گرفته شده است که بزرگترین دغدغه 

نمایندگان مجلس بوده است.
وی گفت: منابع پاداش بازنشستگان ۲۲ همت در سال جاری است اما برای سال آینده ۸۶ 
همت دیده شده است که تمامی این موارد احترام به نمایندگان و توجه به دغدغه های آنان 

از سوی دولت را نشان می دهد.
پورمحمدی در خصوص بازشدن پای صندوق توسعه ملی به لایحه بودجه سال ۱۴۰۴ در 
زمان تقدیم آن به مجلس برای تصویب گفتَ: اولا صندوق دقیقا مطابق با اذنی که رهبری 
معظم انقلاب اسلامی می دهند، هزینه می شود و ثانیا هرگز هزینه های صورت گرفته در این 
زمینه به اطلاع نمایندگان مجلس نمی رسید بنابراین دولت اینجا هم کار خوبی کرد که آن را 

در بودجه آورد تا نمایندگان به شکل کامل در جریان قرار بگیرند.
رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: بدون استثنا از سال ۹۷ تا امروز همیشه برای برداشت 
از صندوق از مقام معظم رهبری اذن گرفته شده است اما همواره در وسط سال ها این کار 
می شد که فایده ای نداشت مثلا در مناطق سردسیر دیگر امکان کار نبود، گندم کار دیگر 
نمی توانست به موقع پول خود از خرید تضمینی گندم را دریافت کند و همین مساله منجر 
به اعتراض کشاورزان می شد، بازنشسته هم به موقع نمی توانست پول خود را وصول نکند 
بنابراین او هم معترض بود در نهایت می توان گفت اقدامات دولت در بودجه ۱۴۴ دولت به 

نفع مردم بوده است و نباید آن را با نگاهی انتقادی، افزایش بودجه کشور دید.
وی گفت: دولت مهمترین رکن کشور را مجلس شورای اسلامی دیده است با این وجود اگر 
نمایندگان فکر می کنند رقم بودجه کل کشور زیاد است، می توانند در کمیسیون تلفیق هر 

کدام از موارد را که می خواهند حذف کنند.
پورمحمدی در خصوص پرداخت های دولتی و تناسب آنها با تورم در سال آینده نیز گفت: 
نمایندگان اصرار دارند که قانون جوانی جمعیت مدنظر دولت قرار گیرد از طرفی می گویند 
که باید به خانواده های با جمعیت بیشتر پرداختی بالاتری داشت بنابراین با کنار هم گذاشتن 
دو مورد به طور متوسط به افزایش حقوق ۲۸ درصدی می رسیم و در متناسب سازی حقوق 

بازنشستگی به افزایش بیش از ۳۰ درصدی خواهیم رسید که مدنظر نمایندگان است.
وی افزود: علاوه بر اینها معافیت مالیاتی را برای کارمند ضعیف از ۱۲ به ۲۴ میلیون تومان 

رسانده ایم چرا که دولت بیش از مجلس دغدغه آنان را دارد.
رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: تلاش کردیم بهترین بودجه کشور را ببندیم، برخی 
دوستان پیشنهاداتی می دهند که در انتها به چاپ پول و اضافه کردن مالیات یا همان تورم 
یا فشار بر مردم باز می گردد حال آنکه دولت معتقد است باید مردم را در نظر گرفت ضمن 
اینکه ما هم با مجلس تعامل خواهیم کرد حتی اگر برخلاف نظر دولت رای بدهید، باز هم 

مطیع مجلس خواهیم بود و هرگز اهل توئیت زدن علیه مجلس نیستیم.
به  گذاشتن  احترام  را  اسلامی  شورای  مجلس  به  قانونی  زمان  در  بودجه  ارایه  دلیل  وی 
نمایندگان مجلس دانست و گفت: بودجه کاملا یکپارچه و شفاف است و با توجه به شرایط 
حساس منطقه، جهان و کشور نوشته شده است؛ ما می توانیم با تصویب این بودجه، پیام 

آرامش و انسجام میان مجلس و دولت را به جهان مخابره کنیم.
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اجتماعی
خبر

عراقچی: آمریکا بیشترین همکاری را 
در حمله به ایران داشت

 وزیر امور خارجه گفت: تجاوز رژیم صهیونیستی را 
محفوظ  برای خود  را  پاسخ  و حق  می کنیم  محکوم 
ایران صورت  به خاک  تعرضی  به هر حال  می دانیم؛ 
گرفته و طبیعی است که پاسخ را در زمان خود داشته 

باشیم.
با سفرا  نشست مشترک  از  عراقچی پس  سیدعباس 
های  سازمان  و  خارجی  های  نمایندگی  روسای  و 
تهران در گفت وگویی در خصوص  المللی مقیم  بین 
اهمیت این نشست تصریح کرد: بعد از تحولاتی که 
رژیم  تجاوز  از  بعد  به خصوص  و  اخیر  هفته های  در 
صهیونیستی انجام شد، لازم بود که یک جلسه توجیهی 
برای سفرای خارجی مقیم تهران داشته باشیم؛ از بدو 
شروع به کار خود دنبال فرصتی برای جلسه مشترک 
با آنها بودیم اما شرایط منطقه و سیاسی این فرصت 

را ایجاد نکرد.
وی ادامه داد: تجاوز رژیم صهیونیستی را محکوم می 
کنیم و حق پاسخ را برای خود محفوظ می دانیم؛ به 
هر حال تعرضی به خاک کشور صورت گرفته و طبیعی 

است که پاسخ را در زمان خود داشته باشیم.
عراقچی درخصوص جزئیات نشست با سفرا و روسای 
المللی  بین  های  سازمان  و  خارجی  های  نمایندگی 
مقیم تهران تاکید کرد: جلسه خوبی با سفرا داشتیم 
از  آنها پاسخ های لازم داده شد؛ بعضی  و به سوالات 
در  را  خود  مواضع  مجددا  جلسه  همین  در  کشورها 
حمایت  در  و  صهیونیستی  رژیم  اقدام  محکومیت 
در  و  ایران  اسلامی  جمهوری  با  همبستگی  اعلام  و 
در  تنش  کاهش  ضرورت  و  حملات  توقف  ضرورت 

منطقه تکرار کردند.
کاهش  مساله  داد:  ادامه  دیپلماسی  دستگاه  رئیس 
تنش یک خواست عمومی در منطقه و جهان است 
راه  تنها  دارد؛  وجود  فراگیر  جنگ  یک  احتمال  زیرا 
هم البته جلوگیری از سیاست تجاوزگرانه و حملات 
وحشیانه رژیم صهیونیستی است که از هیچ جنایت 
جنگی در منطقه دریغ نکرده است. میزان جنایتی که 
معتقدند  و همه  است  تصور  قابل  غیر  گرفته  صورت 
اما متاسفانه آمریکا و بعضی از  باید متوقف شود  که 
هستند  صهیونیستی  رژیم  حامی  اروپایی  کشورهای 
یا  امنیت  شورای  در  که  هایی  ایده  پیشبرد  اجازه  و 

نهادهای دیگر مطرح میشود را نمیدهد.
موضع  خصوص  در  سوالی  به  پاسخ  در  عراقچی 
رژیم  تجاوز  محکومیت  عدم  و  اروپایی  کشورهای 
عادت  و  اخلاق  کرد:  بیان  ایران  به  صهیونیستی 
منافع  که  جایی  تنها  که  است  این  غربی  کشورهای 
دارند از قوانین بین الملل و حقوق بین الملل صحبت 
کنند؛ آنها با استانداردهای دوگانه خیلی از مسائل را 
نادیده می گیرند اما کاری به مواضع کشورهای غربی یا 

هیچ کشور دیگری نداریم.
وزیر امور خارجه تاکید کرد: موضع ما بر اساس حقوق 
بین الملل و بر اساس منشور ملل متحد کاملا روشن 
است؛ تجاوزی که صورت گرفته قابل پاسخگویی است 
و این پاسخ یک عمل دفاعی از سوی ما خواهد بود ولی 
اینکه ما چگونه این دفاع را انجام خواهیم داد به خود 
ما مربوط است؛ همانطور که در گذشته نشان دادیم در 
آینده هم کاملا هوشمندانه و با درایت حرکت خواهیم 
کرد و اجازه نمی دهیم که جمهوری اسلامی ایران را 
کنند.  نسنجیده  تصمیمات  و  هیجانی  حرکات  وارد 
سیستم تصمیم گیری در کشور ما بسیار هوشمندانه 
عمل خواهد کرد و در زمان مناسب، به شکل مناسب 
و به شکل مقتضی پاسخ خودمان را خواهیم داد و حق 

خودمان را محفوظ می دانیم.
دیپلمات ارشد کشورمان در پاسخ به سوالی دیگر در 
خصوص کشورهایی که حریم هوایی خود را در اختیار 
نیروهای متخاصم یعنی رژیم صهیونیستی قرار دادند 
گفت: ما با کشورهایی که در این مسیر بودند قبلا هم 
صحبت کرده بودیم و به ما گفته بودند که به هیچ وجه 
اجازه این کار را نمیدهند؛ اکنون نیز صحبت کردیم 
و اعتراض خودمان را گفتیم و آنها هم اتفاقاً اعتراض 
خودشان را به سازمان ملل ارسال کردند. در این رابطه 
البته محذورات و ملاحظاتی برای این کشورها وجود 
دارد که ما کاملا درک میکنیم ولی این رافع مسئولیت 

آنها به لحاظ حقوقی نیست.
عراقچی خاطرنشان کرد: معتقدیم بیشترین همکاری 
را در تجاوز رژیم صهیونیستی به ایران، آمریکا داشته 
است. کریدور هوایی لازم را آمریکایی ها در اختیار رژیم 
صهیونیستی گذاشتند و از این رو شریک اصلی این 

حملات آمریکا و برخی کشورهای اروپایی هستند.
عراقچی در حاشیه جلسه هیأت دولت؛

رژیم صهیونیستی در تجاوز اخیر علاوه بر عراق از 
آسمان کشورهای دیگر هم استفاده کرده است

 وزیر امور خارجه با بیان اینکه حضور و توان نظامی 
آمریکا در منطقه یک واقعیت است و جنگنده های 
صهیونیستی از کانالی که آمریکا درست کرده تجاوز 
رژیم  گفت:  رساندند،  انجام  به  را  ایران  به  اخیر 
صهیونیستی علاوه بر عراق از آسمان کشورهای دیگر 

هم در حمله روز شنبه استفاده کرده است.
 سید عباس عراقچی وزیر امور خارجه  در حاشیه 
اظهار  خبرنگاران  جمع  در  دولت  هیات  نشست 
خارجی  سیاست  گذشته  ماه  یک  طول  در  داشت: 
در  هم  فشرده  رایزنی های  و  تعاملات  درگیر  کشور 
سطح رئیس جمهور در سفرها و ملاقات هایی که با 
سران کشورهای مختلف انجام دادند و هم سفرهایی 
که بنده انجام دادم و البته تماس هایی که با وزرای 

امور خارجه کشورهای منطقه انجام شد بوده است.

شرکت  به  خطاب  رئیس جمهور  اول  معاون 
گفت:  فناوری  المپیک  نخستین  در  کنندگان 
در  خود  توان  تمام  با  دولت  که  می دهم  قول 

خدمت شما باشد.
محمدرضا عارف عصر در اختتامیه اولین دوره 
پردیس  فناوری  پارک  در  که  فناوری  المپیک 
بهره  ضرورت  اینکه  بر  تأکید  با  شد،  برگزار 
جدی  راهبرد  پیشرفته  های  فناوری  از  گیری 
کشور  اصلی  نگاه  کرد:  تصریح  است،  کشور 
و  فناوری  و  علم  طریق  از  ملی  ثروت  افزایش 

دستاوردهای فناورانه است.
به ضرورت  اشاره  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
مصونیت کشور در مقابل توطئه های دشمنان 
به ویژه در بحث علمی و فناوری تصریح کرد: 
امنیتی، علمی و معیشتی مردم  باید مصونیت 

را بوجود آوریم.
وی در این مراسم خطاب به جوانان و نوجوانان 
شرکت  و  فناورانه  و  علمی  مراکز  همچنین  و 
این پرسش که چرا  با طرح  بنیان  های دانش 
با وجود تلاش های انجام شده در راهبردهای 
و جایگاه  نظر  اهداف مورد  به  بالادستی  اسناد 
تأکید کرد:  ایم،  نرسیده  اول کشور در منطقه 
باید راه های برون رفت آمار کنونی نگران کننده 
علمی ایران در رتبه های جهانی بدون تعارف و 
صادقانه از سوی جامعه علمی پاسخ داده شود 
و  راهبردها  وجود  با  چرا  که  شود  مشخص  و 

حمایت ها به این اهداف نرسیده ایم.
برای  کرد:  تصریح  جمهور  رئیس  اول  معاون 
رسیدن به جایگاه علمی اول در منطقه به یک 
در  سوال  این  به  پاسخ  و  داریم  نیاز  ملی  عزم 
همه محافل، جامعه و مراکز علمی وجود دارد 
اراده  و  با یک عزم  دنبال آن هستیم که  به  و 
ملی و حرکت جوانان با نشاط به جایگاه اصلی 

خود برسیم.
وی همچنین از معاون علمی و فناوری رئیس 
راهبردهای  آینده  ماه  سه  در  خواست  جمهور 
برون رفت از وضعیت شاخص های پایین علمی 
داشتن  وجود  با  چرا  که  شود  مشخص  کشور 
کشور  علمی  اصلی  جایگاه  به  فراوان  امکانات 
نرسیده ایم و می خواهیم علاوه بر صادر کننده 
فناوری در بازارهای منطقه، در میان کشورهای 

اسلامی الهام بخش باشیم.
از  قدردانی  با  خود  سخنان  ابتدای  در  عارف 
برگزار کنندگان ابتکار خلاق المپیک فناوری در 
یک فضای صمیمی و رقابت علمی بین جوانان و 
نوجوانان تأکید کرد: در این المپیک زمینه های 
مهم و اولویت اصلی کشور یعنی توجه به علم و 
فناوری مطرح شده است که در این راستا هوش 
مصنوعی از اولویت های ملی است و در چهار 

سال آینده و در برنامه هفتم توسعه است.
معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه امنیت 
سایبری از ضرورت های حیاتی کشور است که 
با اقدامات انجام شده در پنج سال اخیر موفق 
شدیم این بحث را به سطح مدارس بکشانیم، 
از وزارت آموزش و پرورش برای فراهم آوردن 
زمینه های توجه به امنیت سایبری در مدارس 
قدردانی و تصریح کرد: شرکت ۸۱۰ نفر از دانش 
آموزان در این المپیک در بخش امنیت سایبری 
نشان می دهد که دانش آموزان با اهمیت این 

موضوع به خوبی آشنا شده اند.
چشم  سند  دوم،  گام  ی  بیانیه  همچنین  وی 
توسعه  هفتم  برنامه  سند  و  ساله  بیست  انداز 
حرکت  برای  بالادستی  اسناد  مهمترین  از  را 
کشور به سمت اعتلا و پیشرفت دانست و اظهار 
داشت: بیانیه گام دوم متوجه جوانان و نوجوانان 
است که راهبرد آینده کشور در پنج دهه آینده 
مقام  توسط  آن  های  گیری  تبیین جهت  با  و 
معظم رهبری مبتنی بر علم و فناوری است که 
مسئولیت قطعی اجرای این بیانیه با جوانان و 

نوجوانان است.
عارف در خصوص سند چشم انداز بیست ساله 
تصریح کرد: طبق این سند بنا است کشور در 
جایگاه  آسیا  غرب  جنوب  فعال  و  پویا  منطقه 
اول را در زمینه های مهم بویژه علم و فناوری، 

دلایلی  به  که  باشد  داشته  فرهنگ  و  اقتصاد 
فاصله معناداری از اهداف تعیین شده داریم که 
البته معتقدیم چشم  باید آسیب شناسی شود 
انداز بیست ساله می تواند مستقل از زمان باشد 
و دولت چهاردهم به دنبال تحقق این سند و 

رسیدن به اهداف آن است.
اینکه  به  اشاره  با  جمهور  رئیس  اول  معاون 
بر  مبتنی  توسعه  هفتم  برنامه  گیری  جهت 
 ۸ رشد  کرد:  تأکید  است  فناوری  و  دانش 
گذاری  توسعه هدف  هفتم  برنامه  در  درصدی 
شده است تا بتوانیم در کشور و در شأن مردم 
حوزه  در  ویژه  به  آنان  مطالبات  پاسخگوی 
جوانان  مطالبات  و  رفاه  معیشتی،  اقتصادی، 
باشیم که رسیدن به این رشد ۸ درصدی یک 
هدف گذاری منطقی و اصولی است که باید از 
طریق بهره وری امکان پذیر شود که در بخش 
های صنعتی و تولیدی دو واحد از این رشد ۸ 
درصدی از طریق بهره وری انجام می شود که 
از تجارب کشورهای جهان  باید  این زمینه  در 

استفاده کرد.
وی با اشاره به سهم ۱۰ درصدی اقتصاد دانش 
بنیان در برنامه هفتم توسعه ادامه داد: باید در 
این برنامه و تا پایان دولت چهاردهم سهم اقتصاد 
مبتنی بر فناوری دیجیتال و اقتصاد دانش بنیان 
را با کمک جوانان و نوجوانان و فارغ التحصیلان 

دانشگاهی به ۱۰ درصد برسانیم.
معاون اول رئیس جمهور با تأکید بر اینکه طبق 
راهبرد ابلاغی مقام معظم رهبری باید در زمینه 
تأکید  باشیم،  دنیا  اول  کشور  مصنوعی  هوش 
کرد: این کار به پشتوانه و تلاش جدی جوانان و 

نوجوانان شدنی است.
عارف با اشاره به آمار جهانی و رتبه ۶۴ ایران در 
شاخص نوآوری در سال ۱۴۰۳ و افت یازده پله 
ای کشور نسبت به رتبه ۵۳ در سال ۱۴۰۱در 
زمینه  در  جهانی   ۱۱۵ رتبه  و  شاخص  این 
زیرساخت  ایجاد  داد:  ادامه  مصنوعی  هوش 
های دیجیتال و اینترنت پرسرعت، بهره گیری 
نیروهای متخصص  انسانی و  نیروی  از سرمایه 
نوآوری و یکپارچگی اقتصادی و بهره گیری از 
فناوری های نوظهور و تدوین مقررات و سازو 
برای  مهم  شاخصه  و  راهکار  چهار  قانونی  کار 

جهش معنادار در زمینه هوش مصنوعی است.
بازار  ارزش  جهانی  آمار  طبق  داد:  ادامه  وی 
هوش مصنوعی در منطقه در سال ۲۰۲۰، ۵۰۰ 
میلیون دلار بود و تا سال ۲۰۲۶ به ۴/۸ میلیارد 
دلار خواهد رسید که باید دید کشور چه سهمی 

از این رشد ۱۷ برابری خواهد داشت.
کرد: شاخص  تأکید  رئیس جمهور  اول  معاون 
که  دهد  می  نشان  کنونی  های  واقعیت  و  ها 
باید در این زمینه پیشگیری های لازم را چاره 
اندیشی کرد و نسبت به هدف گذاری در اسناد 
بالادستی که میثاق ملی بین حاکمیت و جوانان 
و  علمی  ملی  وظیفه  یک  است،  دانشمندان  و 

فناوری همگان در کشور است.
مزیت  انسانی  نیروی  کرد:  نشان  خاطر  عارف 
لازم  و  کافی  توجه  اگر  که  است  کشور  اصلی 
به فارغ التحصیلان می شد امروز فاصله معنی 

داری با کشورهای مدعی داشتیم.
در  دشمنان  سوءاستفاده  جلوی  باید  عارف: 

عرصه اقتصادی را بگیریم
قوانین  اصل  گفت:  رئیس جمهور  اول  معاون   
تدوین شده در برنامه هفتم توسعه لازم الاجرا 
و مبنای حرکت کشور است که البته به دلیل 
پذیر  امکان  بازار  کردن  رها  شرایط،  از  برخی 
نیست و باید جلوی سوءاستفاده های دشمنان 

در عرصه اقتصادی را بگیریم.
اول  معاون  اطلاع رسانی  پایگاه  از  گزارش  به 
رئیس جمهور، محمدرضا عارف  در جلسه ستاد 
تنظیم بازار با تأکید بر اینکه تنظیم بازار در هر 
بخش به عهده دستگاه ذیربط است و با اقتدار از 
اختیار خود برای تصویب و اجرا کردن مصوبات 
استفاده کنند، تصریح کرد: باید با دادن میدان 
شجاعانه  بتوانند  ها  دستگاه  مدیران  اختیار،  و 
و  کنند  اجرایی  را  خود  تصمیمات  و  مصوبات 

باید تصمیمات در سطح کلان، موارد خاص و 
فراقانونی نیازمند به مصوبه سران قوا، پشتیبانی 
و حمایت های لازم، هماهنگی بین دستگاهی و 
بازار در  برخی مشکلات دستگاه ها در تنظیم 

ستاد تنظیم بازار دولت مطرح شود.
وی افزود: از زمان آغاز به کار دولت چهاردهم 
همگرایی بسیار خوبی بین سران قوا ایجاد شده 
موارد  در  تصمیمات  ارائه  صورت  در  که  است 
عمل  به  را  لازم  همراهی های  دولت  با  خاص 

خواهند آورد.
معاون اول رئیس جمهور تأکید کرد: اصل قوانین 
تدوین شده در برنامه هفتم توسعه لازم الاجرا 
و مبنای حرکت کشور است که البته به دلیل 
پذیر  امکان  بازار  کردن  رها  شرایط،  از  برخی 
نیست و باید جلوی سوءاستفاده های دشمنان 

در عرصه اقتصادی را بگیریم.
نزدیک  ارتباط  و  هماهنگی  ضرورت  بر  عارف 
با دستگاه های نظارتی از جمله دیوان عدالت 
اداری و سازمان بازرسی کل کشور تأکید کرد و 
گفت: باید جلسات مشترک دولت با دستگاه های 
نظارتی به صورت منظم تشکیل و یا در صورت 
دولت  گیری  تصمیم  جلسات  در  نیاز  مورد 
دستگاه ها  این  که  چرا  باشند.  داشته  حضور 
بخش مهمی از اجرای قوانین در کشور هستند 
و در کنار آن نیز می توان با ارتباط نزدیک از 
یک  اساس  بر  نظارتی  دستگاه های  نیروهای 

هدف و مسئولیت و تقسیم کار به جلو برویم.
توسعه  هفتم  برنامه  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
ارزی و ریالی  یارانه  مصادیق کالاهای مشمول 
و همچنین مصادیق کالاها و خدمات انحصاری 
و دولتی به همراه مراجع قیمت گذاری مشخص 
شده است که البته ضرورت دارد ستاد تنظیم 
صمت  وزارت  در  ستاد  این  دبیرخانه  و  بازار 
بر  نظارت  بویژه  و  تنظیم گری  قیمت گذاری، 

بازار را در دستور کار خود قرار دهند.
در جلسه ستاد تنظیم بازار به ریاست معاون اول 
رئیس جمهور مقرر شد، دبیرخانه تنظیم بازار در 
وزارت صمت با حضور معاونین و قائم مقام های 
وزراء به صورت هفتگی و منظم تشکیل جلسه 
دهد و موارد مرتبط با تنظیم بازار و در حدود 
اختیارات وزارتخانه ها اجرایی و مصوب شود و 
در موارد خاص و کلان به ستاد تنظیم بازار برای 
تصمیم گیری ارائه شود و و وزیر صمت گزارش 
این جلسات را به صورت منظم به ستاد  های 

تنظیم بازار ارسال کند.
همچنین در ادامه این جلسه که وزرای کشور، 
دادگستری، تعاون، کار و رفاه اجتماعی، جهاد 
بهداشت،  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  کشاورزی، 
معدن  صنعت،  پزشکی،  آموزش  و  درمان 
و  ارتباطات  و  شهرسازی  و  راه  نفت،  وتجارت، 
معاون  دولت،  هیأت  دبیر  اطلاعات،  فناوری 
برنامه  سازمان  رئیس  جمهور،  رئیس  اجرایی 
و بودجه، سخنگوی دولت و مسئولان دستگاه 
تشریح  به  اعضاء  داشتند،  حضور  ذیربط  های 
نظرات و دیدگاه های خود درباره روند کار ستاد 
تنظیم بازار با توجه به الزامات قوانین بالادستی 

از جمله قانون برنامه هفتم توسعه پرداختند.
درآمدهای حاصل از مولدسازی در مسیر قانونی 

صرف شود
عارف: درآمدهای حاصل از مولدسازی در مسیر 

قانونی صرف شود
باید  اینکه  بیان  با  رئیس جمهور  اول  معاون   
روش های قانونی ارزش افزایی دارایی های دولت 
بررسی شود، گفت: درآمدهای حاصل از فروش 
دارایی های مازاد دستگاه ها و وزارتخانه ها باید در 

مسیر قانونی آن صرف شود.
ریاست  اطلاع رسانی  پایگاه  از  گزارش  به 
مولد  عالی  »هیأت  جلسه  نخستین  جمهوری، 
سازی دارایی ها در دولت چهاردهم«  به ریاست 
جمهور  رئیس  اول  معاون  عارف«  »محمدرضا 
مولدسازی  عالی  »هیات  اعضای  حضور  با  و 
دارایی های دولت« و تعدادی از وزرا برگزار شد.

در این جلسه پرونده مربوط به تعدادی از املاک 
مازاد وزارتخانه های تعاون، کار و رفاه اجتماعی، 

وزارت بهداشت،  درمان و آموزش پزشکی، نیرو،  
ارتباطات و فناوری اطلاعات و  وزارت نفت در 
شرایط  و  فروش  درباره  و  شده  مطرح  جلسه 

واگذاری آنها تصمیم گیری شد.
معاون اول رئیس جمهور در این جلسه با بیان 
اینکه به تمامی دستگاه ها و وزارتخانه هایی که 
با  می کنند،  عرضه  را  خود  مازاد  دارایی های 
قاطعیت اعلام کرده ایم که در هنگام واگذاری ، 
باید به دقت روش های قانونی ارزش افزایی این 
و  مسئولان  گفت:  کنند  بررسی  را  دارایی ها 
متخصصان هر دستگاه و وزارتخانه باید در این 
حوزه سختگیرانه عمل کنند تا درآمد بیشتری 
برای کمک به برنامه ها و طرح های توسعه کشور 
جمع شود و این درآمدها نیز در مسیر قانونی 

آن صرف شود.
وی با بیان اینکه همه دستگاه ها و وزارتخانه ها 
موظفند قبل از واگذاری دارایی های مازاد،  برای 
»ایجاد بیشترین ارزش افزوده « این دارایی ها 
و  تمام  فرصت ها  از  باید  ما  تلاش کنند گفت: 
امکاناتی که قانون   برای ارزش افزایی دارایی های 
بهترین  به  گذاشته  اختیارمان  در  دولتی  مازاد 
نصیب  عایدی  حداکثر  تا  کنیم  استفاده  نحو 
دولت شود و درآمد حاصله از این دارایی های 
بلااستفاده و غیرمولد، در مسیر پیشرفت کشور 

به کار گرفته شود.
عارف در ادامه با بیان اینکه در هفته های آینده، 
فاصله  با  دارایی ها  سازی  مولد  هیات  جلسات 
باید  گفت:  شد  خواهد  برگزار  کمتری  زمانی 
با سرعت این املاک را تعیین تکلیف کنیم و 
سرمایه  برای  سازی،  مولد  از  حاصل  درآمد  از 
به  شدت  به  جامعه  که  طرح هایی  در  گذاری 
و  مشکلات  رفع  در  جمله   از  و  دارد  نیاز  آنها 
و  هنرستان ها  مدارس،  به  مربوط  تنگناهای 
توسعه بیمارستان ها  و... استفاده کنیم تا اموال 

راکد وارد چرخه اقتصادی کشور شوند.
حفظ  و  مردم  معیشت  بهبود  چهاردهم  دولت 

ثبات بازار را از اصول مهم می داند
 معاون اول رئیس جمهور گفت: دولت چهاردهم 
و  مردم  معیشت  بهبود  اقتصادی،  حوزه  در 
حفظ ثبات بازار را از اصول مهم می داند و همه  
بخش های اقتصادی باید تلاش کنند تا آرامش 

بازارها پیش از قبل تقویت شود.
به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی معاون اول 
مدیریت  »هماهنگی  جلسه  در  رئیس جمهور، 
اول  معاون  ریاست  به  که  بورس«  و  ارز  بازار 
و  اقتصاد  وزرای  حضور  با  و  جمهور  رئیس 
دارایی، جهاد کشاورزی، صمت، رئیس سازمان 
بورس، رئیس شورای اطلاع رسانی و سخنگوی 
دولت و مدیران ارشد بانک مرکزی برگزار شد، 
راهکارهای بهبود مدیریت بازار ارز و رشد  جایگاه 

بورس، مورد بررسی قرار گرفت.
محمدرضا عارف در جلسه هماهنگی مدیریت 
ثبات  راهبرد  آنکه  بیان  با  بورس،  و  ارز  بازار 
به صورت  اصولی دولت است،  راهبرد  بازار که 
دستوری قابل اجرا نیست، گفت: باید با برنامه 
ریزی مناسب با سایر نهادهای پولی و مالی، به 

سمت شرایط مطلوب حرکت کرد.
تامین  اینکه  بیان  با  اول رئیس جمهور  معاون 
نیاز،  مورد  و  اساسی  کالاهای  سازی  ذخیره  و 
زمینه  این  در  گفت :  است،  دولت  بحث جدی 
در  که  را  آرامشی  و  بیاییم  کار  پای  باید  همه 
بازار وجود دارد، همچنان حفظ کنیم و مطمئن 
باشیم که حتی در شرایط دشوار نیز هماهنگی 
و گفتگوی صادقانه با مردم، آرامش را به بازار و 

جامعه تزریق خواهد کرد.
در این جلسه، بعد از ارائه گزارشی درباره فعالیت 
های صورت گرفته در زمینه مدیریت بازار ارز 
از سوی مسئولان بانک مرکزی، برنامه های این 
ارز ذخایر  و تخصیص  تامین  از جمله  و  حوزه  

کالاهای اساسی مورد بحث قرار گرفت.
در ادامه جلسه، همچنین مدیران بانک مرکزی، 
دولت  کار  شروع  از  بعد  تورم  کاهشی  روند  از 
چهاردهم، فعالیت های صورت گرفته در جهت 
افزایش ذخایر ارز و طلا و شرایط بسیار مناسب 
بازار  این دو حوزه، تقویت عرضه در  کشور در 
ارز مسافرتی و اسکناس  حواله، عرضه مناسب 
حراج  برگزاری  و  نیمایی  ارز  عرضه  افزایش  و 
سکه طلا برای از بین بردن حباب سکه، گزارش  

کاملی ارائه کردند.
در بخش دیگری از این جلسه، وزیر صمت نیز 
و  سفارشات  ثبت  مدیریت  شیوه  خصوص  در 
اولیه و ماشین آلات،  ارز کالاها، مواد  تخصص 
گشایش  در  تسریع  به  نسبت  و  ارایه  گزارشی 

اعتبارات و کاهش صف انتظارات تاکید کرد.
اینکه  به  تاکید  با  نیز  کشاورزی  جهاد  وزیر 
و  تخصیص  و  اساسی  کالاهای  ذخایر   افزایش 
تأمین ارز از مهمترین دغدغه های این وزارتخانه 
است گفت: با اختصاص ارز، این کار کلیدی و 

مهم صورت خواهد گرفت.
ارائه  و  مردم  و  ها  رسانه  با  صریح  گفت وگوی 
گزارش از اقدامات صورت گرفته در حوزه ارزی 
که  بود  موضوعاتی  دیگر  از  ارز،  بازار  کنترل  و 
در این جلسه مورد تاکید قرار گرفت و اعضای 
دقیق  بیان  با  که  شدند  آن  خواستار  جلسه 
به  بازار  و  جامعه  اعتماد  و  آرامش  ها،  فعالیت 
عملکرد دولت بازگردد و از گسترش شایعات و 
آشفتگی روانی و ایجاد تورم های کاذب بعد از 
وقوع هر حادثه از سوی افراد سودجو جلوگیری 

شود.

عارف: دولت با تمام توان در خدمت 
راهبرد توسعه فناوری است

خبر

افشین: تفویض اختیارات سازمان هوش 
مصنوعی به معاون اول، به معنای ریاست 

نیست

اختیارات  کلیه  گفت:  جمهور  رئیس  علمی  معاون   
برای  آن  شورای  تشکیل  و  مصنوعی  هوش  سازمان 
اینکه مقدمات تدوین اساسنامه و قوام آن شکل بگیرد، 
با دبیری معاون علمی ریاست  اول و  زیر نظر معاون 
جمهوری انجام بشود. این بدین معناست که اختیارات 
قانونی توسط رییس جمهور در حکمی به معاون اول 
به  تفویض  این  و  است  شده  تفویض  جمهور  رییس 

معنای ریاست ایشان بر این سازمان نیست.
به گزارش ایرنا، به نقل از معاون علمی رئیس جمهور، 
درباره  جمهور  رئیس  علمی  معاون  افشین  حسین 
توجه  با  گفت:  مصنوعی  هوش  سازمان  تشکیل  خبر 
تاکیدات رهبر  اینکه موضوع هوش مصنوعی جزو  به 
انقلاب بوده و برای دولت آقای پزشکیان این موضوع 
بسیار مهمی است و قرار است که انشالله در یک سطح 
بالاتر هم موضوعات آن پیگیری بشود. با توجه به عدم 
ملی  سازمان  در  مستقر  سابق  تیم  میان  هماهنگی 
هوش  ملی  طرح  در  دولت  برنامه  با  مصنوعی  هوش 
گرفته  نظر  در  سازمان،  اساسنامه  تدوین  و  مصنوعی 
شد تا این اقدام مهم برای انسجام و هماهنگی بیشتر 

در ذیل معاون اول ریاست جمهوری رقم بخورد.
اختیارات  کلیه  شده  قرار  دلیل  همین  به  افزود:  وی 
برای  آن  شورای  تشکیل  و  مصنوعی  هوش  سازمان 
اینکه مقدمات تدوین اساسنامه و قوام آن شکل بگیرد، 
با دبیری معاون علمی ریاست  اول و  زیر نظر معاون 
جمهوری انجام بشود. این بدین معناست که اختیارات 
قانونی توسط رییس جمهور در حکمی به معاون اول 
به  تفویض  این  و  است  شده  تفویض  جمهور  رییس 

معنای ریاست ایشان بر این سازمان نیست.
که  شد  گرفته  تصمیم  بنابراین  کرد:  تصریح  افشین 
در این دوران گذار که هنوز اساسنامه سازمان هوش 
ذیل  اساسنامه  این  و  است  نشده  تدوین  مصنوعی 
معاون اول رئیس جمهور و دبیری معاون علمی رییس 

جمهور نوشته بشود.
وجود  که  هم  نکته ای  کرد:  خاطرنشان  ادامه  در  وی 
تمام  برنامه  قانون  مطابق  مدت  این  در  که  این  دارد 
معاون  توسط  سابق  فی  کما  مصنوعی  هوش  تکالف 
مصنوعی  هوش  ستاد  و  جمهوری  ریاست  علمی 
پیگیری خواهد شد و هیچ خللی در فعالیت های آن 

انجام نخواهد شد.
در  را  موضوعی  چنین  سابقه  کرد:  عنوان  افشین 
معاونت  تشکیل  زمان  در  و  هم   ۸۰ دهه  سال های 
علمی داشتیم، درست در زمانی که قرار بود معاونت 
علمی تشکیل بشود ابتدا همین معاونت فعلی که بنده 
هستم در ذیل معاون اول رئیس جمهور قرار داشت و 
بعداً که شکل گرفت و به نوعی قوام پیدا کرد، خودش 

یک معاونت مجزا و جدید شد.
اساسنامه  که  زمانی  تا  است  قرار  فعلًا  افزود:  وی 
ذیل  در  سازمان  این  امورات  شود،  مصوب  سازمان 
معاونت اول و به دبیری معاون علمی قرار بگیرد تا بعد 
اساس  بر  آن  برای  ایجاد شد  اینکه ساختار جدید  از 
انتخاب شود. بی شک رییس  اساسنامه مصوب رئیس 
سازمان بر اساس شاخصه های دولت وفاق ملی انتخاب 

خواهد شد.
حاصل  فکری  گرایش های  همه  وفاق  با  علمی  اقتدار 

می شود
رییس  بنیان  دانش  اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون 
قرون  دیدگاه  از  باید  علم  حوزه  در  گفت:  جمهور 
فکری  های  گرایش  همه  و  بگیریم  فاصله  وسطایی 
قرار  کنار هم  توانند  علم می  زمینه  در  افرادی که  و 
بگیرند دست به دست هم دهند تا به اقتدار علمی و 

فناوری برسیم.
افتتاحیه  مراسم  در  پنجشنبه  روز  افشین  حسین 
دومین رویداد هوش مصنوعی در هتل عباسی اصفهان 
افزود: کریدور علم و فناوری که از سال ها پیش در 
استان  این  در سراسر  باید  است  بوده  اصفهان مطرح 

شکل گیرد و وارد زندگی مردم شود.
کرد:  تاکید  همچنین  جمهور  رییس  علمی  معاون 
و  بنیان  دانش  اقتصاد  محصولات  و  دستاوردها 
شکل  و  شود  حس  مردم  زندگی  در  باید  کارآفرینی 
گیری و توسعه کریدور علم و فناوری در استان ها از 

جمله اصفهان در این زمینه موثر است.
وی با اشاره به هوش مصنوعی گفت: هوش مصنوعی 
بیشتر به آینده توجه داشته و مزیت ها و معایبی به 
اختلاف  تشدید  آن  مضرات  از  یکی  که  دارد  همراه 
طبقاتی در جامعه در صورت مسلط شدن آن خواهد 

بود.
برنامه  مصنوعی  هوش  آینده  برای  اگر  افزود:  افشین 
ریزی نشود و همراه با پیشرفت آن حرکت نکنیم از 

محاسن آن بی بهره خواهیم ماند.
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اخبار

اتابک : ۹۰ درصد معادن زغال سنگ 
ایران در طبس است

 وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه معادن 
به  جهان  در  معدن ها  پرحادثه ترین  از  زغال سنگ 
روند، گفت: ۲۲۸ معدن  زغال سنگ در  شمار می 
کشور وجود دارد که ۹۰ درصد آن در طبس است.

سید محمد اتابک در نشست نمایندگان عالی دولت 
چهلمین  در  که  معدن طبس  حادثه  بازماندگان  با 
و  پهنه بندی  افزود:  شد،  برگزار  حادثه  این  روز 
زمین شناسی طبس، یک زمین شناسی خاص است 
ضخامت  و  زیاد  بسیار  لایه ها  عمق  که  طوری  به 

لایه ها بسیار کم است.
بر  را  شرایطی  موارد  این  همه  کرد:  تصریح  وی 
از  بخشی  می شوند  مجبور  که  می کند  تحمیل  ما 
دهند  انجام  سنتی  صورت  به  را  معادن  استخراج 
و سنتی انجام دادن استخراج معادن مخاطراتی به 

همراه دارد.
به  باید  بیان کرد: ما  وزیر صنعت، معدن و تجارت 
به  را  این خطرات  بتوانیم  که  سمتی حرکت کنیم 
حداقل برسانیم و معادنی را که نمی توانیم به شکل 
معادن  به  تبدیل  و  تجمیع  کنیم،  برداشت  سنتی 

مکانیزه  کنیم.
اتابک با بیان اینکه بجز معدنی که اکنون در طبس 
واقع است، معدن زغال سنگ مکانیزه ای دیگری در 
کشور نداریم، ادامه داد: عمق لایه ها باید به شکلی 

باشد که امکان مکانیزه شدن را به صنعت بدهد.
معدن  حادثه  محل  در  حضورش  به  اشاره  با  وی 
رخداد،  این  اولیه  ساعات  در  کرمان  معدن جوی 
و  تلاش  با  امدادی  های  تیم  همه  داشت:  اظهار 
آن  کردند؛  پیگیری  را  امدادرسانی  مراحل  همدلی 
برای همه کسانی  لحظات، لحظات بسیار سنگینی 

بود که در آنجا حضور داشتند.
وزیر صنعت، معدن و تجارت در ادامه از همه تیم 
معدن  در  انفجار  حادثه  عملیات  در  امدادی  های 

زغال سنگ طبس قدردانی کرد.
وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: ما باید بتوانیم 
امکان  معادن  که  بخریم  قیمتی  به  را  سنگ  زغال 
ایمنی  کامل  تجهیزات  آوردن  و  تجهیز  و  بازسازی 
دیده  کشور  در  حوادث  این  قطعا  باشند  داشته  را 

نمی شود.
اتابک عنوان کرد: معادن زغال سنگ با قیمتی که 
الان عنوان و خریداری می شود شرایطی پیدا کرده 

که بخشی از آن غیر اقتصادی شده است.
وی خاطرنشان کرد: تمهیدی که برای این اندیشیده 
ایمنی  به لحاظ  این است که معادنی که هم  شده 
مشکل دارند و هم به لحاظ اقتصادی قادر نیستند 
خودشان را با معیارهای ایمنی تطبیق بدهند و همه 

تجمیع شوند. 
تیم  کرد:  عنوان  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
اینها  به  مدتی  صمت  وزارت  تیم  و  کار  وزارت 
معیارهای  به  را  خودشان  اگر  می دهد؛  فرصت 
به  را  اگر خودشان  اما  رساندند  رساندند که  ایمنی 
این  باید  فاصله  این  در  نرساندند  ایمنی  معیارهای 

معادن تجمیع شوند.
خودشان  معادن  که  فاصله ای  در  کرد:  بیان  اتابک 
همه  حقوق  می کنند،  آماده  شدن  ایمن تر  برای  را 
کارگران پرداخت خواهد شد و کسی از لحاظ حقوق 

معطل نخواهد بود.
ایمنی  ماخذ  به  را  باید خود  معادن  داد:  ادامه  وی 
که از سوی وزارت صمت و وزارت کار و تیمی که 
نظام مهندسی معدن همراه است برسانند این برای 
جلوگیری از این است که مشکلی مشابه در آینده 

پیش نیاید.
دولت  در  آزاد  و  نیمایی  ارز  فاصله  صمت:  وزیر 

چهاردهم کاهش یافت
وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: در مدت زمان 
کوتاه عمر دولت چهاردهم، فاصله ارز نیمایی و ارز 
آزاد هر روز کمتر شده است و هماهنگی بین وزارت 

صمت و بانک مرکزی وجود دارد.
اتاق  اعضای  با  نشستی  در  اتابک«   محمد  »سید 
نبودن  همسو  گاهی  داشت:  اظهار  ایران  بازرگانی 
سیاست های ارزی و تجاری منجر به بروز مشکلاتی 

برای تجار می شود.
وی گفت: گاهی مشکل از طرف وزارتخانه نیستریال 
بلکه از طرف سیاست گذار ارزی است. بانک مرکزی 
اما  دارد،  برعهده  را  کشور  تورم  کنترل  مسئولیت 
مسئولیت تجارت و صنعت را ندارد و این موضوعات 

باید هماهنگ شود.
اتابک افزود: در گذشته شورای عالی صادرات فعال 
چندین  صادرات  موضوع  در  که  آنجایی  از  بود، 

سازمان دخالت می کنند عملًا فرابخشی است.
وی خاطرنشان کرد: احیای شورای عالی صادرات را 
دعوت  صادرکنندگان  از  حتما  و  کردیم  درخواست 
می کنیم که در این شورا شرکت کنند تا نتیجه آن 

هماهنگی بین سیاست های ارزی و تجاری باشد.
وزیر صمت، با اشاره به موضوع بحث ناترازی انرژی 
در  و  برق  شامل  تابستان  در  انرژی  بحران  گفت: 
جلسه  هیچ  شود،  می  گاز  قطعی  شامل  زمستان 
دولتی نبوده که ما پیگیر این موضوع نباشیم و رئیس 
جمهور نیز در این زمینه دستورات بسیار محکمی 

صادر کرده است.
وی ادامه داد: اکنون وزرای نیرو و نفت هر دو دنبال 
بخش  اگر  اینکه  ضمن  هستند،  مساله  این  حل 
خصوصی برای تامین نیاز بخش صنایع ورود کند ما 

تضمین های لازم را ارائه خواهیم کرد.

در  باید  اینکه  بر  تاکید  با  جمهور  رئیس 
انقلاب فرهنگی به زبان مشترک  شورای عالی 
است  این  من  پیشنهاد  کرد:  تصریح  برسیم، 
یا  از فعالیت شورا یک  این دوره  که در طول 
دو مسئله را در اولویت قرار دهیم و روی آن 
متمرکز شویم و از طریق ایجاد زبان مشترک و 

تفاهم در مسائل، به راه حل برسیم.
ریاست  رسانی  اطلاع  پایگاه  از  گزارش  به 
جلسه   در  پزشکیان  مسعود  جمهوری، 
قرار  اگر  گفت:  فرهنگی  انقلاب  شورای عالی 
تصویب  و  تدوین  شورا  این  در  اسنادی  است 
کرده ایم؛  بیهوده ای  کار  نشود،  اجرا  اما  شود، 
وقتی هم زمان اهداف متعددی را دنبال کنیم، 
به معنای آن است که هیچ کدام از این اهداف 
وقتی  مثال  عنوان  به  شد.  نخواهد  محقق 
انـقلاب فرهنگی سیاست هایی را  شورای عالی 
در حوزه پزشکی به عنوان دستورالعمل تصویب 
اساتید،  اما  می کند،  ابلاغ  افراد  و  نهادها  به  و 
کارشناسان و مسئولان مربوطه در فرآیند تهیه 
آن نقشی نداشته اند و آن را قبول ندارند، چه 
انتظاری داریم که اجرا شوند؟ افرادی که قرار 
است مجموعه ای از تصمیمات و سیاست ها را 

اجرا کنند، باید درباره آنها قانع شده باشند.
زبان  به  باید  اینکه  بر  تاکید  با  رئیس جمهور 
مشترک برسیم، تصریح کرد: پیشنهاد من این 
است که در طول این دوره از فعالیت شورا یک 
یا دو مسئله را در اولویت قرار دهیم و روی آن 
متمرکز شویم و از طریق ایجاد زبان مشترک و 

تفاهم در مسائل به راه حل برسیم.
پزشکیان در بخش دیگری از سخنان خود با 
بیان اینکه »من هم مانند سایر روسای جمهور 
دارم  محدود  زمانی  با  مسئولیت  از خود  قبل 
اما  را ترک خواهم کرد،  این صندلی  و روزی 
نظام هست و رو به جلو حرکت می کند«، اظهار 
داشت: نباید کاری کنیم که سرمایه اجتماعی 
نظام کاهش یابد و اگر امروز این اتفاق افتاده، 

باید محاسبه کنیم که چرا چنین شده است؟
با  صرفا  وقتی  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
دستور به دنبال حل مسائل هستیم، اختلافات 
شروع می شود و وضع جامعه هم بدتر خواهد 
انقلاب و نظام  بتوانیم اهداف  باید  شد، گفت: 
تعیین  نظام  کلی  سیاست های  که  را  آنچه  و 
کرده محقق کنیم و اگر در زمینه ای این اتفاق 
نیفتاده است باید بررسی شود که چرا به نتیجه 
نرسیده ایم. به نظر من یکی از علت های ناکامی 
ما در تحقق برخی اهداف این است که به جای 
گفتگو و رسیدن به نگاه مشترک، با هم تقابل 

می کنیم.
پزشکیان با اشاره به برخی اطلاعات و آمارهای 
نارسایی های  درباره  جلسه  در  شده  طرح 
راضی  اوضاع  این  از  هم  ما  گفت:  فرهنگی 
نیستیم و من به عنوان یک مسلمان ناراحتم 
به  دست  باید  اما  است،  شده  چنین  چرا  که 
دست هم دهیم و تلاش کنیم مشکلات حل 
شوند و بعد از یک سال ارزیابی کنیم که نتیجه 
تلاش هایمان چه بوده است و به کجا رسیده ایم.

رئیس جمهور افزود: من فکر می کنم که باید از 
آموزش و پرورش شروع کنیم و آنجا اصلاحاتی 
انجام دهیم که اوضاع فرهنگی بهتر شود، اما 
با هم تلاش  اگر  اقدامات،  این  از  در هر کدام 
و هم افزایی نکنیم، نمی توانیم مشکلات را حل 
کنیم. به نظر من با قشر دانش آموز و دانشجو 
می توان به راحتی گفتگو و آنها را اقناع کرد، 
در حالی که با مواجهه و برخورد با دانشجویان 

اوضاع بدتر خواهد شد.
در جلسه  شورای عالی انقلاب فرهنگی در ادامه 
جلسه قبل، اولویت ها و رویکرد شورا در دوره 
چهار ساله دولت چهاردهم مورد بررسی قرار 
پیشنهادهایی در بخش های فرهنگ  و  گرفت 
 - ایرانی  زندگی  سبک  کار،  فرهنگ  مصرف، 
اسلامی و انسجام ملی و مقولات مشابه دیگر 
از سوی اعضا مطرح و جمع بندی در این زمینه 

به جلسات بعد موکول شد.
همچنین در این جلسه موضوع ضرورت سند 

نگاری با نگاه حکمرانی مطرح و بررسی شد.
 پزشکیان: کنار هم می توانیم به قدرت و وفاق 

ملی برسیم
رئیس جمهور گفت: هیچ تفاوتی بین قوم عرب، 
عجم، کرد و بلوچ نیست؛ با در کنار هم بودن 
می توانیم به قدرت و وفاق ملی برسیم تا جایی 

که نگذاریم بیگانگان نگاه نامناسبی به کشور ما 
داشته باشند.

اطلاع رسانی  پایگاه  از  گزارش  به 
پیش  دولت  هیأت  جلسه  ریاست جمهوری، 
مسعود  ریاست  به  چهارشنبه،  روز  ظهر  از 
و  وزیر کشور  پیشنهاد  با  و  پزشکیان تشکیل 
به  بیجار  منصور  دولت  اعضای هیات  تصویب 
بلوچستان  و  سیستان  استان  استاندار  عنوان 

انتخاب شد.
پزشکیان در این جلسه با بیان اینکه از ابتدای 
به مسایل  تشکیل دولت چهاردهم، رسیدگی 
از  بلوچستان  و  سیستان  استان  مشکلات  و 
از  پس  گفت:  است،  بوده  اصلی  دغدغه های 
مستقر شدن استاندار جدید، همه باید در کنار 
حل  استان  مشکلات  تا  کنیم  کمک  یکدیگر 

شود.
وی با اشاره به ظرفیت های کم  نظیر این استان، 
اظهار کرد: ظرفیت ترانزیتی استان، کشورهای 
همسایه و سواحل مکران می تواند ظرفیت های 

خوبی را برای استان به وجود آورد.
استان  مشکلات  کردن  حل  رئیس جمهور 
توسعه  به  دستیابی  و  بلوچستان  و  سیستان 
همراهی  نیازمند  را  بین المللی  و  داخلی 
استان  جامع  طرح  به  نگاه  با  لازم  گروه های 
دانست و گفت: حل مشکلات به وسیله طرح 
با  هم  دولت  و  است  امکان پذیر  استان  جامع 
مکلف  را  خود  لازم  اختیارات  و  پشتیبانی ها 
به حل این مسایل می داند، زیرا ما خدمتگزار 

مردم هستیم.
دوران  در  خود  سخنان  به  اشاره  با  پزشکیان 
بر  مبنی  جمهوری  ریاست  انتخابات  تبلیغات 
از  پرهیز  و  بودن  یکی  ما  اعتقاد  و  باور  اینکه 
برتریت قومی بر دیگری است، گفت: همان طور 
می فرماید  مجید  قرآن  در  متعال  خداوند  که 
َّا خَلقَْناکُمْ مِنْ ذَکَرٍ وَ أنُثْی  وَ  »یا أیَُّهَا النَّاسُ إنِ
جَعَلنْاکُمْ شُعُوباً وَ قَبائلَِ لتَِعارَفُوا إنَِّ أکَْرَمَکُمْ عِنْدَ 
َ عَلیمٌ خَبیرٌ« هیچ کسی نسبت  ِ أتَقْاکُمْ إنَِّ اللَّ اللَّ
به دیگری برتری ندارد، مگر با تقوا و این شعار و 

سرلوحه کار ما است.
وی با بیان اینکه یکپارچگی و اتحاد به دور از 
ایجاد قدرت  دعواهای قومی و جناحی زمینه 
و وفاق ملی را در کشور فراهم می کند، گفت: 
هیچ تفاوتی بین قوم عرب، عجم، کرد و بلوچ 
به  می توانیم  بودن  هم  کنار  در  با  ما  نیست، 
قدرت و وفاق ملی برسیم تا جایی که نگذاریم 
داشته  ما  کشور  به  نامناسبی  نگاه  بیگانگان 

باشند.
رئیس جمهور: لایحه بودجه ۱۴۰۴ شفاف است/ 
توجه به ثبات، رشد اقتصادی، اشتغال و عدالت

 رئیس جمهور با تاکید بر این که لایحه بودجه 
۱۴۰۴ کاملا شفاف است، گفت: در این لایحه 
به چهار اصل ساختار، ثبات و رشد اقتصادی، 

اشتغال و عدالت توجه شده است.
در  مجلس  علنی  جلسه  در  پزشکیان  مسعود 
دفاع از کلیات لایحه بودجه ۱۴۰۴ ضمن تشکر 
نمایندگان  همفکری  و  همدلی  همراهی،  از 
مجلس در بحث بودجه اظهار داشت: در هفته 
گذشته کمیسیون تلفیق برای بررسی بودجه 
تلاش بسیاری کردند و کلیات بودجه در این 

کمیسیون تصویب شد.

برای  نمایندگان مجلس گفت:  به  وی خطاب 
اینکه بتوانیم بودجه را خدمت شما ارائه کنیم 
اقتصادی،  رشد  و  ثبات  ساختار،  اصل  چهار 

اشتغال و عدالت مورد توجه بود.
تدوین  در  که  این  بر  تاکید  با  جمهور  رئیس 
لایحه بودجه با نمایندگان در کمیسیون های 
دانشگاه  اساتید  و  بودجه  و  برنامه  اقتصاد، 
همفکری کردیم، اظهار داشت: علی رغم تمام 
مشکلات، بودجه در زمان مقرر تقدیم مجلس 

شد و بودجه ارائه شده شفاف است.
در نظر گرفتن ۲۰۰ همت برای کاهش بدهی 

بانک ها
بودجه   ۲ عملا  گذشته  در  افزود:  پزشکیان 
داشتیم؛ یک بودجه که در صندوق نمی آمد و 
یک بودجه که دست شما بود. اما این بودجه 
شفاف است و درآمدها و هزینه ها کاملا روشن 

است.
وی بیان کرد: در ارتباط با ثبات اقتصادی به ۲ 
موضوع بانک ها و بورس توجه ویژه شده است؛ 
بانک  از  می آورد  کم  پول  دولت  اگر  معمولا 
قرض می گرفت اما ما نه تنها قرض نمی گیریم 
بانک ها  بدهی  کاهش  برای  همت   ۲۰۰ بلکه 

درنظر گرفته ایم.
رئیس جمهور بیان کرد: سعی کردیم سرمایه 
برخی بانک ها را افزایش دهیم و تا جایی که 
تعریف  آنان  برای  اضافه  تکالیف  است  ممکن 

نکنیم.
از  معاف  میلیون،   ۲۴ کمتر  درآمد  با  کسبه 

مالیات می شوند
وی با بیان این که در ارتباط با بورس، اوراق 
برای  داشت:  اظهار  کرد  نخواهیم  اضافه چاپ 
رهبری  معظم  مقام  از  نیاوریم  کسری  اینکه 
اجازه گرفتیم که مقداری ارز که معمولا وسط 
اجتماعی  اعتراضات  و  کسری  از  بعد  سال 

دریافت می شد، گرفتیم.
رئیس جمهور با تاکید بر این که بودجه واقعی 
که  است  آن چیزی  ارائه  بودجه  افزود:  است؛ 
که می توانیم  است  آن چیزی  و  داریم  درآمد 
هزینه کنیم، سعی کردیم در این بودجه، ثبات 
قانونی ایجاد کنیم و دائما قانون را تغییر ندهیم.

و  مالیات  با  ارتباط  در  داد:  ادامه  پزشکیان 
قانون  بورس هستند، طبق  در  که  بنگاه هایی 
باید ۲۵ درصد سود می دادند اما ما همان ۲۰ 
کسب  درآمد  اگر  و  گرفتیم  درنظر  را  درصد 
کردند و سرمایه گذاری کردند، مالیات به درآمد 
تعلق نخواهد گرفت و تلاش کردیم که روند 

اصلاح شود.
اختصاص ۸۴ همت برای پاداش بازنشستگان در 

سال آینده
وی با بیان این که مالیات کسبه مانند حقوق 
بگیران اگر بیشتر از ۲۴ میلیون درآمد داشته 
باشند مالیات اخذ خواهد شد، افزود: در ارتباط 
با گندم و نهاده های دامی، در بودجه ۱۲۴ هزار 
باید ۲۲۰  اما  بود  داده شده  تخصیص  میلیارد 
هزار میلیارد پرداخت می شد که با اجازه رهبر 
انقلاب از صندوق برداشت و بدهی گندم کاران 
را پرداخت کردیم.وی تاکید کرد: درباره پاداش 
بازنشستگان نیز ۲۰ هزار میلیارد درنظر گرفته 
شده بود اما مبلغ درنظر گرفته شده کافی نبود، 
درنظر  میلیارد   ۸۴ از  بیش  آینده  سال  برای 

گرفتیم.
آسیب پذیر  اقشار  به  توجه  حقوق،  افزایش  در 
است/ متوسط افزایش حقوق ۲۸ درصد تعیین 

شد
وی با تاکید بر این که مبلغ ۲۵۰ هزار میلیارد 
سال  در  کاران  گندم  به  پرداخت  برای  تومان 
کردیم  سعی  گفت:  گرفتیم،  نظر  در  آینده 
منابعی که داریم به اهدافی که باید اختصاص 

دهیم.
رئیس جمهور افزود: در ارتباط با عدالت، آنچه 
از دستمان برمی آمد انجام دادیم. میزان حقوق 
را ۲۰ درصد افزایش دادیم اما متوسط افزایش 

حقوق ۲۸ درصد است.
بیشتری  هزینه  که  کسانی  گفت:  پزشکیان 
دارند، اهل و عیال بیشتری دارند تا ۴۰ درصد 
این  در  و  است  کرده  پیدا  افزایش  حقوقشان 
آسیب پذیری  اقشار  به  ماه  نگاه  و  توجه  روند، 

بوده است.
وی با تاکید بر این که معافیت مالیاتی حقوق 
افزایش  تومان  میلیون   ۲۴ به   ۱۲ از  بگیران 
اساسی  کالاهای  و  دارو  ارز  کرد:  بیان  یافت، 

همچنان پرداخت خواهد شد.
گروه های  مراقب  اقتصادی،  مداخله  هر  در 

آسیب پذیر خواهیم بود
پزشکیان تاکید کرد: همه می دانیم که در آب، 
برق، گاز و پول ناترازی داریم که همه آن ها نیاز 
هماهنگی  و  کارشناسی  علمی،  مداخلات  به 
مراقب  باید  اقتصادی  مداخلات  همه  در  دارد؛ 
گروه های آسیب پذیر باشیم و اجازه ندهیم برای 
آنان مشکل ایجاد شود ولی لاجرم باید مداخله 

کنیم.
به  بگیریم  نادیده  را  ناترازی ها  اگر  افزود:  وی 
قابل قبول  این  مشکل برخورد خواهیم کرد و 

نیست که برق و آب تولیدکننده را قطع کنیم.
رئیس جمهور ادامه داد: بودجه سال آینده در 
کلی  سیاست های  و  برنامه  قانون  چهارچوب 
نظام تعریف شده است و امیدوارم با همفکری 
شما نهایتا بتوانیم با قدرت و سربلندی و عزت از 

شرایط فعلی عبور کنیم.
پزشکیان: امروز دولت و مجلس در کنار یکدیگر 
هستند تا کشور را به جایگاه واقعی خود برسانند

و  دولت  بین  تفاوتی  امروز  گفت:  رئیس جمهور 
مجلس نیست؛ همه در کنار یکدیگر هستیم تا 

بتوانیم کشور را به جایگاه واقعی خود برسانیم.
دیدارهای  در  پزشکیان  ایرنا، مسعود  گزارش  به 
نمایندگان  مجمع  اعضای  میزبان  جداگانه ای 
اعضای  و  کرمانشاه  گلستان،  قزوین،  استان های 
فراکسیون شمال غرب کشور بود و در این دیدارها 
با تأکید بر اینکه تحقق شعار وفاق ملی در کشور 
است، گفت:  مردم  و حل مشکلات  کار  نیازمند 
گروهی  دعواهای  از  پرهیز  و  وفاق  با  باید  امروز 
و جناحی، به سمت حل مشکلات مردم حرکت 
کنیم. امروز دولت تلاش کرده در تصمیمات خود، 
از نگاه سیاسی فاصله بگیرید تا بتواند شعار وفاق 
را تحقق بخشد.وی با تقدیر از همراهی و همدلی 
زمان  در  اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان 
معرفی وزرای پیشنهادی از سوی دولت به مجلس 
شورای اسلامی، افزود: امروز تفاوتی بین دولت و 
مجلس نیست؛ همه در کنار یکدیگر هستیم تا 

بتوانیم کشور را به جایگاه واقعی خود برسانیم.

رئیس جمهور: در شورای عالی انقلاب فرهنگی 
باید به زبان مشترک برسیم

اخبار

وزیر علوم: پیشرفت های صنعت در دنیا حاصل 

توجه به علوم انسانی است

و  فناوری گفت: پیشرفت های صنعت   وزیر علوم، تحقیقات و 
فناوری در دنیا حاصل توجه به علوم انسانی است و توجه کافی به 

این حوزه می تواند بسیاری از مشکلات جامعه را حل کند.
دوره  پانزدهمین  سیاستگذاری  شورای  در  سیمایی  حسین 
رشته های  از  وسیعی  طیف  گفت:  فارابی  بین المللی  جشنواره 
علوم انسانی را داریم که برای پاسخ به مسأله های جامعه و رفع 
مشکلات کشور در زمینه های مختلف اقتصاد، سیاست و فرهنگ 
بی توجهی  آنها  به  اما  متقن هستند  علمی  پژوهش های  دارای 

می شود.
وی نگاه کتابخانه ای به علوم انسانی را نادرست دانست و گفت: 
بر  علاوه  است.  کاربردی  علوم  انسانی،  علوم  از  وسیعی  بخش 
نیز هستند. در  به مسائل عینی  ناظر  بنیادی  که  پژوهش های 
گذشته اثبات حجّیت عقل نیاز به استدلال داشت و امروز گویا 
باید تلاش کنیم تا حجّیت علوم انسانی را اثبات و از مظلومیت 

علوم انسانی بکاهیم.
وزیر علوم تاکید کرد که برای تقویت نگاه مثبت به علوم انسانی 
در بین تصمیم گیران و مدیران، می توانیم به پژوهش های کاربردی 
رفع  برای  و  اجتماعی  مسئولیت  راستای  در  که  انسانی  علوم 
مشکلات امروز و آینده ایران تولید می شوند، امتیازات بیشتری 

دهیم تا کمیّت این دسته از آثار در جشنواره فارابی بیشتر شود.
سیمایی استفاده از داوران متخصص و برجسته دارای ارتباط کافی 
با موضوع اثر مورد ارزیابی را برای اعتبار جشنواره فارابی مهم 
ارزیابی کرد و گفت: برای تقویت این جشنواره بررسی کارشناسی 
و آسیب شناسی ادوار گذشته آن توسط متخصصان یک ضرورت 

است تا کمیت و کیفیت آثار و سطج جشنواره ارتقا یابد.
پیوند علوم انسانی با سایر علوم حفظ شود

رئیس فرهنگستان علوم نیز به اهمیت جشنواره فارابی در ارتقای 
علوم انسانی اشاره کرد و گفت: باید به نوآوری در پژوهش ها و 
کتاب هایی که نظرات نو و اندیشه های جدید مطرح می کنند 
بیشتر توجه کنیم و نوآوری امتیاز خاصی در داوری آثار داشته 

باشد.
انسانی  علوم  ویژه  را  فارابی  دزفولی جشنواره  مخبر  محمدرضا 
دانست و گفت: بهتر است به پژوهش های سایر علوم مانند علوم 
پایه و فنی و مهندسی که با نگاه علوم  انسانی به مسایل نگاه 
کرده اند توجه کنیم و پیوند علوم انسانی با سایر علوم حفظ شود.

پیمان صالحی معاون پژوهشی وزارت علوم نیز گفت: جشنواره 
علوم انسانی فارابی جایگاه مناسبی در میان جشنواره های آموزش 
عالی کشور دارد و هم سطح جشنواره های رازی و خوارزمی است 

و برگزیدگان آن به بنیاد علمی نخبگان معرفی می شوند.
و  فرهنگی  مطالعات  پژوهشگاه  رئیس  ندوشن  غیاثی  سعید 
اجتماعی و تمدنی نیز گفت: با هدف تقویت جشنواره فارابی، 
نشست های تخصصی آسیب شناسی این جشنواره شروع شده 
است و بعد از اختتامیه نیز ادامه خواهد داشت تا از نتایج این 
نشست ها و تجارب دوره های گذشته در برگزاری جشنواره سال 

آتی استفاده کنیم.
انتخاب ۱۷ اثر برتر جشنواره فارابی

به  اشاره  با  نشست  این  در  نیز  فارابی  جشنواره  علمی  دبیر 
دریافت۲۲۰۰ اثر شامل کتاب، مقاله، پایان نامه و رساله دکتری 
توسط دبیرخانه جشنواره گفت: یکهزار و ۹۲۵ اثر شرایط ورود به 
مرحله داوری را داشتند و پس از داوری آثار، ۱۳۳ اثر وارد داوری 
جامع و همه جانبه شدند، در نهایت ۱۷ اثر برتر شامل آثار برگزیده 

و شایسته تقدیر را برای روز اختتامیه انتخاب کردند.
مهدی عباس زاده افزود: علاوه بر آثار منتخب، در آیین اختتامیه 
از انجمن علمی و نشریه برتر حوزوی و دانشگاهی، ترجمه برتر، 
نظریه پرداز برتر و چندین شخصیت پیشگام و پیشتاز علوم انسانی 
و دو شخصیت فعال بین المللی در حوزه زبان فارسی و ایران 

شناسی تجلیل می شود.
تاکید وزیرعلوم و معاون علمی رئیس جمهور بر توسعه اقتصاد 

دانش بنیان
 وزیرعلوم، تحقیقات و فناوری و معاون علمی رئیس جمهور بر 
جریان سازی توسعه اقتصاد دانش بنیان در کشور و ایجاد طرح 

سرآمدان حوزه فناوری تاکید کردند.
دانش بنیان  اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون  افشین  حسین 
با حسین  با حضور در ساختمان وزارت علوم  ریاست جمهوری 
سیمایی وزیر علوم دیدار و درباره توجه به رویکرد دولت چهاردهم 
توسعه  راستای  در  سازمانی  بین  اثربخش  تعاملات  ایجاد  در 
فعالیت ها و تعاملات وزارت علوم، تحقیقات و فناوری و معاونت 
علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری با هم افزایی 
»بنیاد ملی نخبگان« و »بنیاد علم ایران« و با هدف توسعه اقتصاد 
دانش بنیان در کشور و با تأکید بر اتخاذ ساز و کار همکاری های 

علمی و پژوهشی گفت و گو کرد.
در این نشست توسعه همکاری ها و انجام فعالیت های مشترک 
و هم افزا در راستای اجرایی سازی بهینه قانون جهش تولید در 
برنامه هفتم توسعه کشور با بهره گیری حداکثری از ظرفیت های 
معاونت علمی و وزارت عتف بررسی و مقرر شد با مساعی طرفین، 
دستورالعمل همکاری حداکثر ظرف مدت ۲۰ روز تدوین و برای 

اجرایی سازی در کشور آماده شود.
وزیر علوم، تحقیقات و فناوری ضمن استقبال از ظرفیت طرفین بر 
تسریع در تهیه و تدوین برنامه و مدل همکاری تأکید کرد و توافق 
شد برنامه مشترک در روزهای آتی توسط نمایندگان طرفین و 
در قالب جلسات کارشناسی تدوین و همزمان با هفته »پژوهش 

و فناوری« اجرایی شود.
معاون فناوری و نوآوری وزارت علوم در این نشست پیشنهاد ایجاد 
طرح سرآمدان برای حوزه فناوری را مطرح و به مباحث حوزه 
پارک های علم و فناوری و مدل هایی اشاره کرد که می توان به 
صورت هم افزا با معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری پیش 
برد. وی گفت: برخی برنامه ها در حوزه کمک هزینه  )گرنت( تعریف 
شده تا بتوانیم گرنت های طرح همساز و حوزه گرنت های صنعتی 

را داشته باشیم.
کوچک  آزمایشگاه  شکل گیری  افزود:  شهیکی تاش  محمدنبی 
ساخت دیجیتال موسوم به فب لب ها مدل موفق برای توسعه حوزه 
دانش بنیان است، و بنا برتعهد جدید که تا پایان برنامه هفتم 
توسعه باید به ۳۰ هزار شرکت دانش بنیان برسیم؛ این جریان 

می تواند از دل فب لب  خارج شود و این حوزه را توسعه دهد.
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 ورزشی
خبر

منوچهری: کرسی  بین المللی اعتبار 
ورزش ایران را بالا می برد

کسب  گفت:  ایران  پتانک  و  بولس  انجمن  رئیس   
به  منجر  المپیک،  جنبش  در  بین المللی  کرسی های 

ارتقاء حیثیت و قدرت ورزش ایران در جهان می شود.
ایران  پتانک  و  بولس  انجمن  رئیس  منوچهری  جاسم 
که اخیرا به عضویت هیات رئیسه فدراسیون بین المللی 
بولز درآمده است،  در گفت وگو با ایرنا، اظهار داشت: 
با  وزارت ورزش و جوانان  قوانین  در حال حاضر وفق 
در  حرفه ای  و  قهرمانی  ورزش  توسعه  معاونت  نظارت 
حال فعالیت هستیم و در تلاش هستیم تا فدراسیون 

ملی این رشته با کار کارشناسی وزارت تاسیس شود.
شرایطی  چه  که  سئوال  این  به  پاسخ  در  منوچهری 
موجب شده تا به فکر فدراسیون یا انجمن مستقل برای 
این رشته ها باشد، عنوان کرد: در نظر توسعه کمی و 
کیفی و گستردگی زیرساخت ها شرایط مطلوبی داریم 
اثرگذار  از قبل ایجاد کرده ایم. دارای یازده کرسی  که 
در  قهرمانی  عنوان  ده ها  و  هستیم  جهانی  و  قاره ای 
بین المللی کسب  میادین  در  مردان  و  زنان  بخش  دو 
این  پوشش  تحت  رشته های  اینکه،  ضمن  کرده ایم. 
انجمن جزو برنامه ورلد گیمز و بازی های تحت پوشش 
از  آن  جهانی  فدراسیون  و  بوده  آسیا  المپیک  شورای 
سال ۱۹۸۷ عضو کمیته بین المللی المپیک شده است. 
این رشته ۳۰۰ میلیون ورزشکار فعال در سطح ۱۶۵ 

کشور جهان را داراست.
برگزار شد  ترکیه  در  کمر  بزرگ  تورنمنت  گفت:  وی 
در  و  نقره  مدال  بانوان  بولس  دابل  در  موفق شدیم  و 
همچنین  کنیم.  کسب  برنز  مدال  نیز  پتانک  تریپل 
در  که  شد  برگزار  هم  جهان  قهرمانی  بولز  مسابقات 
مجمع عمومی آن کاندیدای عضویت در هیأت رئیسه 
بودم و خوشبختانه برای سومین دوره پیاپی ۴ ساله به 

عضویت آن درآمدم.
رئیس انجمن بولس و پتانک ایران در خصوص اهمیت 
کسب  داد:  توضیح  ورزش،  در  بین المللی  کرسی های 
به  منجر  المپیک،  جنبش  در  بین المللی  کرسی های 
فدراسیون های  در  ایران  ورزش  قدرت  و  اعتبار  ارتقاء 
می توانیم  طریق  این  از  و  می شود  مختلف  جهانی 
فرصت های بیشتری برای تعالی ورزش ایران خلق کنیم.

 وزیر ورزش و جوانان گفت: در بحث وزارت ورزش 
دو موضوع با اهمیت داریم که دو موضوع فرهنگی و 
همگانی است. کل رفتار ما در حوزه جوانان و ورزش 
برمبنای تعریف شده فرهنگی باید باشد و جنس کار 

ما در حوزه فرهنگ تعریف می شود.
حجت الاسلام  معارفه  مراسم  ایرنا،  گزارش  به 
توسعه  و  فرهنگی  معاونت  حسنخانی  والمسلمین 
ورزش همگانی  با حضور احمد دنیامالی وزیر ورزش 

و جوانان برگزار شد.
وزیر ورزش و جوانان در این جلسه اظهار داشت: در 
داریم که  اهمیت  با  وزارت ورزش دو موضوع  بحث 
دو موضوع فرهنگی و همگانی است. کل رفتار ما در 
حوزه جوانان و ورزش برمبنای تعریف شده فرهنگی 
باشد و جنس کار ما در حوزه فرهنگ تعریف  باید 
می شود. رفتار ما باید فرهنگی باشد و خیلی در این 
حوزه باید کار کنیم و از رفتارهای شکلی پرهیز داشته 

باشیم.
قابلیت  و  است  فراگیری  حوزه  فرهنگ،  افزود:  وی 
اندازه گیری آن سخت است و هدف ما این است که 
تحرک مبتنی بر رفتار محتوایی در این حوزه داشته 

باشیم و به سمت تولید محتوا حرکت کنیم.
دنیامالی ادامه داد: ورزش همگانی نیز حوزه وسیعی 
است. اگر در این حوزه موفق شویم یعنی توانسته ایم 
در بحث سلامت، کاهش ناهنجاری های اجتماعی و 
دامنه  برداریم.  موثری  قدم های  دیگر  مسائل  خیلی 
مخاطبین ما زیاد است و وزارت ما مخاطبین عام دارد 

و از سنین پایین جامع را دربر می گیرد.
ما  تلاش  کرد:  خاطرنشان  جوانان  و  ورزش  وزیر 
به  منجر  گرفته  صورت  اقدامات  که  باشد  این  باید 
امیدآفرینی و ایجاد اعتماد به نفس خانواده و جامعه 
شود. اگر حوزه همگانی ما خوب کار کند و مخاطبین 
بیشتر را دربر بگیرد در حوزه قهرمانی نتیجه آن را 
خواهیم دید و در نهایت منتج به عزت و غرور ملی 

می شود.
دنیامالی اظهار داشت: باید یکسری کارهای گسترده 
انجام  کشور  در سطح  همگانی  و  فرهنگ  حوزه  در 
دهیم و نیاز به کارهای خلاقانه و نوآورانه در بین عام 
مردم داریم. کمک به استان ها یکی از وظایف اصلی 
و تعریف شده ما است و قطعا برکات زیادی برای ما 

خواهد داشت.
اندیشه  صاحب  حسنخانی  آقای  کرد:  تصریح  وی 
در حوزه نوشتن و تحقیق است و حضورش به طور 
قطع برای وزارت ورزش برکت خواهد داشت و باید 
وزارتخانه  جایگاه  کنیم.  استفاده  او  ظرفیت های  از 
باید بالا برود و هرچه قدر جایگاه ما بالاتر رود حرف 
که  است  موفق  سازمانی  داشت.  خواهد  خریدار  ما 
تا  سطح  بالاترین  از  را  همکاران  عمومی  مشارکت 

پایین ترین سطح داشته باشد.
این  در  نیز  حسنخانی  المسلمین  و  حجت الاسلام 
در جمع  که  داشت: خیلی خوشحالم  اظهار  مراسم 
همه شما عزیزان حضور دارم. جامعه ما نیازمند یک 
همه  تلاش  با  که  امیدوارم  و  است  عمومی  نشاط 
دوستان بتوانیم اهداف را محقق کنیم. براساس اصلی 
که مدنظر داریم باید به اسناد بالادستی نگاه کنیم و 
طبق بیانیه گام دوم انقلاب که طبق منویات رهبر 

انقلاب است اقدام کنیم.
وی افزود: حوزه گسترده ای را داریم و انتظارات بالایی 

ما صورت  از  کارهای خوبی پیش  دارد.  ما وجود  از 
نیز  برخی حوزه ها  و در  ادامه دهیم  باید  گرفته که 
علم  مقوله  چراکه  باشیم  داشته  بازتعریف هایی  باید 

گستردگی زیادی دارد.
وی خاطرنشان کرد: دستورات وزیر ورزش برای ما 
حجت است و طبق سیاست وزارتخانه جلو خواهیم 
رفت. هیچ دستگاهی نمی تواند ادعا کند که به اندازه 
وزارت ورزش مخاطب دارد و قطعا بخش گسترده ای 

از جامعه را دربر می گیریم .
در  زیادی  ظرفیت  بوموسی  جزیره  دنیامالی: 

ورزش های ساحلی دارد
 وزیر ورزش و جوانان با بیان اینکه توسعه ورزش های 
بوموسی  جزیره  گفت:  است  کار  دستور  در  ساحلی 

ظرفیت زیادی در این زمینه دارد.
بوموسی  جزیره  مسوولان  جمع  در  دنیامالی  احمد 
اظهار داشت: جامعه ورزش ما از قشر با معرفت ایران 
اسلامی هستند و زمانی که اعلام شد قرار است به این 

جزیره بیاییم همه اعلام آمادگی کردند.

وی ادامه داد: وقتی صحبت از کیان کشور به میان 
می آید و از ایران با تمدن صحبت می شود همه وارد 
غیرت  که  است  آن  نشان  دهنده  که  می شوند  گود 

اولین شاخصه ایرانیان است.
جنگ  خاطرات  یادآوری  با  جوانان  و  ورزش  وزیر 
گفت: ما به دنبال جنگ نیستیم اما اگر هر کشوری 
به سرزمین ما تجاوز کند به شدت پاسخ خواهیم داد 
و جامعه ورزش با حضور خود نشان داد این شرایط را 

به خوبی درک می کند.
)وزیر  صالحی امیری  سیدرضا  داد:  ادامه  دنیامالی 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی( نسیم 
به  چابهار  از  را  خود  امروز  و  کرده  لمس  را  ورزش 
اینجا رساند تا بر اساس تفکری که داریم به مولفه 
توریست پذیری جزیره بوموسی کمک کنیم. میراث 
که  کنیم  کاری  باید  ورزش  بدنه  و  گردشگری  و 
زیبایی های جزیره دیده شود. برای ورزش دریایی و 
ساحلی، اینجا ظرفیت خیلی خوبی دارد و ایده هایی 

هم مطرح است.

دنیامالی: رفتار ما در حوزه جوانان و ورزش 
بر مبنای کار فرهنگی باید باشد
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هاشمی: برای ارتقای رتبه در ناگویا باید 
۲۸ طلا بگیریم

6

برگزاری جلسه  به  اشاره  با  المپیک  ملی  دبیرکل کمیته   
در  گفت:  ورزش  وزیر  با حضور  کمیته  این  اجرایی  هیات 
این جلسه عنوان شد که برای بهبود رتبه هفتمی بازی های 
آسیایی هانگژو در ناگویا، باید ۲۸ مدال طلا یا بیشتر کسب 

کنیم.
 مناف هاشمی، دبیر کل کمیته ملی المپیک در خصوص 
احمد  با حضور  کمیته  این  اجرایی  هیات  برگزاری جلسه 
دنیامالی، وزیر ورزش و جوانان گفت: امروز چهل و یکمین 
بحث های  داشتیم.  وزارت  عالی  مقام  با  را  خود  جلسه 
مختلفی مطرح شد و وزیر ورزش انتظاراتش از اعضای هیات 
بازی های  در  که  است  این  توقع  کردند.  رامطرح  اجرایی 
به دوره قبلی  آسیایی ۲۰۲۶ ژاپن، جایگاه خود را نسبت 
)رتبه هفتم( بهتر کنیم و برای رسیدن به این هدف، باید 
کارهای زیادی انجام دهیم و بین ۲۷ تا ۲۸ و یا حتی بیشتر، 
مدال طلا بگیریم، چون رقبای سختی در پیش داریم و از 
ما جلوتر هستند. باید از برخی کشورها مثل هندوستان و 
و  بحرین  مثل  کشورها  از  برخی  و  بیفتیم  جلو  ازبکستان 

کره شمالی رقیب ما هستند و می خواهند به ما برسند.
وی ادامه داد: باید میزبانی و حمایت های ما هدفمند شود. 
همچنین در این جلسه صحبت شد که فدراسیون ها باید 
برنامه دقیقی برای آینده خودشان داشته باشند و بر اساس 
برنامه های خودشان، باید پیش بینی های خود را در خصوص 
المپیک ۲۰۲۸  و کسب سهمیه  آسیایی ۲۰۲۶  بازی های 
را  خودش  توقعات  و  دیدگاه  هم  وزیر  کنند.  صورت بندی 
گفت و عنوان کرد که حمایت و پشتیبانی های وزارت ورزش 

در این راستا خواهد بود.
دبیرکل کمیته ملی المپیک اضافه کرد: عمده اظهار نظرات 
به هم نزدیک بود و برای رسیدن به این هدف، کار سختی در 
پیش داریم؛ چه فدراسیون هایی که در گذشته مدال گرفتند 
و فدراسیون هایی که تا به حال مدال نگرفتند. کار برای همه 

سخت است چون رقبا برنامه ریزی های خودشان را دارند.
این  از  مالیات  کسر  و  ورزشکاران  پاداش  درباره  هاشمی 
پاداش ها گفت: برخی از ورزشکاران می گویند که نباید روی 
پاداش، مالیات در نظر گرفته شود. این موضوع مورد بحث 
قرار گرفت و قرار شد برای این موضوع یک راهکاری در نظر 
گرفته شود و فرایند و گردش کاری دنبال کنیم و اعضا هم 

نقطه نظرات خود را مطرح کردند.

سال هفتم - شماره  262

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۹۱۶ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محسن شجاعی فرزند اصغر بشماره 
شناسنامه ۵۵۶۰۱۵۵۴۲۱ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
۲۱۰/۷۶ متر مربع پلاک ۵۵۷۱ فرعی از ۱۴۴ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۴۴  
فرعی از ۱۴۱ اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای رسول، عباسعلی و 
حسینعلی همگی دهقان نیری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰۷/۲۳          تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰8/۰۹

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۹۱۹ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای خلیل باقری فرزند اکبر بشماره 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت   ۲۰۲۰۱ شناسنامه 
۲۵۲/۶۰ متر مربع پلاک ۲۲۴۰ فرعی از ۱۴۳ اصلی مفروز و مجزی شده  از پلاک ۱۴۳ 
اصلی واقع در خیرآباد خریداری از مالک رسمی آقای حاجی خان شهسواری محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰۷/۲۳          تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰8/۰۹

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۹۱8 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای خلیل باقری فرزند اکبر بشماره 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت   ۲۰۲۰۱ شناسنامه 
۳۵۳/۵۴ متر مربع پلاک ۲۲۴۱ فرعی از ۱۴۳ اصلی مفروز و مجزی شده  از پلاک ۱۴۳ 
اصلی واقع در خیرآباد خریداری از مالک رسمی آقای حاجی خان شهسواری محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰۷/۲۳          تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰8/۰۹

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰8۹۳۴ شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۳/۰۶/۲۱هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمد هوشیار فرزند عزت 
اله به شماره شناسنامه ۳۴۱8 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت ۲۶۶/۷۰ متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک ۱۰۴۷ 
فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۵ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی عیسی فلاحی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۴ /۰۷ /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰8/۰۹
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۶۵۳8 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  ۱۴۰۳/۰۵/۳۰هیات 
رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محسن شاهی فرزند 
محمدعلی به شماره شناسنامه ۱۳۱8 صادره از اصفهان نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ 
به مساحت ۱۵۰۰/۱۷ متر مربع )کاربری کشاورزی و بدون درج اعیان( مفروز و مجزی 
شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۴ اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی اسماعیل ترازی محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته  مالکیت متقاضی  اشخاصی نسبت به صدور سند 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۴ /۰۷ /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰8/۰۹
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
 ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۳8۲۳ شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۹۶۰۳ شماره  اصلاحی  رای  و   ۱۴۰۳/۰۵/۲۰ مورخ 
۱۴۰۳/۰۶/۲8 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی رسول زینلی فرزند کریم 
به شماره شناسنامه ۵۵۴۱ صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت 
۵۵۰/۹۶ متر مربع )کاربری کشاورزی و بدون درج اعیان( مفروز و مجزی شده قسمتی از 
پلاک ۱8۷ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۲ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی حیدر قلی علی پوریانی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
یا اشخاصی  به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص  نوبت  مراتب در دو 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است 

در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
به دادگاه  از مراجعه متضرر  مانع  مالکیت جدید  و در هر حال صدور سند  خواهد شد 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۴ /۰۷ /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰8/۰۹
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
 ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۴8۳۷ شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۷۰۴۵ شماره  اصلاحی  رای  و   ۱۴۰۳/۰۵/۲۲ مورخ 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   ۱۴۰۳/۰۶/۰8
رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمدعلی بدرلو فرزند 
از خدابنده نسبت به ششدانگ یک قطعه  محمدرضا به شماره شناسنامه ۴۹۲ صادره 
زمین با بنای احداثی به مساحت ۳۵/8۲ متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 
۱۰۴۱ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۵ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی احمد رحیمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۴ /۰۷ /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰8/۰۹
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
 ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰8۳8۵ شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۹۹۷۶ شماره  اصلاحی  رای  و   ۱۴۰۳/۰۶/۱۵ مورخ 
۱۴۰۳/۰۷/۰۲ هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمد محققی فرزند علی به 
شماره شناسنامه ۳8۶۰۲۰۲۰۰۶ صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ به 
مساحت ۲8۰۹/۱۰ متر مربع )کاربری کشاورزی و بدون درج مساحت اعیان( مفروز و 
مجزی شده قسمتی از پلاک ۶8۵ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۵ اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی امین امینی کردوانی محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه 
باشند می  اعتراضی داشته  مالکیت متقاضی  به صدور سند  یا اشخاصی نسبت  شخص 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۴ /۰۷ /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰8/۰۹
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
 ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۵۷۷۴ شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۹۳۲۴ شماره  اصلاحی  رای  و   ۱۴۰۳/۰۵/۲۳ مورخ 
۱۴۰۳/۰۶/۲۶ هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 

رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اصغر اسدی انجیله فرزند 
از قم بصورت مشاعی از ششدانگ یک  غلامحسین به شماره شناسنامه ۱۱۰۵ صادره 
قطعه زمین مزروعی به مساحت ۱۲۰۰۰ متر مربع )بدون درج اعیان( مفروز و مجزی شده 
قسمتی از پلاک ۱۹ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۵۷ اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمود درخشانی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
به دادگاه  از مراجعه متضرر  مانع  مالکیت جدید  و در هر حال صدور سند  خواهد شد 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۴ /۰۷ /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰8/۰۹
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۱۰۹۲۰ شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۳/۰۷/۱۴ هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی مرتضی نوری فرزند مظفر 
قلی به شماره شناسنامه ۱۰۶۰ صادره از ری نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت ۲۶۷/۰8 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک ۵۳ فرعی 
از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  حوزه  در  واقع  اصلی  از ۱۶۰  تفکیکی   - قطعه  از  مفروز 
مالکیت رسمی رضا و علی و هشام همگی مولایی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
یا اشخاصی  به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص  نوبت  مراتب در دو 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
به دادگاه  از مراجعه متضرر  مانع  مالکیت جدید  و در هر حال صدور سند  خواهد شد 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۴ /۰۷ /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰8/۰۹
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۵۱۹۷ شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۳/۰۶/۲۵هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی راضیه منزوی فر فرزند 
محمدحسن به شماره شناسنامه ۴۰۵ صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
به مساحت ۴۹8/۰۶ متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک ۲8۶ فرعی مفروز از 
قطعه - تفکیکی از ۱۶۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
ولی اله جعفری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۴ /۰۷ /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰8/۰۹
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022004180 مورخ 1403/05/22 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی امیراحمد شعارفرزند ادریس به شماره شناسنامه 
5560197661 صادره ازتهران نسبت به اعیانی ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت 1111/22 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 286 فرعی مفروز از 
قطعه - تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
غلامعلی کریمخانی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /07 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022007463 مورخ 1403/06/11 
و رای اصلاحی شماره 140360301022010015 مورخ 1403/07/02 هیات رسیدگی به 
اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی شرکت توسعه آب بوعلی سینا فرزند – به کدملی 14006383650 صادره 
از- نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 3128/50 متر مربع مفروز 
و مجزی شده قسمتی از پلاک 496 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 110 اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمود امیدی نامیله محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا 
به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /07 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022007466 مورخ 1403/06/11 
و رای اصلاحی شماره 140360301022010016 مورخ 1403/07/02 هیات رسیدگی به 
اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی محمود امیدی نامیله فرزند حسین به شماره شناسنامه 549 صادره ازملایر 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 3128/50 متر مربع مفروز 
و مجزی شده قسمتی از پلاک 496 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 110 اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمود امیدی نامیله محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا 
به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /07 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022007119 مورخ 1403/06/10 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی میثم صادقی فرزند عباس به شماره شناسنامه 301 صادره 
ازرباط کریم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 529/20 متر مربع 
مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 154 اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمدرضا دژجویی محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا 
به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /07 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022007461 مورخ 1403/06/11 
و رای اصلاحی شماره 140360301022010086 مورخ 1403/07/03 هیات رسیدگی 
به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و 
تصرفات مالکانه متقاضی سعید عظیمی فرزند عباسعلی به شماره شناسنامه 2824 صادره 
از کرج نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین محصور به مساحت 1608/91 مترمربع )کاربری 
کشاورزی و بدون درج مساحت اعیان( مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز 
از قطعه - تفکیکی از 123 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
غلامحسین قوامی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /07 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022002845 مورخ 1403/05/04 
و رای اصلاحی شماره 140360301022003669 مورخ 1403/05/18 هیات رسیدگی به 
اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی اصغر بابایی فرزند صفر به شماره شناسنامه 1120 صادره از ماه نشان نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 239/92 مترمربع مفروز و مجزی شده 
قسمتی از پلاک 4184 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 155 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی و مشاعی خود متقاضی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /07 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022004397 مورخ 1403/05/22 
و رای اصلاحی شماره 140360301022010619 مورخ 1403/07/09 هیات رسیدگی به 
اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی حمید مرادی فرزند محمد به شماره شناسنامه 4 صادره از ساوه نسبت به 
ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 3700 مترمربع کاربری کشاورزی مفروز و مجزی شده 
قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 118 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی عزت اله خلج محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /07 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022008376 مورخ 1403/06/15 
1403 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب 
ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر 
تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی قاسم سعدآبادی فراهانی فرزند یداله به شماره 
شناسنامه 79 صادره از آشتیان نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 133/45 
مترمربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 1887 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 155 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی مهدی فتوحی محرز گردیده 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد 

بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 23 /07 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/08

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   140360301206002766 شماره  رای  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای ابوطالب رحمتی فرزند مرادعلی بشماره 
شناسنامه 49026 صادره از زنجان در یک باب خانه به مساحت 62/05 متر مربع پلاک 112 
فرعی از 142 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 26188 فرعی از 142 اصلی واقع در سلطان 
آباد خریداری از مالک رسمی آقای احمد قیدر محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/22      تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/08/08

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022010423 مورخ 1403/07/07 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اعظم دهقان منگابادی فرزند علی به شماره شناسنامه 
باغ به مساحت 1807/84  از ری نسبت به قسمتی از ششدانگ یک قطعه  1022 صادره 
مترمربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 2 اصلی 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غلامحسین شادی محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا 
به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت
آقای منصور سنجابی با ارائه وکالتنامه شماره 27940 مورخ 1403/07/16 دفترخانه اسناد 
رسمی شماره 59 شهریار برابر وارده به شماره 16389 مورخه 1403/07/28 با تسلیم 2 
برگ استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره 59 شهریار با اعلام اینکه دو فقره سند 
مالکیت هر کدام به میزان 168 سهم مشاع از 4872 بمساحت 45108 متر مربع به شماره 
پلاک 83 فرعی از 156 اصلی حوزه ثبتی رباط کریم ذیل ثبت - صفحه 316 دفتر جلد 361 
و چاپی 584340 سری الف 81 و صفحه 325 دفتر جلد 361 و چاپی 584343 سری الف 
81 به بنام خانم سارا لالو فرزند عباس به ش ش 13370 )انتقالی از خانم فاطمه بیات فرزند 
اسداله و خانم زهرا بیات فرزند عباس( ثبت و صادر و تسلیم شده است ، که طبق اظهار 
متقاضی به علت جابجایی اثاثیه مفقود گردیده است و وکیل ایشان طی درخواست وارده فوق 
تقاضای صدور المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 
آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه شخص یا اشخاص مدعی 
انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ انتشار به 
مدت 10 روز پس از انتشار این آگهی اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات 

اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود .
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022008366 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/06/15 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمود صادقی ده نوی فرزند علی به شماره 
شناسنامه 366 صادره از ری نسبت به قسمتی از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت 120/94 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 114 تفکیکی 
از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی ارباب حسن محمدی 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022009294 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/06/26 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی علی احمدخانی فرزند اسمعیل به شماره 
شناسنامه 2568 صادره از تاکستان نسبت به بصورت اعیانی ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 90/41 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 139 فرعی مفروز 
از قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
نبی اله و شوکت قدیمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022007504 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/06/11 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی زهرا شکری کزج فرزند صورتعلی به 
شماره شناسنامه 1639906177 صادره از خلخال نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت 95/82 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 281 فرعی 
مفروز از قطعه - تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی حاج حسین توکلی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022003886 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/05/21 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی احمد علی اکبری فرزند ذوالفعلی به 
شماره شناسنامه 1134 صادره از بیجار نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت 121/20 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 
5 تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی عزیز علی 
اصغری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022007543 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/06/11 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی ابوالقاسم حیدری فرزند ابراهیم به 
شماره شناسنامه یک صادره از فامنین نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت 1241/79 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 102 فرعی مفروز از قطعه 
- تفکیکی از 118 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی منوچهر 
بهارلو محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022010096 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/07/03 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی احمد نادری فرزند سلطانعلی به شماره 
شناسنامه 5 صادره از ری نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین محصور به مساحت 220 متر 
مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 438 فرعی مفروز از قطعه 11 تفکیکی از 161 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمدرضا قزل ایاق محرز 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022008926 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
رباط  املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  عادی مستقر  اسناد  به  هیات رسیدگی   1403/06/21
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند  بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت  کریم 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی فرهاد صفری فرزند خداوردی به 
شماره شناسنامه 548 صادره از ورامین نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت 88/20 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 301 
تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمدباقر 
ارومی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 

شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022008699 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/06/19 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی فرج حسین زاده فرزند محمد به شماره 
شناسنامه 4 صادره از اسالم نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت 2666/71 متر 
مربع )کاربری کشاورزی و بدون درج مساحت اعیان( مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - 
فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 118 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی علی بهارلو محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق. ثبت(
نظر به اینکه آقای بهنام جعفرزاده داشبلاغ فرزند اسمعیل بموجب وارده شماره 11233 تاریخ 
1403/06/03 درخواست سند مالکیت المثنی را نموده است، با توجه به اینکه پلاک ثبتی 
7405 فرعی از 115 اصلی عبارتست از : ) سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین بمساحت 
)300( سیصد متر مربع قطعه 66 تفکیکی بشماره 7405 فرعی از 115 اصلی مفروز و مجزی 
ثبتی رباط کریم بشماره سریال  از اصلی مذکور واقع در آلارد حوزه  از 7164 فرعی  شده 
چاپی 717345 ب 97 و شماره دفتر الکترونیکی 139820301022007616 بنام بهنام 
جعفرزاده داشبلاغ فرزند اسمعیل صادره از پارس آباد بشماره ملی 1621273377 ثبت 
، صادر و تسلیم گردید و در ادامه طبق اظهار متقاضی بعلت سهل انگاری مفقود گردید، لذا 
بموجب تقاضای وارده فوق تقاضای صدور سند مالکیت المثنی را نموده است در همین راستا 
وفق ماده 120 آیین نامه اصلاحی قانون ثبت مصوب 1380/11/8 مراتب در یک نوبت آگهی 
میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده و یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار 
این اگهی ظرف مدت ده / 10 روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت 
مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور 

طبق مقررات صادرو به متقاضی تسلیم خواهد شد.
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آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق. ثبت(
مورخ   16839 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )مالک(  محمد  فرزند  شریفی  امین  آقای 
1403/08/01 اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 13677 فرعی از 115 اصلی مفروز 
و مجزی شده از 1863 فرعی از اصلی مذکور که عبارتست از سند مالکیت شش دانگ یک 
اصلی  از 115  از 13677 فرعی  مربع  متر  به مساحت 85/79  آپارتمان مسکونی  دستگاه 
بنام امین شریفی فرزند محمد ثبت و صادر شده است بموجب سند قطعی 16063 مورخ 
1402/02/04 دفتر 34 رباط کریم شماره چاپی الف -1401-951456 ثبت و صادر شده 
است، سپس علت سرقت )بموجب صورتجلسه 020199/34 مورخ 1403/06/16 کلانتری 
نامه اصلاحی ق. ثبت  آبشناسان ( مفقود شده است در همین راستا وفق ماده 120 آیین 
مصوب 1380/11/8 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود 
بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه 
و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در 
صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند 

معامله المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140360301022009310 شماره  اولیه  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1403/06/26 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی شرکت ساختمانی کیسون فرزند - به 
شماره شناسنامه 10100681073 صادره از- نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 6746/49 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز 
از قطعه - تفکیکی از 3 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمد 
شهریاری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /08 /1403  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1403/08/23

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ابلاغ مفاد رأی صادره از طرف هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
املاک و ساختمان های فاقد سند رسمی مصوب سال 1390/09/20

برابر رای شماره 140360301057007455 مورخ 1403/06/27 صادره از هیات موضوع 
مصوب  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  املاک  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
1390/09/20 مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک شهریار تصرفات مالکانه سعید نصیری 
فرزند شعبان به صورت ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 59/30 متر مربع قسمتی 
از پلاک 2439 فرعی از 47 اصلی واقع در شهریار محرز گردیده که برای آن پلاک 52871 
فرعی از 47 اصلی اختصاص یافته است و برابر محتویات پرونده ثبتی و دفتر املاک مربوطه 
یک قطعه بنای احداثی به پلاک ثبتی 2439 فرعی از 47 اصلی مالکیت شمس اله باقری فرزند 
نعمت اله ثبت گردیده است و در ضمن ملک مربوطه از مالکیت شمس اله باقری می باشد که 
نامبرده در هیات حضور نیافته و هیأت مقرر نموده با اعمال ماده 3 قانون مذکور و ماده 13 
آئین نامه اجرایی آن مصوب 1391/04/25 نسبت به صدور سند مالکیت به نام متصرف 
فوق الذکر اقدام شود لذا بدینوسیله مفاد رای صادره به نامبرده و به اشخاص ذینفع جهت 
اطلاع در دو نوبت با فاصله پانزده روز آگهی میگردد که چنانچه به مفاد رای صادره اعتراض 
دارند. اعتراض خود را ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار اولین آگهی به اداره ثبت اسناد و 
املاک شهریار تسلیم و رسید دریافت دارند. و در صورت عدم اعتراض ظرف مهلت مقرر 
این اداره نسبت به صدور سند مالکیت برابر مقررات اقدام خواهد نمود . ضمنا صدور سند 

مالکیت مانع مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. م / الف 11632
تاریخ چاپ نوبت اول: 1403/07/22       تاریخ چاپ نوبت دوم:1403/08/07

مهدی ناصری – رئیس ثبت اسناد و املاک شهریار



مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب 
گفت: پس از پایان عملیات اورهال مجموعه 
آماک اهواز ۲، انتقال گاز از مبدا این ایستگاه 
به پالایشگاه شیرین سازی شرکت نفت و گاز 
کارون در هفته جاری از سر گرفته خواهد 

شد.
عملیات  از  بازدید  در  پیرامون  ابراهیم 
گاز  فشار  تقویت  ایستگاه  اساسی  تعمیرات 
بنگستان )آماک( مجتمع صنعتی شماره ۲ 
اهواز بر رعایت اصول ایمنی، خواهان تسریع 
در اتمام اورهال این واحد کلیدی جمع آوری 

گازهای همراه نفت تاکید کرد.
وی با اشاره به تاثیر صیانتی و زیست محیطی 
واحدهای زیرمجموعه آماک اظهار کرد: در 
هفته جاری، عملیات اورهال به پایان رسیده 
و فرایند انتقال گاز از مبدا این ایستگاه به 
پالایشگاه شیرین سازی شرکت نفت و گاز 

کارون از سر گرفته می شود.
پیرامون در پایان این بازدید که با همراهی 
گاز  و  نفت  شرکت  مدیرعامل  تولید،  مدیر 
کارون و معاونان و روسای تعمیرات مناطق 
بهره  واحد  با کارکنان  نزدیک  از  انجام شد 
برداری و ایستگاه تقویت فشار گاز آسماری 

اهواز۲ دیدار و گفت وگو کرد.

بنا بر اعلام روابط عمومی شرکت ملی مناطق 
نفتخیز جنوب، تعمیرات دوره ای واحدهای 
فرآورشی نفت و گاز مناطق نفتخیز جنوب، با 
توجه به شرایط ناترازی و نیاز کشور به نفت و 
گاز، هم اکنون به صورت شبانه روزی در حال 

انجام است.
طرح آماک علاوه بر نقشی که این طرح در 
کاهش آلودگی هوا دارد همچنین می تواند در 
حفظ و صرفه جویی منابع انرژی و گازها نیز 
موثر باشد. این طرح برای جمع آوری ۲۴۱ 
همراه  ترش  گازهای  مکعب  فوت  میلیون 
مارون  و  اهواز  میادین  در  )بنگستان(  نفت 
و منصوری و آبتیمور و کوپال طراحی شده 

است.
اول  حروف  از  ای  مجموعه  »آماک«  واژه 
همراه  گازهای  که  است  نفتی  های  میدان 
نفت تولیدی آنها در قالب یک طرح به مرحله 
اجرا در می آید. حرف »آ« نشانه آب تیمور، 
مارون، حرف  و  نشانه منصوری  حرف »م« 
»ا« نشانه اهواز و حرف »ک« نشانه کوپال 
همراه(،  گازهای  )نسوزاندن  آماک  است. 
نخستین طرح تمام مکانیزه مناطق نفت خیز 
پروژه های  ترین  پیچیده  از  و یکی  جنوب 
صنعت نفت است که در اهواز اجرا شده است. 

در راستای تامین گاز کشور؛

انتقال گاز از طرح آماک اهواز ۲ به 
پالایشگاه شیرین سازی از سر گرفته می شود

گزارش

استان تهران گفت: دستگاه  قائم مقام رییس کل دادگستری   
قضایی باید پیگیر حق مردم باشد و مطالبه گری کند که با 

این پیگیری ها، امنیت روانی در جامعه به وجود می آید.
رئیس  معارفه  و  تودیع  مراسم  در  شاکرمی  رضا  حاجی   
اخلاقی،  امنیت  داشت:  اظهار  کریم  رباط  دادگستری 
اجتماعی و روانی در جامعه بسیار مهم است و اصلی ترین 
برقراری عدالت  وظیفه دستگاه قضا پیگیری حقوق عامه و 
اجتماعی است که موجب امنیت روانی و آسایش در جامعه 

می شود.
مانند سرقت  اجتماعی  های  ناهنجاری  با  مقابله  افزود:  وی 
در ایجاد آسایش، آرامش و حس اعتماد بسیار حائز اهمیت 

است.
قائم مقام رئیس کل دادگستری استان تهران در ادامه بیان 
از تولید، اشتغال و سرمایه گذاری و مطالبه  داشت: حمایت 

گری از حق مردم از دیگر وظایف دستگاه قضائی است.
نظام  و  مردم  میان  پیوستگی  کرد:  نشان  خاطر  شاکرمی 
قضایی از اهمیت بسیاری برخوردار است چرا که این پشتوانه 
محسوب  قضایی  دستگاه  برای  اجتماعی  سرمایه  مردمی 

و  دلگرمی  موجب  که  می شود 
در  خدمتگزاران  بیشتر  تلاش 

مسیر عدالت گستری است.
برخورد  اینکه  بیان  با  وی 
قضایی قاطع و بی طرفانه بسیار 
کرد:  تصریح  است،  تأثیرگذار 
قضائی  دستگاه  وارد  که  کسی 
به  آگاهی  با  باید  شود  می 
این  و  بپردازد  بررسی مشکلات 

رسیدگی بی طرفانه و براساس موازین قضایی باشد، احترام 
را  الهی  عدالت  و  دهد  قرار  خود  کار  سرلوحه  را  مردم  به 

اجرا کند.
ادامه  در  تهران  استان  دادگستری  کل  رئیس  مقام  قائم 
بیان کرد: رحمانی چندین سال خدمت صادقانه و خالصانه 
داشتند و با علم امروزی با صلابت و سلامت و مردم داری 

خدمت کردند و از ایشان تقدیر و تشکر می کنم.
کریم  رباط  فرماندار  احمدی  امید  مراسم  این  در  همچنین 
برخوردار  ای  ویژه  جایگاه  از  قضاوت  و  قضا  دستگاه  گفت: 

است که رسالت آن برقراری عدالت است.
بهترین  به  موضوعات  کریم  رباط  شهرستان  در  افزود:  وی 
و  حل  داری  مردم  و  محوری  عدالت  رویکرد  با  و  شکل 
رئیس  رحمانی  عادل  زحمات  از  جادارد  شودکه  می  فصل 

دادگستری این شهرستان تقدیر و تشکر کنم.
قضایی  معاون  سجودی  حضور  با  معارفه  و  تودیع  آیین 
کل  رئیس  مقام  قائم  شاکرمی  رضا  حاجی  دادگستری، 
دادستان  و  دادگستری  ،روسای  تهران  استان  دادگستری 
های کلیه شهرستان های استان تهران، فرماندار رباط کریم، 
فرماندار دماوند، امام جمعه رباط کریم، پرند و نصیرشهر و 
دیگر مسئولان شهرستان برگزار شد و مرتضی طهماسبی که 
بیش از این دادستان دماوند بود به سمت رئیس دادگستری 
شهرستان رباط کریم انتخاب شد و از زحمات عادل رحمانی 

رئیس پیشین دادگستری شهرستان تقدیر شد.
خبرنگار : ناهید کریمی

قائم مقام رییس کل دادگستری استان تهران: دستگاه قضایی 

باپیگیری حق مردم موجب امنیت روانی درجامعه می شود نوشتار

اولویت های وزارت بهداشت را اجرای قانون  از مهمترین   وزیر بهداشت یکی 
جوانی جمعیت دانست و گفت: جوانی جمعیت از الزامات قانونی، مورد تاکید 
ویژه مقام معظم رهبری و وظیفه ملی ما به حساب می آید چون کشور در آینده 
به سمتی می رود که با سالمندی، تولید، جوانی، نشاط و کارآمدی به تدریج 

از بین می رود.
به گزارش از وزارت بهداشت، محمدرضا ظفرقندی در نخستین اجلاس روسای 
دانشگاه ها و دانشکده های علوم پزشکی که  به صورت برخط برگزار شد، اظهار 
داشت: جوانی جمعیت از مهمترین مطالبات ما از دانشگاه های علوم پزشکی 
نگاه  به  جمعیت  جوانی  در  و  است  اعتباراتی  و  منابع  دارای  قانون  این  است. 
مراقبان سلامت مشوق  و  بهورزان  برای  نمونه  عنوان  به  داریم.  نیاز  سیستمی 

ایجاد کنیم و در جهت رفع مشکلات، مشاوره و فرهنگسازی اقدام نماییم.
وزیر بهداشت با اشاره به مسئولیت سنگین و خطیر در حوزه سلامت، گفت: این 
مسئولیت در حوزه های مختلف از جمله تربیت علمی، عملی و اخلاقی فرزندان 
نخبه و برومند این آب و خاک شروع و در نهایت، سلامت کشور و مردم به دست 

این نیروها سپرده می شود.
ظفرقندی با اشاره به شرایط اقتصادی و اجتماعی کشور، یادآور شد: مهم است 
که وظایف خود را به بهترین نحو و با جدیت و اهتمام در ابعاد مختلف حوزه 
سلامت انجام دهیم. علاوه بر زمینه های پژوهشی، درمانی، بهداشتی و آموزشی، 
موضوعات مربوط پرسنل، توسعه و حل مشکلات دارو از اصول کار ما در دولت 

چهاردهم است.
وی با بیان اینکه تغییرات مدیریتی در ادوار مختلف وجود داشته است، تاکید 
کرد: با تغییرات مدیریتی حوزه سلامت، نباید هیچ خلل و وقفه ای در خدمت 
رسانی به مردم ایجاد شود؛ همه ما همانند یک مسابقه دو امدادی می دویم و 
فعالیت داریم و این چوب خدمت را به نفر بعدی می سپاریم بنابراین تقاضا دارم 

نباید هیچ وقفه ای در خدمت رسانی به مردم به وجود آید.
وزیر بهداشت یکی از وظایف اصلی و مهم وزارت بهداشت را آموزش پزشکی 
توسعه  ای،  منطقه  و  سرزمینی  آمایش  آموزش،  حوزه  در  گفت:  و  دانست 
زیرساخت های سخت افزاری و نرم افزاری، استفاده از ظرفیت فضای مجازی، 
تکنولوژی های جدید و هوش مصنوعی، توسعه شبیه سازهای بالینی و منجر 
شدن آموزش ها از تخته به عمل و توجه ویژه به اعتبارسنجی و جلوگیری از 

کاهش کیفیت آموزش، از اولویت ها در وزارت بهداشت است.
آموزش پزشکی باید در چرخه بین المللی قرار گیرد

ظفرقندی از افزایش ۱۰۰ درصدی ظرفیت های پزشکی در ۴ سال گذشته به 
عنوان یکی از مهمترین معضلات دانشگاه های علوم پزشکی یاد کرد و گفت: 
این افزایش ظرفیت بدون پیوست تامین منابع، امکانات، اساتید و نیروی انسانی 
رئیس  و  فرهنگی  انقلاب  در شورایعالی  این مشکل  با طرح  که  گرفت  صورت 

جمهور بنا شد این مصوبه، مورد بازبینی قرار گیرد.

وزیر بهداشت با اشاره به هشدارهای وزارت بهداشت، فرهنگستان علوم پزشکی، 
اسلامی  شورای  مجلس  درمان  و  بهداشت  کمیسیون  و  پزشکی  نظام  سازمان 
تامین زیرساخت های  امکان  افزایش ظرفیت پزشکی، گفت:  در مورد عوارض 
از  خیلی  هم  الان  و  نداشت  وجود  کشور  در  ظرفیت  افزایش  این  نیاز  مورد 
روسای دانشگاه ها در جلسه امروز در مورد معضلات و عوارض جدی این طرح 
و کمبود امکانات آموزشی، دانشجویی، رفاهی و اعضای هیات علمی نکاتی را 

مطرح کردند.
در عرصه های  پزشکی  آموزش  از ظرفیت های  استفاده  لزوم  بر  تاکید  با  وی 
المللی قرار گیرد  باید در چرخه بین  یادآور شد: آموزش پزشکی  المللی،  بین 
اگر بخواهیم دور آموزش پزشکی، حصار بکشیم، قطعا به رکود و افت  چراکه 
آموزشی دچار می شویم. همچنین هدف آموزش باید نیازسنجی و رفع نیازهای 

کشور باشد.
وزیر بهداشت توسعه تبادلات بین المللی در حوزه پژوهش را ضروری دانست و 
گفت: افزایش انتشارات و رشد سطح پژوهش در کشور که در سالهای اخیر به 
هر دلیلی کاهش داشته، باید با اقدامات لازم به ارتقای جایگاه منطقه ای و بین 
المللی کشورمان منجر شود. تقویت و توسعه نیروی انسانی در حوزه پژوهشی، 
حمایت از استارتاپ ها، توسعه و توجه به هوش مصنوعی از دیگر اولویت های 

پژوهشی وزارت بهداشت در دولت چهاردهم است.
ظفرقندی با بیان اینکه اقدامات اخیر وزارت بهداشت در حوزه دستیاری موجب 
افزایش انگیزه و امید در بین دستیاران شده است، افزود: در دو ماه اخیر برای 
آنها  حقوق  مهرماه،  اول  از  که  شد  انجام  اقداماتی  دستیاران  حقوق  افزایش 
به  نیز  بودجه ۱۴۰۴  در  یابد. همچنین  می  افزایش  اعلامی،  فرمول  اساس  بر 
درخواست دیرینه دستیاران مبنی بر برخورداری از بیمه و حقوق شغلی توجه 
شده که امیدواریم در مجلس نیز مصوب شود که موجب گشایشی در توجه به 

پزشکان جوان شود.
به  وقتی  که  شود  انجام  اقداماتی  باید  نیز  طرحی  نیروهای  برای  گفت:  وی 
شهرهای مختلف اعزام می شوند دچار مشکل در تامین هزینه ها نشوند البته 
طرحی را در دست اقدام داریم که دوره اول طرح را کمک کنیم تا عقب ماندگی 

در پرداخت به پزشکان طرحی، جبران شود.
وزیر بهداشت از گسترش کمّی و کیفی شبکه بهداشت و درمان و الزام قانون 
اسناد بالادستی به عنوان اولویت های حوزه بهداشت یاد کرد و گفت: بر اساس 
برنامه هفتم پیشرفت، نظام شبکه باید عمق داده شود و پزشکی خانواده و نظام 
ارجاع را اجرایی کنیم که طرح های خوبی تهیه و بررسی های کافی انجام شده 
است و حداقل سه جلسه با رییس جمهور و مسئولان اقتصادی دولت در این 

زمینه داشته ایم.
از  یکی  کرد:  تاکید  پزشکی  علوم  های  دانشگاه  روسای  به  خطاب  ظفرقندی 
خواسته ها و انتظارات ما این است تا زمانی که به اجرای برنامه پزشکی خانواده 
و نظام ارجاع برسیم و منابع مورد نیاز آن را تامین می کنیم، به فکر آمادگی 
سیستم دانشگاه ها باشید و اگر پیشنهاداتی برای بهبود این برنامه دارید حتما 

به وزارت بهداشت ارائه کنید.
وی با تاکید بر اینکه روسای دانشگاه های علوم پزشکی در حوزه درمان به نظام 
سطح بندی توجه جدی داشته باشند، گفت: منابع و امکانات کشور محدود اما 
تقاضاها نامحدود است باید در چارچوب اعتبارات موجود، انضباط مالی و توجه 

به داشته ها و امکانات عمل کنیم.
وزیر بهداشت تصریح کرد: در حوزه درمان علاوه بر توجه به نظام سطح بندی، 
نیروها و  از  ارجاع، پزشکی خانواده و حمایت  الکترونیک، نظام  تکمیل پرونده 
های  سرمایه  کارکنان،  چراکه  دارد  اولویت  ما  برای  هم  علمی  هیات  اعضای 
گرانقدر نظام سلامت هستند که متاسفانه دچار محدودیت ها و مشکلاتی شده 

اند بنابراین باید به نیازها و درخواست های آنها توجه جدی شود.

جوانی جمعیت وظیفه ملی است/بهبود معیشت پرسنل 
سلامت در آینده نزدیک گزارش

 وزیر راه و شهرسازی گفت: یکی از مهمترین شاخص های توسعه در تعامل با 
کشورهای پیرامونی همسایه، راه دسترسی، ترانزیت و رفت و آمد کالا و مسافر 

است که نقش مهمی بر درآمدهای پایدار کشور دارد.
باند دوم خراسان جنوبی  افتتاح ۶۰ کیلومتر  فرزانه صادق مالواجرد در آیین 
در شهرستان طبس افزود: یکی از اولویت هایی که در این دولت نسبت به آن 
بسیار حساسیت وجود داشته و شخص رئیس جمهور در جلسات دولت بسیار 
تاکید دارد کریدورهای شمال – جنوب، شرق به غرب و کریدورهای ریلی و 

جاده ای است.
وی تاکید کرد: به هر حال کشور ایران در منطقه ای با موقعیت بسیار خاص 
ژئوپلیتیک قرار دارد و نوع ارتباطات کشور در این موقعیت خاص با توجه به 

همسایه های پیرامون و اتفاقات پیرامونی اهمیت بسیار زیادی پیدا می کند.
جنوب  به  شمال  کریدورهای  شدن  تکمیل  داد:  ادامه  شهرسازی  و  راه  وزیر 
یا شرق و غرب به خصوص کریدوری که به همسایگان شرقی و شمال شرق 
تاثیر  بسیار  کشور  توسعه  بر  اوراسیا  کشورهای  جمله  از  می کند  پیدا  ارتباط 

گذار است.
وی تصریح کرد: در شرق کشور موهبت های بسیار قوی هم داریم و آن وجود 
معادن بی شمار آن است، پس هم چشمه بار و هم چشمه مسافر هر ۲ مهم 

است لذا حمل و نقل و ترانزیت بر توسعه کشور بسیار تاثیرگذار است.
صادق مالواجرد یادآور شد: آغوش کشورهای شمال شرق بسیار باز است نسبت 
به اینکه به آب های آزاد دسترسی داشته باشند، این دسترسی با ریل و جاده 

اتفاق می افتد.
وی ضمن قدردانی از تلاش های استاندار خراسان جنوبی تصریح کرد: تکمیل 
بسیار  کارنامه  گذشته  سال  سه  تا  دو  عرض  در  دوبانده  جاده  کیلومتر   ۶۰
و  و هم شرق  به جنوب  الجیشی شمال  موقعیت سوق  نظر  از  درخشانی هم 

غرب است.
و  پروژه ها  در  دیگر  اهمیت  با  و  مهم  نکته  شد:  یادآور  و شهرسازی  راه  وزیر 
باندهای دوم، نقاط حادثه خیز است چراکه میزان تلفات جاده ای در سال های 
گذشته زیاد بوده و هر انسانی که از بین می رود خانواده ای گرفتار می شود که 

نبود آن انسان اثرات مهیبی در پی دارد.
وی بیان کرد: در کشور سرمایه های انسانی مهم ترین سرمایه ها هستند 
پس از ۲ نظر تکمیل کریدوری و تکمیل جاده ای و ریلی و هم نجات 

جان انسان ها این پروژه ها اهمیت بسیار زیادی دارد.
صادق مالواجرد یادآور شد: بدون شک توسعه کشور ایران و نرخ توسعه 
یافتگی که روز به روز باید بیشتر شود و دستیابی به ثروتی که بر آن 

تاکید داریم، به نوع تعاملات ما با کشورهای پیرامونی مرتبط است.
وی افزود: یکی از مهمترین شاخص های توسعه در تعامل با کشورهای 
پیرامونی همسایه، راه دسترسی، ترانزیت و رفت و آمد کالا و مسافر 

است که نقش مهمی بر درآمدهای پایدار کشور دارد.
باید در کشور زیرساخت ها لازم را  وزیر راه و شهرسازی عنوان کرد: 
با کمک همدیگر ایجاد کنیم، منظور از کمک هم دولت و هم بخش 
بالندگی  خصوصی و همچنین پیمانکاران، کارگران خدومی که برای 

کشور بسیار زحمت می کشند.
وی با قدردانی از مسئولان بابت اجرای پروژه باندهای دوم استان گفت: 
به عنوان وزیر راه و شهرسازی تمام تلاش خود را برای پیگیری های لازم از 

جمله تامین منابع برای تسریع در پروژه انجام خواهم داد.
صادق مالواجرد ادامه داد: سایر مسئولان نیز باید با قوت بیشتر ادامه دهند تا 
هر روز نسبت به روز قبل به بالندگی ایران نزدیک تر شویم چراکه این توسعه 
و نرخ رشد اقتصادی در ثبات و آرامش کشور ایران و کشورهای همسایه بسیار 

راهگشا خواهد بود.
به گزارش ایرنا، رئیس مجلس و هیات همراه صبح امروز پنجشنبه به منظور 
طبس  سنگ  زغال  معدن  حادثه  جانباختگان  روز  چهلمین  آیین  در  شرکت 
وارد فرودگاه طبس شدند و مورد استقبال استاندار خراسان جنوبی، نماینده 
بیرجند و درمیان و خوسف و نیز نماینده فردوس، طبس، بشرویه و سرایان در 
مجلس شورای اسلامی و جمعی از مسئوولان اجرایی، نظامی و انتظامی استان 

و شهرستان قرار گرفتند.
در این سفر قالیباف و جمعی از هیات دولت بعد از زیارت مزار مطهر شهدا، 
حضور بر سر قبور محمدجواد بهشتی زاده و محمدجواد قاسمی از جانباختگان 
حادثه معدن طبس در مراسم بزرگداشت چهلمین روز درگذشت جانباختگان 

معدنجو شرکت کردند.
خانواده   به  مسکونی  واحدهای  اهدای  و  جانباختگان  خانواده های  با  دیدار 
جانباختگان از دیگر برنامه های رئیس مجلس شورای اسلامی، معاون اجرایی 

رئیس جمهور و وزرای همراه در سفر یکروزه به این شهرستان است.
وزیر صنعت،  اتابک  و شهرسازی، سیدمحمد  راه  وزیر  مالواجرد  فرزانه صادق 
معدن و تجارت، محمدجعفر قائم پناه معاون اجرایی رئیس جمهور و سرپرست 
نهاد ریاست جمهوری و احمد میدری وزیر تعاون کار و رفاه اجتماعی، رئیس 
مجلس را در این سفر که در چهلمین روز حادثه معدن زغالسنگ طبس روی 

داده است، همراهی می کردند.
تهیه شده  واحدهای مسکونی  مراسمی  امروز، طی  برنامه های  در  است  قرار 
معدن  حادثه  جان باختگان  خانواده های  به  شهرسازی،  و  راه  وزارت  سوی  از 

»معدنجو« طبس تقدیم شود.

وزیر راه: ترانزیت نقش مهمی بر درآمدهای 
پایدار کشور دارد نوشتار

بیان  با  بهادار  اوراق  و  بورس  سازمان  رئیس   
پایه و اساس هر سیستم  نوآوری مالی  اینکه 
مالی مترقی از جمله بخش مالی اسلامی است، 
عرضه  برای  اسلامی  سرمایه  بازارهای  گفت: 
ابزارهای مالی با تاثیر اجتماعی مثبت مناسب  

هستند.
همایش  شانزدهمین  در  صیدی  حجت اله 
بین المللی بازار سرمایه اسلامی که به میزبانی 
جمعی از متخصصان و پژوهشگران حوزه مالی 
اسلامی از کشورهای مختلف اسلامی آغاز شد، 
با وجود این که تعامل حضوری بسیار  افزود: 
امکان  فرصت  اینکه  از  اما  است،  سودمند 
برقراری ارتباط با میهمانان گرانقدر از سرتاسر 
به  است،  شده  فراهم  مجازی  به صورت  دنیا 
همان میزان ابراز رضایت می کنیم و امیدواریم 

در دوره بعد بتوانیم در ایران میزبان باشیم.
بازار  همایش  امسال  موضوع  به  اشاره  با  وی 
سرمایه اسلامی، که »پیمایش آینده بازارهای 
و  چالش ها  روندها،  گفت:  اسلامی  سرمایه 
وظیفه  موضوع  این  گفت:  است،  فرصت ها« 
اساسی پیش روی ما را به تصویر می کشد تا 
آینده صنعت خودمان را با تمرکز بر نوآوری و 

آینده نگری راهبردی به تصویر بکشیم.
چندین  روز  دو  این  در  داد:  ادامه  صیدی 
موضوع فرعی مهم را بررسی خواهیم کرد که 
منعکس کننده پویایی در حال تحول بازارهای 
مالی،  نوآوری های  همچون  اسلامی  سرمایه 
فناوری های نوظهور، حاکمیت و مقررات مبتنی 
بر شریعت و پایداری و تامین مالی اجتماعی 
اسلامی هستند. رئیس سازمان بورس و اوراق 
بهادار با بیان اینکه نوآوری مالی پایه و اساس 

هر سیستم مالی مترقی از جمله بخش مالی 
در  شاهد جهش  امروزه  افزود:  است،  اسلامی 
ابزارهای مالی هستیم که هم اصول شرعی و 
برآورده  را  مدرن  سرمایه گذاری  نیازهای  هم 
می کند. در این میان، به عنوان نمونه، صکوک 
سبز ابزاری مدرن است تأمین مالی پروژه های 
پایدار از نظر زیست محیطی را با رعایت اصول 

اسلامی امکان پذیر می سازد.
وی اضافه کرد: علاوه بر این، ادغام قراردادهای 
هوشمند مبتنی بر بلاک چین در ساختارهای 
کاهش  شفافیت،  افزایش  باعث  صکوک 
مدیریتی  فرآیندهای  ساده سازی  و  هزینه ها 
می شود. این پیشرفت ها نمونه ای از سازگاری و 
پتانسیل مالی اسلامی در مواجهه با چالش های 
پیچیده امروزی است. برای شکوفا شدن چنین 
نوآوری هایی، چارچوب های نظارتی ما باید به 
همان اندازه سازگار باشد. در این میان همکاری 
تدوین  برای  نوآوران  با  ناظر  نهادهای  فعالانه 
دستورالعمل های شفاف و انعطاف پذیر، بسیار 

حائز اهمیت است.
صیدی گفت: فناوری های نوظهور مانند هوش 
مصنوعی )AI( انقلاب بزرگی را در توسعه و 
راهبرد سرمایه گذاری در همه بازارها ایجاد کرده 
است، مالی اسلامی نیز از این قاعده مستثنی 
مصنوعی  هوش  بر  مبتنی  ابزارهای  نیست. 
نظارت  داده،  ارتقا  را  غربالگری سرمایه گذاری 
فرآیندهای  بخشیده،  بهبود  را  پورتفوی  بر 
حسابرسی را تسهیل کرده و »مالی اسلامی« 
را در عرصه جهانی، رقابتی تر کرده است. با این 
حال، ادغام این فناوری ها باید به دقت مدیریت 
شود تا با ارزش های اخلاقی ما هماهنگ باشد.

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار: بازارهای سرمایه 

اسلامی برای عرضه ابزارهای مالی مناسب  هستند خبر
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